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Παρέμβαση Γιώργου Στύλιου 

για την ΜΕΘ του Νοσοκομεί-

ου Άρτας: Ζητώ την άμεση 

ανταπόκριση των αρμοδίων 

για την διασφάλιση της κα-

νονικής λειτουργίας της

press
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5000 ψηφιακά 
υδρόμετρα 

Είμαστε οι υπεύθυνοι Είμαστε οι υπεύθυνοι 

για τον Πολιτισμό μαςγια τον Πολιτισμό μας

Όταν 70 χρόνια ψησταριές και ταβέρνες, έχουν 
περάσει στο DNA μας ως πολιτιστική καλοκαιρινή 
νυχτερινή διασκέδαση (γιατί το τρίπτυχο μπάνιο- 
παγωτό - καρπούζι πάλι σε παραλιακή ψησταριά 
ήταν το μεσημέρι), είναι κάπως δύσκολο σήμερα 
να σκεφτεί κάποιος κάτι το εναλλακτικό για την 
πόλη αυτή...

ΑΡΘΡΟ ΤΟΥ ΓΙΑΝΝΗ ΚΑΪΝΤΑΣΗ:
Ο φαύλος κύκλος της 
εικόνας του Γενικού 
Νοσοκομείου Άρτας

Η ΔΕΥΑΑ στα 
πλαίσια εκ-
σ υ γ χ ρ ο ν ι -
σμού των δι-

κτύων ύδρευσης και 
των παρεχόμενων 
υπηρεσιών προς τους 
πολίτες, προχωρά 
εντός των προσεχών 
ημερών στην αντικα-

τάσταση πέντε χιλιά-
δων (5.000) συμβατι-
κών υδρομέτρων με 
ψηφιακά υδρόμετρα 
που διαθέτουν ενσω-
ματωμένη διάταξη με-
τάδοσης δεδομένων. 
 Η αντικατάσταση 
των υδρομέτρων θα 
πραγματοποιηθεί χω-

ρίς καμία οικονομική 
επιβάρυνση για τους 
πολίτες. Η όλη διαδι-
κασία θα καλυφθεί 
από τη ΔΕΥΑΑ, δια-
σφαλίζοντας έτσι ότι 
οι κάτοικοι της περι-
οχής δεν θα αντιμε-
τωπίσουν κανένα επι-
πλέον κόστος.

Η έναρξη των εργασι-
ών θα ξεκινήσει από 
την περιοχή του Τρι-
γώνου σήμερα Τρίτη 9 
Ιουλίου 2024 και ανα-
μένεται να έχει ολο-
κληρωθεί στην περιο-
χή αυτή έως το τέλος 
του έτους.

ΠΩΛΕΙΤΑΙ AKINHTO ΣΤΗΝ ΑΡΤΑ ΔΙΠΛΑ ΑΠΟ ΤΟ ΚΟΛΥΜΒΗΤΗΡΙΟ

2280 τ.μ. οικοδομήσιμα!!! Συντελεστής δόμησης 1

Αρχική έκταση 5100 τ.μ.

ΧΩΡΙΣ ΜΕΣΙΤΕΣ !!!

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ ΣΤΟ ΤΗΛΕΦΩΝΟ 69322097806932209780

Το νέο  βιβλίο της Κατερίνας Σχισμένου  “Η ώρα στον 
κόσμο είναι πέντε” από τις εκδόσεις ΕΝΤΥΠΩΣΙΣ

Η ώρα στον κόσμο είναι πέντε και θα συνεχί-
ζει κάθε μέρα να περνά ο δείκτης του ρολο-
γιού στις πέντε μέσα από την καταγραφή 

ιστοριών που μου τις αφηγήθηκαν στόματα που 
ήθελαν να τις βγάλουν από το σκοτάδι και την 
αφάνεια. Ιστορίες που ξύπνησαν οι σκληρές μνή-
μες μιας δύσκολης παιδικότητας, όπως τα σανδά-
λια που δε φορέθηκαν και πολύ, η ξαδέρφη που 
ήξερε το δρόμο της, ή μιας σκληρής καθημερινότη-
τας όπως η νταντά, η ζαχαροπλάστης, το παγκάκι 
αλλά και η χρυσή καρέκλα, ο κύκλος του κάκτου, η 

βαλτόπαπια και η γίδα που θα στοιχειώνει ακόμη 
και σήμερα μετά από τόσες δεκαετίες ένα μικρό 
ορφανό.  Ιστορίες μιας αθωότητας που χάθηκε για 
πάντα στο κύμα, όπως το φανάρι και το ολοκαύτω-
μα. Ένας μπαλτάς που κρύβει μια απίστευτη ιστο-
ρία βίας αλλά και επιβίωσης. Ο καπετάν Αόρατος, 
ένα χρέος που έπρεπε ν’ αποδοθεί. Από την άλλη η 
αγάπη που δεν είναι συναίσθημα αλλά θυσία και 
μια επιστροφή που θα μας θυμίζει το δρόμο και την 
αιώνια κίνησή μας προς την ελευθερία της σκέψης 
και έκφρασης.
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• Μπήκαμε στον αστερισμό των 
πανηγυριών και αρχίζουμε να 
βιώνουμε κάπως το αρτινό κα-
λοκαίρι...
• Μπορώ να πω ότι από τότε 
που θυμάμαι το σαρκίο μου σε 
τούτον εδώ τον τόπο, το καλο-
καίρι ήταν μόνιμα οι ψησταριές, 
οι πλατείες, και τα πανηγύρια...

• Ακόμη έχω στην μνήμη μου, όταν γυρίσαμε 
από πανηγύρι στην Καμπή και ο πατέρας μου 
είχε αγοράσει δέκα δίσκους (οι παλιοί με το 
βινύλιο) της νέας τότε τραγουδίστριας Έφης 
Θώδη...

• Αυτό το τρομερό υποσυνείδητο, δεν μπορέ-
σαμε να το ξεπεράσουμε ποτέ... Και να σκε-
φτεί κάποιος ότι θερινό κινηματογράφο στην 
Άρτα δεν είχαμε εξαπανέκαθεν, ο Βάγιας τον 
είχε βάλει σε πρόγραμμα μόλις το 1998 ή το 
2000 (μαζί με την Διώνη, που λειτούργησε 
για λίγο και σαν χειμερινός κινηματογρά-
φος)...

• Δηλαδή, πριν από μόλις είκοσι χρόνια, αν 
σκεφτεί κανείς ότι οι δήμαρχοι τον ανοιγό-
κλειναν!

• Όταν 70 χρόνια ψησταριές και ταβέρνες, 
έχουν περάσει στο DNA μας ως πολιτιστική 
καλοκαιρινή νυχτερινή διασκέδαση (γιατί το 
τρίπτυχο μπάνιο- παγωτό - καρπούζι πάλι 
σε παραλιακή ψησταριά ήταν το μεσημέρι), 
είναι κάπως δύσκολο σήμερα να σκεφτεί 
κάποιος κάτι το εναλλακτικό για την πόλη 
αυτή...

• Π.χ. αν δεν κάνω λάθος, υπήρχε στην Άρτα 

όλοι έχουμε τις 
εκδηλώσεις που 

μας αξίζουν, 
όλοι έχουμε τους 
«επισκέπτες» που 
μας ταιριάζουν, ο 
Δήμος ποτέ δεν 

αρνήθηκε μια 
πρωτοβουλία, 

Είμαστε οι υπεύθυνοι 
για τον Πολιτισμό μας

Γράφει ο Γιάννης Καϊντάσης

με Α... κεφαλαίο
Αδιακρισίες... Αβρότητες... Ακρότητες...  Αποκαλύψεις... 

ένα ροκ μπαράκι, που δούλευαν ο Σπύρος 
και ο Γιάννης (ναι, ο Παπαδόπουλος και ο 
Σιδεράκης είναι για το ΑΓΚΑΘΙ μιλάω), που 
έκαναν στο θεατράκι ένα μικρό ροκ φέστι-
βαλ με τοπικές ομάδες - μπάντες και έλε-
γες, να κάτι διαφορετικό ξεκινάει στο μικρό 
χωριό μας...

• Μετά ήρθε το ΤΛΜ και ανέβασε τα 
standards και είτε δεν τόλμαγε κανένας να 
φαλτσάρει για να μην ξεφτιλιστεί ή σιγά, 
σιγά το ροκ έφυγε από την καθημερινότητά 
μας, όπως πολλά άλλα πράγματα.

• Κάθε χρόνο όμως, εκεί που καθόμαστε και 
περιμένουμε τις τσαφωμένες και μιλάμε 
για τον πολιτισμό και τις δράσεις, πάντοτε 
θα πούμε «να τι λείπει από αυτήν εδώ την 
πόλη»... Και δεν μείνουμε μόνο εκεί, αλλά 
θα προχωρήσουμε και θα αρχίσουμε να 
κατηγορούμε και τους φορείς... «Μα πόσο 
μαλάκες είναι, μας φλόμωσαν στο τσά-
μιγκο, ενώ θα μπορούσαν να κάνουν ένα 
φεστιβάλ με βιολιά ή... με τανγκό ή ...με 
trap να γίνει εδώ Λος Άνχελες ή Αγιά Βαρ-
βάρα»...

• Κανένας όμως δεν κάνει την κίνηση, κανείς 
δεν κάνει την πρόταση επίσημα και κανείς 
δεν παίρνει την πρωτοβουλία να γίνει εδώ 
στον τόπο μας, ότι έχει κατά νου!

• Λίγοι και μετρημένοι στα δάκτυλα του ενός 
χεριού είναι εκείνοι, που κάνουν δράσεις, 
που τα οργανώνουν όλα σε τέτοιο βαθμό 
ώστε μετά να μπορούν να ζητάνε και την 
βοήθεια του Δήμου ή των φορέων...

• Εν ολίγοις, όλοι έχουμε τις εκδηλώσεις 

που μας αξίζουν, όλοι έχουμε τους «επισκέ-
πτες» που μας ταιριάζουν, ο Δήμος ποτέ δεν 
αρνήθηκε μια πρωτοβουλία, αλλά δεν μπο-
ρεί να τον αναγκάσεις τα δικά σου θέλω να 
τα υλοποιήσει έτσι απλά!

• Γι’αυτό και η Πρέβεζα έχει πολυφωνικές και 
διεθνείς εκδηλώσεις, που ακούς και ανατρι-
χιάζεις και εμείς στέκουμε στο μπαλκόνι και 
αναρωτιόμαστε πότε θα πάει για ύπνο επιτέ-
λους ο «τραγουδιστής των επιτυχιών»!

• Εμείς καθορίζουμε ΚΑΙ ΤΟΝ ΠΟΛΙΤΙΣΜΟ 
ΜΑΣ και μάλιστα από πρώτο χέρι...

• Και έτσι φτάνουμε σήμερα να ζούμε στον 
Αστερισμό των πανηγυριών, της παγωμένης 
μπύρας και της ψησταριάς, με κύριο θέμα 
συζήτησης ότι αυξήθηκε το ΦΠΑ στον σερ-
βιριζόμενο καφέ... Σε τρεις καφετέριες που 
πήγα, όλοι το ίδιο μου είπαν, χωρίς όμως να 
επισημάνουν ότι όταν ο Μητσοτάκης είχε ρί-
ξει τον ΦΠΑ από 23% στο 13%, δεν υπήρξε 
αντίστοιχη μείωση της τιμής στον τελκό κα-
ταναλωτή...

• Σήμερα είναι το κεντρικό θέμα, που ανα-
γκαζόμαστε όλοι και συζητούμε, μαζί με τα 
άλλα ψυχαναγκαστικά ζητήματα, όπως π.χ. 
η ακρίβεια, το OPEN MALL, η κατάσταση στο 
νοσοκομείο και που δεν πέρασε το παιδί του 
γείτονα...

• Καλή εβδομάδα!
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ΔΙΑΦΗΜΙΣΕΙΣ:
Οι καταχωρίσεις θα χρεώνονται 
κατόπιν συμφωνίας. Χειρόγραφα 
και φωτοτυπίες δημοσιευμένα ή 
μη, δεν επιστρέφονται. Οι απόψεις 
των συντακτών δεν εκφραζουν 
απαραίτητα και την άποψη της 
εφημερίδας. 

                       Μ.Ε.Τ. 230465        Η ταυτότητα της εφημερίδας ΑΠΟΨΗ:. ISSN:2732-9771Μέλος της 
Ένωσης Ιδιο-
κτητών Επαρ-
χιακού Τύπου 

Α.Μ.089

Μέλος της 
Ένωσης Δη-

μοσιογράφων 
Ιδιοκτητών 
Περιοδικού 

Τύπου Α.Μ.619
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Πολλές φορές έχουμε 
αναφερθεί στην επικοι-
νωνιακή ηπιότητα του 
Χριστόφορου Σιαφάκα, ο 
οποίος προσδίδει και ένα 

ύφος και ήθος διαφορετικό στην δη-
μοτική αρχή, καθώς η διακριτικότη-
τά του και η φυσική του συστολή εί-
ναι προσωπικό του χαρακτηριστικό. 
Από την άλλη το τελευταίο διάστημα 
και κυρίως τους δυο- τρεις τελευταίους 
μήνες, διακρίνουμε μια αντιφατική κα-
τάσταση στην γειτονική ΑΔΑΕ, καθώς 
από την μια ο πρόεδρος της Δημοτικής 
Επιχείρησης κ. Νίκος Κέφης, έχει μια 
προσωπική εικόνα χαμηλών τόνων, 
όπου με καλή διάθεση και διαθέτοντας 
χρόνο προσπαθεί να κάνει πράγματα 
για το νομικό πρόσωπο το οποίο έχει 

αναλάβει... Από την άλλη όμως, βλέπου-
με ότι ο τοπικός Τύπος και η ειδησεο-
γραφία, ο σχολιασμός στα social media 
ξεφεύγουν από την πρώτη εικόνα και 
εμφανίζουν ένα πρόσωπο που έχει 
σχεδόν υπερδυνάμεις, που πολεμάει το 
σύστημα των μεγαλοεργολάβων, που 
σκοπό έχουν να πλουτίσουν σε βάρος 
του ΟΤΑ, που  βρίσκει πρωτότυπες ιδέ-
ες για να εξοικονομεί χρήματα για την 
Άρτα, που κάθε του σκέψη και κάθε 
επαφή, έχει ως αποτέλεσμα να δημι-
ουργηθεί κάτι σπουδαίο για την Άρτα!!!
Μάλιστα, η μεγάλη αυτή αντίφαση 
στην εικόνα του προέδρου της ΑΔΑΕ, 
δεν έχει μείνει απαρατήρητη από πολ-
λούς συμπολίτες μας, οι οποίοι μας το 
έχουν επισημάνει. 
Δεν είμαστε βέβαια κακόπιστοι, ούτε 

πιστεύουμε ότι όλη αυτή η προσωπολα-
τρεία, εκπηγάζει από τον ίδιο τον Νίκο 
Κέφη, με τον οποίον έχουμε μιλήσει και 
διακρίναμε ότι έχει επίγνωση της δύνα-
μης της καλής εικόνας για τα δημόσια 
πράγματα. Το ερώτημα είναι αν όλη 
αυτή η υπερβολή εξυπηρετεί κάτι άλλο; 
Γιατί μπορούμε και είμαστε βέβαιοι 
ότι το μικρό αυτό διάστημα, όλες οι 
δράσεις και οι πρωτοβουλίες του προ-
έδρου της ΑΔΑΕ (και των συνεργατών 
του, όποιοι και να είναι αυτοί) «κάηκε» 
ολοσχερώς στην υπερβολική προβολή 
και στον άκρατο ενθουσιασμό που την 
συνόδευε... 
Και το βέβαιο είναι ότι αν αυτός ο τρό-
πος της παρουσίασης των δράσεων 
ενός νομικού προσώπου, έχει τις προε-
κτάσεις του και στην εικόνα της δημο-

τικής αρχής, η οποία θα πρέπει άμεσα 
να επιλέξει με ποιον τρόπο να πορευτεί 
το επόμενο διάστημα...
Και αυτό επειδή, πέρασε το πρώτο εξά-
μηνο, οι πρώτες διακόσιες ημέρες της 
ανάληψης των υποθέσεων του Δήμου, 
μια σειρά από θέματα στέκουν σαν χαί-
ουσες πληγές στην κοινωνία και την 
οικονομία της Άρτας και την αντιπολί-
τευση να περιμένει στην γωνία μια φυ-
σική εξέλιξη, η οποία είναι το τέλος της 
περιόδου χάριτος!
Και πιστεύουμε ότι η μόνη εικόνα, που 
αυτή την στιμή είναι η καλύτερη, είναι 
αυτή που δείχνει ο Δήμαρχος, γιατί κα-
λόπιστα το λέμε, η εικόνα του κ. Κέφη, 
αυτήν την στιγμή τον αδικεί και το ίδιο 
και ας μην είναι ο ίδιος υπεύθυνος!

Μάλλον η εικόνα του Νίκου Κέφη τον αδικεί

Πέθανε η Ελένη 
Τσαντούκλα

Μετά από πολύμηνο αγώνα με την πάθησή 
της η Ελένη Τσαντούκλα, έφυγε τελικά από 
την ζωή χθες το μεσημέρι, με την είδηση να 

βαθαίνει στην θλίψη 
όλη την Άρτα. Μια ζω-
ντανή προσωπικότητα, 
κοινωνική και ζεστή, 
είχε πάντοτε μια καλή 
κουβέντα να πει. Η εξό-
διος λειτουργία έλαβε 
χώρα χθες στον Ι.Ν. Πα-
ντοκράτορα.
Να σημειωθεί ότι η Ελέ-
νη ήταν γενναιόδωρη 
και στον θάνατό της 

και για τον λόγο αυτόν, η οικογένειά της, ζή-
τησε αντί για λουλούδια να καταθέσει χρή-
ματα για την ενίσχυση της οικογένειας της 
πάσχουσας Χριστίνας Βήχα, η οποία δίνει και 
αυτή την δική της μάχη στον αγώνα για την 
ζωή και την θεραπεία και για πολλούς μήνες 
βρισκόταν δίπλα - δίπλα στον ίδιο θάλαμο 
του Νοσοκομείου της Άρτας.
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Βέλη ΕχεπευκήΒέλη ΕχεπευκήΟ φαύλος κύκλος της εικόνας 
του Γενικού Νοσοκομείου

Την επικαιρότητα 
αυτήν την εβδομά-
δα απασχόλησε και 

όπως ήταν φυσιολογικό 
η εξέλιξη αναφορικά με 
την Μονάδα Εντατικής 
Θεραπείας του Γενικού 
Νοσοκομείου της Άρτας, 
η οποία λόγω αναρρωτι-
κής αδείας του ιατρικού 
προσωπικού, ουσιαστικά 
αποδυναμώνεται.
Η εξέλιξη έχει να κάνει με 
τον ενδεχόμενο περιορισμό 
των κλινών της ΜΕΘ σε 
μόλις δύο, (είναι σενάριο, 
χωρίς να υπάρχει καμία 
απόφαση) προκειμένου να 
μπορεί το εναπομείναν ια-
τρικό προσώπικό, αλλά και 
οι νοσηλευτές και οι άλλοι 
πάροχοι υπηρεσιών υγείας 
να ανταποκριθούν στην δυ-
ναμική της Μονάδας.
Να υπογραμμίσουμε ότι οι 
κλίνες της Μονάδας Εντα-
τικής Θεραπείας, δεν σχε-
τίζονται αμιγώς με την δι-
οικητική κατεύθυνση του 
Νοσοκομείου, αλλά σχετί-
ζονται και με την λειτουρ-
γία του ΕΚΑΒ, το κέντρο 
του οποίου διερευνά και 
αξιολογεί, πόσες κλίνες έχει 
διαθέσιμες η ΜΕΘ κάθε νο-
σοκομείου της χώρας, προ-
κειμένου να προχωρήσει σε 
μετακομιδές ασθενών.
Το πρόβλημα λοιπόν εί-
ναι περισσότερο σύνθετο, 
απ’ότι μπορούμε με την 
πρώτη ματιά να κατανοή-
σουμε. Γιατί το ΕΚΑΒ έχει 
το δικό του αυτοδιοίκητο 
και υπολογίζει την δράση 
του, σε σχέση με όλες τις 
διαθέσιμες κλίνες όλων των 
νοσοκομείων της χώρας.
Πρέπει λοιπόν να υπάρξει 
μια προεργασία και στον 
τομέα αυτόν, προκειμένου 
να μπορέσει να υπάρξει 
ένας ευρύτερος σχεδια-
σμός. Σε κάθε περίπτωση 
και οι πολίτες, πρέπει να 
αντιληφθούμε και την υφι-
στάμενη πραγματικότητα 
σφαιρικά και ολοκληρωμέ-
να και όχι με την τοπική ή 
μάλλον τοπικιστική οπτική, 
που ερείδεται στην αίσθηση 
ότι οι ΜΕΘ αντιμετωπίζουν 
μόνο τοπικά περιστατικά.
Χωρίς να επιθυμούμε να 
υπεισέλθουμε στα συνδικα-
λιστικά ζητήματα και στον 
τρόπο λειτουργίας του νο-
σοκομείου της Άρτας και 
επειδή αντιλαμβανόμαστε 
ότι μεγάλες αλλαγές λαμ-
βάνουν χώρα, σε βαθμό 
ώστε να μην αισθανόμαστε 
ασφαλείς, σε σχέση με άλ-
λες εποχές, όπου θα μπο-
ρούσαμε να χαρακτηρίσου-
με «χρυσό αιώνα» σε σχέση 
με το σήμερα, μπορούμε 
να δούμε ότι στο αδιέξοδο, 
που σήμερα έχουμε φτάσει, 
οι γιατροί που διευθύνουν 
τις μονάδες του Νοσοκο-
μείου μας, να έχουν φτάσει 

στα φυσικά τους όρια (κα-
θώς τα ψυχολογικά τους 
τα έχουν ξεπεράσει εδώ και 
καιρό), πρέπει να ζητήσου-
με από τον ιατρικό κόσμο 
της περιοχής, να κάνει το 
επόμενο βήμα και να αναζη-
τήσει νέους ή μεγαλύτερους 
γιατρούς για την λειτουρ-
γία του Γενικού Νοσοκομεί-
ου της Άρτας. 
Και αυτό επειδή, είναι η 
αλήθεια ότι τις χρυσές 
δεκαετίες του 90 και του 
2000, υπήρξε μια σχετική 
«αγρανάπαυση» ή καλύτε-
ρα επανάπαυση στον ιατρι-
κό κόσμο της Άρτας (δημό-
σιο και ιδιωτικό), όπου όλοι 
ευδοκιμούσαν σε ένα περι-
βάλλον ευμάρειας και θε-
ωρούσαν ότι τα πράγματα 
δεν χρειάζεται να αλλάξουν.
Οι διευθυντές των μονάδων 
και των κλινικών, δεν έδω-
σαν έμφαση να προσελκύ-
σουν νέους γιατρούς στην 
Άρτα, με την αίσθηση ότι τα 
πράγματα θα είναι δια πα-
ντός «ήσυχα και ικανοποιη-
τικά», με σκοπό ουσιαστικά 
να μην αλλάξει καμία ισορ-
ροπία στον επιστημονικό 
μικρόκοσμο της περιοχής 
μας.
Σήμερα, βλέπουμε ότι αν η 
Άρτα είχε τύχει φιλοξενίας 
ιατρικού προσωπικού στις 
μάχιμες εκείνες κλινικές της 
χρυσής δεκαετίας της Υφυ-
πουργίας Παπαγεωργίου 
και της διοίκησης Ντιναλέ-
ξη, σήμερα δεν θα είχαμε τα 
προβλήματα που αντιμετω-
πίζουμε σήμερα, τα οποία 
η ίδια η φύση έχει προκα-
λέσει, με την κανονική της 
πορεία...
Δεν είναι εύκολες οι ημέ-
ρες για το νοσοκομείο της 
Άρτας και έχουμε μπει και 
σε έναν φαύλο κύκλο, που 
η πόλη μας γίνεται αντιπα-
θητική και μόνο σε όποιον 
σκεφτεί να την επισκεφτεί: 
μια αναζήτηση στο διαδί-
κτυο, την αναφέρει στις 10 
πιο άσχημες πόλης της χώ-
ρας, οι κάτοικοί της μόνι-
μα γκρινιάζουμε στα social 
media, οι εργαζόμενοι στο 
νοσοκομείο και τα κέντρα 
υγείας παρουσιάζουν την 
μελανή πραγματικότητα 
και σκέφτεται κανείς, ότι 
αν ήταν γιατρός όχι μόνο 
δεν θα ήθελε να επισκεφτεί 
αυτήν την πόλη, πόσο μάλ-
λον να ζήσει και να εργα-
στεί σε αυτήν...
Για την κατάσταση αυτή 
όλοι έχουμε τις ευθύνες 
μας. Και ίσως είναι η ώρα, 
να τα βάλουμε κάτω και 
να προγραμματίσουμε με 
ποιον τρόπο θα μπορέσου-
με να αντιμετωπίσουμε το 
μεγάλο αυτό πρόβλημα, 
το οποίο και μόνο από την 
φύση του, υποβαθμίζει το 
επίπεδο της ζωής μας και 
το αίσθημα της ασφάλειας, 

Γράφει ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΚΑΪΝΤΑΣΗΣ Ίσως κάποιοι επί κεφα-
λής των εδώ αρχών ήρθε 
η ώρα να παρακολουθή-
σουν ταχύρρυθμα μαθή-

ματα πολιτικού svoir  vivre , 
ώστε στο μέλλον  να αποφεύ-
γουν τα αλλεπάλληλα φάουλ, 
που δυστυχώς κατά καιρούς 
διαπράττουν. Αναφερόμαι 
ειδικότερα σε τελετουργικές 
καταστάσεις που δημιουργού-
νται εξ’ αιτίας άστοχων χειρι-
σμών από τους εδώ αρμοδίως 
ιθύνοντες   όταν, πρόκειται να 
επιδαψιλεύσουν  τιμητικούς 
τίτλους σε υψηλά πρόσωπα 
της πολιτικής, της εκκλησίας, 
των γραμμάτων της τέχνης 
και του πολιτισμού που προ-
σκαλούμενα επισκέπτονται 
την Άρτα. Πολλά τα περιστα-
τικά του επιδειχθέντος αφό-
ρητου επαρχιωτισμού, όπως 
για παράδειγμα, του Δήμου 
Αρταίων, όταν κατά καιρούς 
ανακηρύσσοντας υψηλά ιστά-
μενα πρόσωπα της ευρύτερης 
ελληνικής πολιτείας .σε επίτι-
μους  δημότες του Δήμου μας, 
ή σε «χρυσούς κλειδοκράτορες 
της πόλης», ή σε όνοματο-απο-
δέκτες οδών και πλατειών, δεν 
απέφυγαν τις «κακοτοπιές» 
αναφορικά με το τελετουργικό 
των σχετικών  με την απονομή 
των εν λόγω τιμητικών διακρί-
σεων.

***
Τα πιο πάνω παρατιθέμενα 
γράφτηκαν με αφορμή την 
προ ημερών επίσκεψη στην 
Άρτα του Οικουμενικού Πα-
τριάρχη κ.κ Βαρθολομαίου και 
τα όσα ειδικότερα συνέβηκαν 
ή παραλείφτηκαν κατά την 
ανακήρυξή του ως επίτιμου 
δημότη Δήμου Αρταίων. Κατ’ 
αρχήν θα πρέπει να επισημά-
νω ότι κατά τα  σχετικά τελε-
τουργικά ειωθότα η επίμαχη 
ανακήρυξη του οποιουδήποτε 
προσώπου, όσο υψηλά και αν 
ίσταται , πραγματοποιείται 
στην αίθουσα του ΔΣ, όπου σε 
πανηγυρική συνεδρίαση στην 
οποία προσκαλείται και το 
κοινό του Δήμου, ο πρόεδρος 
του ΔΣ ενώπιον του εν ολομε-
λεία συγκληθέντος σώματος, 
διαβάζει τη σχετική απόφα-
ση. Ακολουθεί η απονομή του 
τιμητικού  τίτλου από τον 
Δήμαρχο, έπεται η αντιφώνη-
ση του τιμώμενου προσώπου  
και  η καθιερωμένη ανταλλαγή 
αναμνηστικών δώρων.

*** 
Πρόκειται για πάγια ακο-
λουθούμενη  διαδικασία που 
σκοπεί στην κάλυψη του λεγό-
μενου « αμφίδρομου της απο-
νεμόνης  τιμής». 
Υπό αυτή την έννοια, εν προ-
κειμένω, ο αλληλοσεβασμός, η 
δεοντολογία και η ηθική τάξη 
ως αυτονοήτως ισχύοντα  επέ-
βαλλαν όπως, το τελετουργικό 
της αποδιδόμενης τιμής από 
τους Αρτινούς δημότες προς 
τον Οικουμενικό Πατριάρχη 
και συνακόλουθα η εκφραζό-
μενη ευαρέσκεια του τελευ-
ταίου προς  τους απονεμητές  
Αρτινούς δημότες, πραγματο-
ποιούνταν στην αίθουσα του 
Δημοτικού Συμβουλίου. Το 
οποίο-ειρήσθω εν παρ’οδω- εί-
ναι το δημοκρατικά αντιπρο-
σωπευτικό βήμα των Αρτινών 
δημοτών ή άλλως πως αποτε-
λεί ένα είδος τοπικής Βουλής.  

***
Κατά συνέπεια είναι φάουλ 
της Δημοτικής Αρχής να μην 
απονεμηθεί  στον Οικουμε-
νικό Πατριάρχη ο τίτλος του 
Επίτιμου δημότη σε πανηγυ-
ρική συνεδρίαση του ΔΣ στο 
δημαρχιακό μέγαρο, έστω 
το βράδυ της προηγούμενης 
ημέρας, και να μην ακολου-
θηθεί εκεί το κατά ανωτέρω 
τελετουργικό. Η δε δικαιολο-

γία ότι το προγραμματισμένο  
συλλείτουργο της επομένης 
στον εμβληματικό ναό «Αγίου 
Μαξίμου Γραικού» προεξάρ-
χοντος του  κ.κ Βαρθολομαίου 
και συνακόλουθα η τελετή της 
ονοματοδοσίας της απέναντι 
πλατείας, δεν αντικρούει σο-
βαρά και πειστικά  την ούτως 
ειπείν παράλειψη οφειλόμενης 
ενέργειας των εδώ ιθυνόντων  
της δημοτικής αρχής. 

  ***
 Και για του πιο πάνω λόγου 
του Αποψ(η)νού Εκηβόλου το 
ασφαλές , στη συνέχεια ο ίδιος,  
παραθέτει, όλως ενδεικτικά, 
τα ανάλογα τελετουργικά   
ανακηρυχθέντων εμβληματι-
κών προσωπικοτήτων σε Επί-
τιμους δημότες , από κάποιους 
Δήμους της επικράτειας: 
«Αύριο, Παρασκευή 12 Οκτω-
βρίου 2018 και ώρα 13.00, 
θα επισκεφθεί το ιστορικό 
Δημαρχείο Καλαμάτας ο Πρό-
εδρος της Ομοσπονδιακής Δη-
μοκρατίας της Γερμανίας κύρι-
ος Φρανκ-Βάλτερ Σταϊνμάιερ. 
Ο Δήμος Καλαμάτας θα τον 
υποδεχθεί με τις προσήκουσες 
τιμές και θα τον αναγορεύσει 
σε Επίτιμο Δημότη. Τον υψη-
λό επισκέπτη θα συνοδεύει ο 
Πρόεδρος της Ελληνικής Δη-
μοκρατίας κύριος Προκόπιος 
Παυλόπουλος»(σ. σ, είναι η 
ανακοίνωση του Δήμου Καλα-
μάτας)

    ***
 «Ο Δήμαρχος Λαρισαίων κ. 
Απόστολος Καλογιάννης υπο-
δέχθηκε στην είσοδο του Δη-
μαρχείου τον Αρχιεπίσκοπο 
Αυστραλίας κ.κ. Μακάριο, τον 
οποίο συνόδευε ο Ποιμενάρ-
χης μας κ.κ. Ιερώνυμος[…]. 
Στην αίθουσα του Δημοτικού 
Συμβουλίου του Δήμου Λαρι-
σαίων, ο Πρόεδρος του Δημοτι-
κού Συμβουλίου κ. Δημήτριος 
Τάχος ανέγνωσε την σχετική 
απόφαση περί της ανακηρύ-
ξεως του Αρχιεπισκόπου Αυ-
στραλίας σε Επίτιμο Δημότη 
Λαρισαίων και ακολούθησε η 
ειδική τελετή.»(σ. σ, από ρε-
πορτάζ  εφημερίδας της Λά-
ρισσας).
   ***
«Επίτιμος Δημότης Λευκάδας 
αναγορεύθηκε σήμερα, Τρίτη 
25 Ιουνίου 2024 ο Οικουμενι-
κός Πατριάρχης κ. Βαρθολο-
μαίος.
Στην αίθουσα συνεδριάσεων 
του Δημοτικού Συμβουλίου 
Λευκάδας. ο Δήμαρχος του νη-
σιού κ. Ξενοφώντας Βεργίνης 
επίδωσε στον Παναγιώτατο 
έναν Σταυρό ευλογίας πάνω 
στον οποίο είναι χαραγμέ-
νη η σημερινή ημερομηνία, 
όπως και την τιμητική πλακέ-
τα…»(σ. σ, από σχετικό δελτίο 
τύπου του εκεί Δήμου) 
*** 
«Επίτιμος Δημότης Αγίας 
Παρασκευής ανακηρύχθηκε 
την Κυριακή 24 Μαρτίου ο 
Ιεράρχης του Οικουμενικού 
Πατριαρχείου, Σεβασμιότατος 
Μητροπολίτης Λαοδικείας κ. 
Θεοδώρητος, ύστερα από ομό-
φωνη απόφαση του Δημοτι-
κού Συμβουλίου της πόλης. 
Στην σεμνή τελετή που  πραγ-
ματοποιήθηκε στην αίθουσα 
του Δημοτικού Συμβουλίου, ο 
Δήμαρχος Γιάννης Σταθόπου-
λος και ο Πρόεδρος του Δημο-
τικού Συμβουλίου Γεράσιμος 
Βλάχος, ο οποίος ανέγνωσε 
και την προαναφερθείσα από-
φαση του Δημοτικού Συμβου-
λίου…»(σ. σ, από σχετική ανα-
κοίνωση του εκεί δημάρχου)

 *** 
Ωστόσο, πέραν των πιο πάνω 
, δεν είναι λίγα τα «φάουλ» 
που διαπράττονται και από 
κάποιους επί κεφαλής τοπι-
κών αρχών όταν, υποδεχόμε-

νοι στην έδρα τους κάποιο ιε-
ραρχικά υψηλότερο ιστάμενο 
πρόσωπο ή και αξιωματούχο 
της εκκλησίας, τους βλέπουμε 
να κάθονται  στην επίσημη κα-
ρέκλα, πίσω- και όχι μπροστά 
από το γραφείο τους-  δίπλα 
από τον καθήμενο  και τουλά-
χιστον  άξιον σεβασμού, επι-
σκέπτη.

***
Όπως  συμπτωματικά διαβά-
ζω στο διαδίκτυο,  λίγες μέρες 
μετά την ονοματοδοσία της 
εδώ πλατείας, απέναντι από 
την εκκλησία «Άγιος Μάξιμος 
Γραικός», με το όνομα του Οι-
κουμενικού Πατριάρχη,  το ΔΣ 
Πρέβεζας, με απόφαση του 
μετονόμασε(;)/ονόμασε(;) 
την Πλατεία Ιερού Ναού Ἁγί-
ου Νεκταρίου Πρεβέζης. σε: 
«ΠΛΑΤΕΙΑ ΟΙΚΟΥΜΕΝΙΚΟΥ 
ΠΑΤΡΙΑΡΧΟΥ ΒΑΡΘΟΛΟΜΑΙ-
ΟΥ ΤΟΥ Α΄.» Αλήθεια, ήθελα να 
μάθω πως θα σχολιάσουν το 
γεγονός οι κ.κ Γιώργος Σιλιό-
γκας και Απ. Τόδουλος, που ως 
γνωστό με στεντόρεια φωνή 
εναντιώθηκαν στην ονονομα-
τοδοσία της δικής μας πλατεί-
ας. Δηλαδή τι θα έχουν να πουν 
για  την… ευκολία με την οποία 
οι «Πρεβεζάνοι» έσπευσαν να 
αντικαταστήσουν ή να ονομα-
τοδοτήσουν την προσωνυμία 
της  πλατείας τους, από  Αγίου 
Νεκταρίου σε Πατριάρχη Βαρ-
θολομαίου; Πάντως για τον 
γνωστό καρδιολόγο κ. Γιώργο 
Σιλιόγκα έμαθα  ότι προχώρη-
σε σε ένσταση ακυρότητας της 
πιο πάνω απόφασης για την 
εδώ επίμαχη ονονοματοδοσία, 
με ειδική διοικητική προσφυ-
γή ενώπιον του προϊσταμένου 
του Αρτινού τμήματος Αποκε-
ντρωμένης Διοίκησης. Μάλι-
στα επικαλούμενος την σχετι-
κή νομοθεσία ζήτησε από τον 
τοπικό Επόπτη ΟΤΑ την Ανα-
στολή της εν λόγω απόφασης 
μέχρις ότου η Διοίκηση απο-
φανθεί επί της ενστάσεως . 

   ***
Νομίζω να μη διαφωνεί κανείς  
με την ευρύτερη άποψη ότι οι 
ποικίλες εορταστικές εκδηλώ-
σεις  που συνδιοργανώνει ο 
Δήμος με διάφορους τοπικούς 
φορείς(σ. σ, στα πλαίσια των 
«Ελευθέριων»(σ. σ, σε ανά-
μνηση της ημέρας απελευθε-
ρώσεως της Άρτας από τους 
Τούρκους), πέρα από  γιορτές 
μνήμης  και  ψυχαγωγίας για 
τους Αρτινούς πολίτες, πρέπει 
να έχουν  έναν  ευρύτερο σκο-
πό. Και αυτός δεν είναι άλλος 
από την ανάγκη η σύνθετη 
αυτή εορταστική ατμόσφαι-
ρα των «Ελευθέριων» να γίνει  
θέαμα των συμπατριωτών 
και της ανά την επικράτεια 
Αρτινής διασποράς-και όχι 
μόνο. Αναμφίβολα  η ανάγκη 
της ευρύτερης προβολής των 
προαναφερόμενων, αφορά και 
τις κατά καιρούς γενόμενες 
μεμονωμένες τοπικές πολιτι-
στικές εκδηλώσεις που πραγ-
ματοποιούν αυτοτελώς στην 
πόλη, οι σύλλογοι: « Σκουφάς», 
«Μακρυγιάννης», «Φίλοι του 
Βιβλίου» κ.ά. Μάλιστα , τουλά-
χιστον για τον Αποψ(η)νό Εκη-
βόλο, η επιλογή της   ζωντανής 
μετάδοσης- με εικόνα και ήχο- 
όλων αυτών των εκδηλώσεων 
πολύ πέρα από τα όρια της 
πόλης, δεν θα ήταν  υπερβολή, 
εάν έλεγε  ότι για την Άρτα και 
την ευρύτερη περιοχή είναι 
ένα από τα σημαντικότερα  ζη-
τούμενα. Και αυτό επειδή είναι 
ο πιο εύκολος και οικονομικά 
ανώδυνος τρόπος, προκειμέ-
νου ο κόσμος, πέρα από τα 
όρια της πόλης και του νομού, 
να μάθει για τα πολλά και θαυ-
μαστά της ξεχασμένης Άρτας. 
Κοντολογίς μιλάω για την ανά-
γκη  οι εικόνες και  ήχοι της 

γιορτινής Άρτας να φροντί-
σουμε να φθάνουν στα πέρατα 
της Ελλάδας, της Ευρώπης και 
του Κόσμου ,ώστε να αποτε-
λέσουν κίνητρα «επισκεψιμό-
τητας»  της περιοχής. Δηλαδή 
πρόκειται για έναν σημαντικό 
συντελεστή γνώσης και συναι-
σθημάτων εξ’ αντιδράσεως,   
ανθρώπων άλλων περιοχών 
που διευκολύνει την Αρτινή 
εξωστρέφεια και συμβάλει κα-
θοριστικά στην προσπάθεια η 
Άρτα να καταστεί προορισμός.

***
Ωστόσο η  πιο πάνω άποψη 
δεν φαίνεται να υπηρετείται 
από  κάποιους εμπλεκόμε-
νους φορείς,  γιατί, ίσως δεν 
κρίνουν αναγκαία έναν τέτοιο  
σχεδιασμό και εκτέλεση των 
πρόσφατων εκδηλώσεων  των 
«Ελευθέριων» -2024. Έτσι για 
παράδειγμα ο προχθεσινός  
Αρτινός νυχτερινός μαραθώνι-
ος, παρά το γεγονός ότι  η δι-
αδικτυακή μετάδοσή του live    
θα προβάλλονταν ως πανελλή-
νιο αθλητικό γεγονός, και πα-
ράλληλα θα  αποτελούσε μια 
καλή ευκαιρία για να γίνουν 
ευρύτερα  γνωστά τα βιώματα 
των συμμετασχόντων ξένων 
αθλητών που από τις ολιγό-
λεπτες δηλώσεις τους έδειξαν 
εντυπωσιασμένοι από  τις 
φυσικές ομορφιές της πόλης, 
τα μνημεία της, την φιλόξενη 
διάθεση των Αρτινών και για-
τί όχι για την πατροπαράδοτη 
Αρτινή γαστριμαργία, περιέρ-
γως προέκυψε το αναπάντεχο.

***
  Ότι  ο σύλλογος δρομέων,  
που σημειωτέον μαζί με τον 
Δήμο ήταν οι συν-διοργανω-
τές του  «ΔΡΟΜΟΥ»,στο παρά 
5΄ της έναρξης αποφάσισε να 
μην μεταδοθεί  live η εξέλιξή 
του. Και μάλιστα, όπως ευρύ-
τερα  φημολογήθηκε,  αυτό 
αποφασίστηκε  στο.  εκτάκτως 
συγκληθέν ΔΣ του συλλόγου 
για λόγους ,άκουσον, άκουσον, 
«ισονομίας περί την τηλεοπτι-
κή κάλυψη  των τοπικών τηλε-
οπτικών καναλιών.» Δηλαδή 
επειδή κάποιο από τα εν λόγω 
μέσα  είτε γιατί δεν μπορούσε 
ή γιατί δεν ήθελε να καλύψει 
διαδικτυακά  live  το εν λόγω 
αθλητικό γεγονός, έπρεπε 
και το/τα άλλο/α μέσα να… 
συμμορφωθούν. Αυτά τα απί-
στευτα συνέβησαν το περα-
σμένο Σάββατο χωρίς κάποιος 
ιθύνων του συν-διοργανωτή 
Δήμου να παρέμβει… Και το 
ηθικό δίδαγμα;
Αλίμονο  αν κάποιοι  υπεύθυ-
νοι της ιδιωτικής  τηλεοπτικής 
κάλυψης τόσο σοβαρών εκδη-
λώσεων, μπορούν, αν μπορούν, 
μέσω φίλα προσκείμενων προ-
σώπων τους να καθορίζουν 
και επιβάλλουν τους όρους λή-
ψης και μετάδοσης των σχετι-
κών πλάνων  σπουδαίων τοπι-
κών εκδηλώσεων. Και από την 
άλλη ο συν-διοργανωτής Δή-
μος  να τελεί  άγνοια ή να σφυ-
ρίζει αδιάφορα. Κοντολογίς 
είναι επιεικώς απαράδεκτη η 
ούτως ή άλλως συγκατάνευση 
των τοπικών αρμοδίων παρα-
γόντων να επιτρέπουν γενικό-
τερα, μια τέτοια πρακτική που 
αναμφίβολα δεν είναι προς το 
συμφέρον της Άρτας. Πάρα 
ταύτα ο Αποψ(η)νός Εκηβόλος 
προτίθεται να διερευνήσει έτι 
περαιτέρω το ζήτημα  και να 
επανέλθει σε νέο δημοσίευμα 
με πολλά εκτοξευόμενα  εχε-
πευκή βέλη…

Ο Αποψ(η)νός Εκηβ όλος
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Με τη μεγάλη συμμετοχή του κόσμου, 
ολοκληρωθήκαν τα «Ελευθέρια» Άρτας

20ος Διάπλους Αμβρακικού Κόλπου: Ένα μοναδικό 

Αθλητικό και Περιβαλλοντικό γεγονός

Μετά την επιτυ-
χία των εκδη-
λώσεων των 
«Ελευθερίων», 

που αφορούν στη γιορτή 
αφιερωμένη στην Απελευ-
θέρωση της Άρτας πριν 
από 143 χρόνια, η πόλη 
ετοιμάζεται να υποδεχθεί 
το «Πολιτιστικό Καλοκαίρι 
2024».

Ο Δήμος Αρταίων ανταπο-
κρινόμενος στην επιθυμία 
των Αρτινών πολιτών για ένα 
χώρο δημιουργίας και καλλι-
τεχνικής αναζήτησης, επέλε-
ξε να διευρύνει την πολιτιστι-
κή του προσφορά.
Το νέο υπαίθριο θέατρο στο 
Παραποτάμιο Πάρκο, πήρε 
σάρκα και οστά, άνοιξε τις 
πύλες του και στη σκηνή 
του, η τέχνη και η πολιτιστι-
κή δραστηριότητα όλων των 
ημερών των «Ελευθερίων», 
συναντήθηκαν με φυσικό 
τρόπο. Οι πολίτες είχαν την 
ευκαιρία να απολαύσουν μια 
σειρά από εκδηλώσεις που 
περιλάμβαναν θεατρικές, 
χορευτικές παραστάσεις και 
μουσικά γεγονότα. Το Πα-
ραποτάμιο Υπαίθριο Θέατρο 
αναδείχθηκε ως κεντρικός 
πολιτιστικός χώρος για την 
πόλη, προσφέροντας ένα 

Ο Δήμος Αρταίων 
ανακοινώνει την 
πραγματοποίηση 
της κολυμβητι-

κής συνάντησης «20ος Δι-
άπλους Αμβρακικού Κόλ-
που», από την Παρασκευή 
26 έως την Κυριακή 28 
Ιουλίου 2024. Ο ιστορικός 
αυτός αγώνας εντάσσεται 
στο πλαίσιο της εκστρα-
τείας «ΣΩΣΤΕ ΤΟΝ ΑΜΒΡΑ-
ΚΙΚΟ», που στοχεύει στην 
ευαισθητοποίηση και προ-
στασία του μοναδικού αυ-
τού οικοσυστήματος.

Η κεντρική διοργάνωση θα 
λάβει χώρα την Κυριακή 28 
Ιουλίου, όπου οι αθλητές θα 
διασχίσουν κάθετα τον Αμ-
βρακικό καλύπτοντας μια 
απόσταση περίπου 11 χλμ.
Οι παράλληλες εκδηλώσεις, 
που θα διεξαχθούν στην Κο-
ρωνησία περιλαμβάνουν:
Αγώνες Δρόμου από το Σύλ-
λογο Δρομέων Άρτας
Αστροπαρατήρηση από το 
Σύλλογο «Αστρολάβος»
Αγώνες kite surf από το Ναυ-
τικό Όμιλο Κορωνησίας
Επίδειξη Αμπαλί (petank)
Πεζοπορία στο μονοπάτι του 
Αγίου Ονουφρίου
Μουσική βραδιά με τον ΑΜ-

θεματικών: από θεατρικές 
παραγωγές και κινηματογρα-
φικές προβολές στον ανοιχτό 
θερινό κινηματογράφο «Ορ-
φέα», μέχρι μουσικές συναυ-
λίες.
Η Αρτα μεταμορφώνεται σε 
έναν ζωντανό καλοκαιρινό 
καμβά, με το υπαίθριο θέα-
τρο και τις πλατείες της πό-
λης να φιλοξενούν πληθώρα 
εκδηλώσεων. Τα χωριά της 
περιοχής συμμετέχουν και 
αυτά ενεργά, δημιουργώντας 
ένα πολιτιστικό χάρτη που 
αντανακλά την παράδοση και 
την τοπική τέχνη. Σ’  αυτό το 
πολιτιστικό καλοκαίρι, κάθε 
γωνιά της περιοχής γίνεται 
μια σκηνή και κάθε μέρα μια 
γιορτή. Στις επόμενες ημέρες 
θα αναρτηθεί το ακριβές πρό-
γραμμα των εκδηλώσεων του 
«Πολιτιστικού Καλοκαιριού 
2024»

ενώ η υγειονομική κάλυψη 
θα είναι διαρκής και πλήρης.
Οι συμμετέχοντες καλούνται 
να έχουν υποβληθεί σε ια-
τρικό έλεγχο πριν από την 
εκκίνηση και να υπογράψουν 
υπεύθυνη δήλωση αποδοχής 
της ευθύνης.
Μετά την ολοκλήρωση του 
αγώνα, οι πρώτοι τρεις νικη-
τές και νικήτριες θα βραβευ-
τούν με αναμνηστικά κύπελ-
λα, ενώ όλοι οι συμμετέχοντες 
θα λάβουν αναμνηστικά 
μετάλλια. Ο Δήμος Αρταίων 
καλεί όλους τους πολίτες να 
παρακολουθήσουν και να 
υποστηρίξουν την εξαιρετική 
αυτή εκδήλωση, η οποία προ-
άγει, όχι μόνο τον αθλητισμό, 
αλλά και την προστασία του 
φυσικού περιβάλλοντος της 
περιοχής μας.
Δηλώσεις συμμετοχής 
https://event.athletopia.
c o m / 2 0 o s - d i a p l o u s -
amvrakikou
Για περισσότερες πληρο-
φορίες επικοινωνήστε: 
2681362162 (Ηλίας Ρίζος)

εναλλακτικό περιβάλλον για 
την διεξαγωγή των πολιτιστι-
κών δραστηριοτήτων.
Με την πρωτοβουλία και την 
υποστήριξη της νέας Δημο-
τικής Αρχής, ο χώρος αυτός 

απέκτησε ζωή και έγινε ο κα-
τάλληλος τόπος για το «Πο-
λιτιστικό Καλοκαίρι 2024», 
που ακολουθεί των «Ελευθε-
ρίων».

Το «Πολιτιστικό Καλοκαί-
ρι Δήμου Αρταίων 2024» 
αναμένεται με ένα πλούσιο 
πρόγραμμα πολιτιστικών 
γεγονότων. Ολόκληρος ο Δή-
μος θα έχει την ευκαιρία να 

απολαύσει ποικιλία εκδηλώ-
σεων που υπόσχονται να ικα-
νοποιήσουν κάθε γούστο και 
ηλικία. Το πρόγραμμα θα πε-
ριλαμβάνει παραστάσεις που 
καλύπτουν ένα ευρύ φάσμα 

ΒΡΑΚΙΑ fm
Επίδειξη πτήσεων paramotor, 
καθώς και την παράλληλη 
κολυμβητική δράση «Ionian 
Swimming Challenge». H δια-
δρομή αυτή των 3 χλμ. από το 
2ο Ιβάρι της Σαλαώρας έως 
την Κορωνησία, θα δώσει 

την ευκαιρία σε περισσότε-
ρους κολυμβητές να συμμε-
τάσχουν στην προσπάθεια 
διάσωσης του Αμβρακικού. 
Η συμμετοχή σε όλες τις εκ-
δηλώσεις είναι δωρεάν, και οι 
ενδιαφερόμενοι μπορούν να 
δηλώσουν τη συμμετοχή τους 

ηλεκτρονικά, έως την Κυρια-
κή 21 Ιουλίου 2024.

Η ασφάλεια των συμμετεχό-
ντων αποτελεί προτεραιό-
τητα για τους διοργανωτές. 
Στην κύρια διαδρομή, οι κο-
λυμβητές θα συνοδεύεται 

από σκάφη εξοπλισμένα με 
GPS για την καθοδήγηση και 
την ασφάλεια. Καθ’ όλη τη 
διάρκεια του Διάπλου, δια-
σωστικά σκάφη με εξειδικευ-
μένο προσωπικό και πλήρη 
ιατροφαρμακευτικό εξοπλι-
σμό θα είναι σε ετοιμότητα, 

Ακολουθεί το «Πολιτιστικό Καλοκαίρι 2024»

Η Αρτα μετα-
μορφώνεται σε 
έναν ζωντανό 
κα λ ο κα ι ρ ι ν ό 
καμβά...



Ο Δήμος Αρταίων 
ανακοινώνει το 
«Πολιτιστικό Κα-
λοκαίρι 2024», 

μια συναρπαστική σειρά 
εκδηλώσεων που θα γε-
μίσει την πόλη με τέχνη, 
παράδοση και ψυχαγωγία. 
Συνεχίζοντας την επιτυχία 
των «Ελευθέριων 2024», 
το Πολιτιστικό Καλοκαί-
ρι, έρχεται να προσφέρει 
στους κατοίκους και τους 
επισκέπτες μια πληθώρα 
εκδηλώσεων.

Εξαιρετικές Θεατρικές 
Παραστάσεις

Το φετινό πρόγραμμα πε-
ριλαμβάνει αξιόλογες θεα-
τρικές παραγωγές που θα 
καθηλώσουν το κοινό και θα 
προσφέρουν μοναδικές στιγ-
μές τέχνης και σκέψης. Ενδει-
κτικά:
 «Διάλεξε τον θάνατό σου, 
αγάπη μου» – Πέμπτη 25 Ιου-
λίου: Το συναρπαστικό έργο 
του Robert Thomas, προσαρ-
μοσμένο από τους Θανάση 
Παπαθανασίου και Μιχάλη 
Ρέππα, υπόσχεται μια βραδιά 
στο Παραποτάμιο Θέατρο, 
γεμάτη αγωνία και ανατρο-
πές. Με εξαιρετικές ερμηνείες 
από ηθοποιούς όπως η Κάτια 
Δανδουλάκη και η Άννα-Μα-
ρία Παπαχαραλάμπους, η πα-
ράσταση αυτή θα κρατήσει 
το κοινό στην άκρη της καρέ-
κλας του.
«Πλούτος» του Αριστοφάνη – 
Κυριακή 28 Ιουλίου: Η κλασι-
κή κωμωδία του Αριστοφάνη, 
που διερευνά την κοινωνική 
ανισότητα και τη διανομή 
του πλούτου, θα παρουσια-
στεί σε μια νέα προσέγγιση 
από το Εθνικό Θέατρο, στο 

«ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ ΚΑΛΟΚΑΙΡΙ» ΔΗΜΟΥ 
ΑΡΤΑΙΩΝ 2024

Συνάντηση του Δημάρχου Αρταίων με  τις Αθλήτριες του «ΑΣ ΠΥΡΡΟΣ» Άρτας πριν 
από τους 3ους Βαλκανικούς Αγώνες Αισθητικής Ομαδικής Γυμναστικής  στη Σόφια
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και της σκληρής του πορείας 
υπό την καθοδήγηση ενός 
απαιτητικού δασκάλου. Η 
συγκλονιστική ερμηνεία του 
Miles Teller και η ένταση της 
αφήγησης καθιστούν την 
ταινία αυτή μια δυναμική 
εμπειρία.
«The Big Lebowski» – Τετάρ-
τη 31 Ιουλίου: Το κλασικό 
αριστούργημα των αδελφών 
Κοέν, «The Big Lebowski», 
φέρνει στην οθόνη την απί-
θανη και αστεία ιστορία του 
Jeff «The Dude» Lebowski. Με 
έναν ασυνήθιστο συνδυασμό 
χιούμορ, σουρεαλισμού και 
απολαυστικών χαρακτήρων, 
αυτή η ταινία υπόσχεται να 
χαρίσει μια αξέχαστη κινημα-
τογραφική βραδιά.
Παράλληλα, διεξάγεται ο 
20ς Διάπλους Αμβρακικού 
με πλήθος εκδηλώσεων και 
δράσεων στην Κορωνησία, 
η 2η Εκπτωτική Νύχτα με 
συναυλία με τον Δήμο Ανα-
στασιάδη και την Emily, 
που είναι μια διοργάνωση 
του Δήμου Αρταίων και του 
Εμπορικού Συλλόγου Άρτας, 
House Music Event, Festival  
από την «Αναγέννηση» Άρ-
τας και διαλέξεις  στον αύ-
λειο χώρο του Αρχαιολογικού 
Μουσείου. Το «Πολιτιστικό 
Καλοκαίρι 2024» δεν είναι 
απλώς μια σειρά εκδηλώσε-
ων, αλλά μια γιορτή πολιτι-
στικής ταυτότητας και της 
κοινωνικής συνύπαρξης των 
Αρτινών. Με την ποικιλία και 
τον πλούτο των εκδηλώσεων, 
αυτό το καλοκαίρι προάγεται 
ο Πολιτισμός, η καλλιτεχνι-
κή έκφραση και συμμετοχή 
προσφέρεται σε όλους τους 
συμπολίτες και προσελκύει 
τους επισκέπτες.

Με αφορμή τη 
συμμετοχή τους 
στους “3ους Βαλ-
κανικούς Αγώνες 

Αισθητικής Γυμναστικής” 
που θα πραγματοποιηθούν 
την επόμενη Τρίτη 16 και 
Τετάρτη 17 Ιουλίου 2024 
στη Σόφια της Βουλγαρίας, 
οι αθλήτριες του Αθλητικού 
Συλλόγου «ΠΥΡΡΟΣ» Άρτας 
συναντήθηκαν την Τετάρτη 
3 Ιουλίου 2024 με το Δήμαρ-
χο Αρταίων κ. Χριστόφορο 
Σιαφάκα. Ο ΑΣ «ΠΥΡΡΟΣ» 
θα εκπροσωπηθεί από τρεις 
ομάδες στη διοργάνωση και 
ευελπιστεί σε πολλές δια-
κρίσεις.

Η συνάντηση πραγματοποιή-
θηκε στο Δημαρχείο της πόλης, 
όπου ο Δήμαρχος υποδέχθηκε 
τις νεαρές αθλήτριες και τις 
προπονήτριές τους, Στέλλα 
Βάκκα και Μαρία Λαυδαριά. 

Ο κ. Σιαφάκας εξέφρασε την 
υπερηφάνεια του για τη συμ-
μετοχή τους σε μια τόσο σημα-
ντική Διεθνή διοργάνωση και 
τόνισε τη σημασία της αθλητι-
κής επιτυχίας για την ανάδειξη 
του αθλητισμού και την προ-
βολή της πόλης της Άρτας

“Είμαι ιδιαίτερα χαρούμενος 
και περήφανος που οι αθλή-
τριες του σπουδαίου Συλλό-
γου της πόλης μας, του ΑΣ 
«ΠΥΡΡΟΣ», θα συμμετάσχουν 
στους 3ους Βαλκανικούς Αγώ-
νες Αισθητικής Γυμναστικής. 
Η παρουσία τους σε μια τόσο 
σημαντική διοργάνωση απο-
τελεί τιμή για την πόλη μας και 
είμαι βέβαιος ότι θα εκπρο-
σωπήσουν επάξια την Άρτα. 
Σας εύχομαι κάθε επιτυχία 
και να φέρετε πίσω τις δια-
κρίσεις που αξίζετε,” δήλωσε 
ο Δήμαρχος. Οι αθλήτριες και 

οι προπονήτριές τους ευχαρί-
στησαν τον κ. Σιαφάκα για την 
υποστήριξή του και υποσχέθη-
καν να δώσουν τον καλύτερό 
τους εαυτό στους αγώνες της 
Σόφιας. 

Οι “3οι Βαλκανικοί Αγώνες 
Αισθητικής Γυμναστικής” συ-
γκεντρώνουν τις καλύτερες 
ομάδες από την περιοχή των 
Βαλκανίων και αποτελούν ση-
μαντικό γεγονός στο καλεντά-
ρι της Αισθητικής Γυμναστι-
κής. Ο ΑΣ «ΠΥΡΡΟΣ» Άρτας, με 
μακρά παράδοση και επιτυχίες 
στο χώρο του Αθλητισμού, με 
πάμπολλες διακρίσεις στην 
Ελλάδα και το εξωτερικό, φι-
λοδοξεί να προσθέσει ακόμα 
περισσότερες επιτυχίες στο 
ενεργητικό του.

Ο Δήμος Αρταίων εύχεται καλή 
επιτυχία!

Αρχαίο Θέατρο Αμβρακίας. 
Το έργο, που εντάσσεται στο 
πρόγραμμα «Γνωριμία με 
τα άγνωστα αρχαία θέατρα 
της Ελλάδας», θα προσφέρει 
στους θεατές μια μοναδική 
εμπειρία σε ένα αρχαίο και 
αυθεντικό σκηνικό.

Ζωντανή παράδοση με 
πανηγύρια

Η Αρτα είναι περήφανη για 
την πλούσια πολιτιστική της 
κληρονομιά, και τα παραδο-
σιακά πανηγύρια αποτελούν 
αναπόσπαστο κομμάτι της. 
Κατά τη διάρκεια του «Πολι-

τιστικού Καλοκαιριού 2024», 
οι κάτοικοι και οι επισκέπτες 
θα έχουν την ευκαιρία να 
συμμετάσχουν σε μια σειρά 
πανηγυριών όπως:  
Παραδοσιακό Γλέντι στη 
Γραμμενίτσα – Παρασκευή 
12  Ιουλίου: Ο Πολιτιστικός 
και Λαογραφικός Σύλλογος 
Γραμμενίτσας «Το Γαϊτανάκι» 
διοργανώνει ένα παραδοσια-
κό γλέντι που θα φέρει κοντά 
τους κατοίκους της περιοχής. 
Η μουσική, οι χοροί και η ζε-
στή ατμόσφαιρα θα δημιουρ-
γήσουν μια αξέχαστη βραδιά 

για όλους τους παρευρισκό-
μενους.
Παραδοσιακό Πανηγύρι στη 
Δαφνωτή – Σάββατο 20 Ιου-
λίου: Το πανηγύρι στη Δαφ-
νωτή, διοργανωμένο από τον 
Πολιτιστικό Σύλλογο Δαφνω-
τής και την Αδελφότητα των 
εν Αθήναις Δαφνιωτών «Ο 
Προφήτης Ηλίας», προσκαλεί 
όλους να συμμετάσχουν σε 
μια γιορτή γεμάτη παραδο-
σιακή μουσική και χορό, τι-
μώντας τις πολιτιστικές ρίζες 
της περιοχής.

Κινηματογραφικές βρα-

διές στον «Σινέ Ορφέα»
Το «Πολιτιστικό Καλοκαί-
ρι 2024» προσφέρει επίσης 
βραδιές κινηματογράφου 
που θα ενθουσιάσουν τους 
λάτρεις της έβδομης τέχνης. 
Δύο από τις ταινίες που θα 
προβληθούν στο ανοιχτό θε-
ρινό σινεμά «Σινέ Ορφέας» 
είναι:
«Whiplash» – Τετάρτη 17 
Ιουλίου: Μια ταινία που εξε-
ρευνά τα όρια της αφοσίω-
σης και της προσπάθειας, το 
«Whiplash» αφηγείται την 
ιστορία ενός νέου ντράμερ 
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Χρ. Σταϊκούρας: Το νέο δίκτυο ύδρευσης Άρτας, 
Πρέβεζας, Λευκάδας και Αιτωλοακαρνανίας θα 

εξυπηρετεί περισσότερους από 150.000 κατοίκους

Με το νέο δίκτυο 
ύδρευσης σε 
‘Αρτα, Πρέβε-
ζα, Λευκάδα και 

Αιτωλοακαρνανία θα εξυπη-
ρετηθούν περισσότεροι από 
150.000 κάτοικοι, δήλωσε ο 
Υπουργός Υποδομών και Με-
ταφορών, Χρήστος Σταϊκού-
ρας κατά την υπογραφή της 
σύμβασης του έργου: «Κατα-
σκευή έργων ύδρευσης των 
Νομών Πρέβεζας, ‘Αρτας και 
Λευκάδας», η οποία πραγ-
ματοποιήθηκε, σήμερα, πα-
ρουσία του Πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη στο Δη-
μαρχείο της Λευκάδας.
Ο κ. Σταϊκούρας τόνισε ότι η 
κατασκευή του νέου δικτύου 
ύδρευσης στις Περιφερειακές 
Ενότητες ‘Αρτας, Πρέβεζας, 
Λευκάδας και Αιτωλοακαρνα-
νίας, αποτελεί μια από τις καί-
ριες παρεμβάσεις της Κυβέρνη-
σης, υπό την καθοδήγηση του 
Πρωθυπουργού Κυριάκου Μη-
τσοτάκη, καθώς προβλέπεται η 
κάλυψη των αναγκών ύδρευσης 
σε 3 Περιφέρειες, 4 Περιφερεια-
κές Ενότητες, 6 Δήμους και 27 
Οικισμούς.
Ο Υπουργός Υποδομών και Με-
ταφορών πρόσθεσε: «Η σύμβα-
ση που υπογράφουμε, σήμερα, 
στη Λευκάδα, για την κατα-
σκευή ενός σημαντικού έργου 
ύδρευσης συνιστά μία ακόμη 
εμβληματική πρωτοβουλία στο 
πεδίο της βέλτιστης διαχείρισης 
και της ορθολογικής αξιοποίη-
σης των υδάτινων πόρων.
Ένα νευραλγικό πεδίο εξαιτίας 
τόσο της ραγδαίας μεταβολής 
των κλιματολογικών συνθη-
κών, όσο και των διαρκώς αυ-
ξανόμενων αναγκών που απορ-
ρέουν από τη ραγδαία οικιστική 
ανάπτυξη, ειδικά σε δημοφιλείς 
τουριστικούς προορισμούς».
Στην τελετή υπογραφής της 
Σύμβασης ήταν παρόντες ο 
Υφυπουργός Υποδομών και 
Μεταφορών, αρμόδιος για τις 
Υποδομές Νίκος Ταχιάος, ο Γε-
νικός Γραμματέας Υποδομών 
Κωνσταντίνος Μαγουλάς, ο Γε-
νικός Διευθυντής Υδραυλικών, 
Λιμενικών και Κτιριακών Υπο-
δομών, Αντώνης Κοτσώνης, 
βουλευτές και εκπρόσωποι της 
τοπικής αυτοδιοίκησης.
Κατά την τοποθέτησή του, ο 
Υφυπουργός Υποδομών και 
Μεταφορών, αρμόδιος για τις 
Υποδομές Νίκος Ταχιάος δή-
λωσε:
«Με την κατασκευή του νέου 
δικτύου ύδρευσης η Κυβέρνη-
ση του Κυριάκου Μητσοτάκη 
βάζει τέλος στο «μαρτύριο της 
σταγόνας», το οποίο υπέμεναν 
για πολλά χρόνια οι κάτοικοι 
των περιοχών της Πρέβεζας, 
της ‘Αρτας και της Λευκάδας.
Ειδικά για τη Λευκάδα, το πρό-
βλημα της υδροδότησης είναι 
διαχρονικό και γίνεται ακόμα 
πιο έντονο τους καλοκαιρινούς 
μήνες, όπου εξαιτίας του τουρι-
σμού υπάρχει αυξημένη κατα-
νάλωση. Συνεχείς και πολύωρες 
διακοπές νερού δοκιμάζουν τις 
μέρες αυτές τις αντοχές ντό-
πιων και επισκεπτών.

Το νέο δίκτυο που θα κατα-

Με επίκαιρη ερώτησή του 
στον Υπουργό Υποδομών 
και Μεταφορών, ο Γιώργος 
Στύλιος έθεσε το ζήτημα κα-
τασκευής ενός νέου δικτύου 
ύδρευσης που θα καλύπτει 
τις ανάγκες του νομού της 
Άρτας αλλά και των όμορων 
νομών της Πρέβεζας, της 
Αιτωλοακαρνανίας και της 
Λευκάδας. Ο Βουλευτής Άρ-
τας της ΝΔ, σημείωσε πως η 
οικιστική ανάπτυξη των τε-
λευταίων χρόνων καθώς και 
η ολοκλήρωση υποδομών 
που αύξησαν τον αριθμό των 
επισκεπτών στην ευρύτερη 
περιοχή, άλλαξαν τον χάρτη 
των αναγκών ύδρευση στην 
περιοχή.
Ο κ. Στύλιος υπογράμμισε 
την ανάγκη ενός νέου δικτύ-
ου που θα καλύπτει τις νέες 
αλλά και τις μελλοντικές 
απαιτήσεις ύδρευσης στην 
περιοχή. Σημείωσε δε πως 
στο προεκλογικό πρόγραμμα 
της Νέας Δημοκρατίας με τίτ-
λο «380+ έργα Υποδομής για 
την Ήπειρο του 2030» προ-
βλεπόταν η κατασκευή νέου 
δικτύου μεταφοράς πόσιμου 
νερού που θα ξεκινά από τις 
πηγές Αγίου Γεωργίου Λού-
ρου και θα φτάνει μέχρι και 
την Λευκάδα. Απευθυνόμενος 
μάλιστα στον Υπουργό ρώ-
τησε αν έχει εξασφαλιστεί η 
χρηματοδότηση του εν λόγω 
έργου και, αν ναι, σε ποιο 
στάδιο βρίσκεται η δημοπρά-
τησή του. 
Ο Υπουργός Υποδομών και 
Μεταφορών, αφού ευχαρί-
στησε τον κ. Στύλιο για την 
ερώτησή του, δήλωσε πως 
το έργο προχωρά και πως 
σύντομα ο Πρωθυπουργός 
Κυριάκος Μητσοτάκης θα 

Επίκαιρη Ερώτηση του Γιώργου Στύλιου για το δίκτυο 
ύδρευσης στην Άρτα και στους όμορους νομούς

σκευαστεί θα αντικαταστήσει 
το υφιστάμενο πεπαλαιωμένο 

υδραγωγείο, προσφέροντας 
ορθολογική διανομή του νερού 

μεταξύ των οικισμών και καλή 
ποιότητα πόσιμου ύδατος, σε 

περισσότερους από 150.000 
κατοίκους των περιοχών αυτών 

για περίοδο 40 ετών.
Παράλληλα, το συγκεκριμένο 
έργο έχει θετικό περιβαλλο-
ντικό αποτύπωμα, καθώς με 
το νέο δίκτυο μεταφοράς νε-
ρού θα ελαχιστοποιηθούν οι 
απώλειες που παρουσιάζουν τα 
υφιστάμενα δίκτυα, εξασφα-
λίζοντας σημαντικές ποσότη-
τες υδάτινων πόρων, οι οποίες 
σήμερα σπαταλώνται άσκοπα. 
Ακόμα, με την κατασκευή του, 
προσβλέπουμε στην εξάλειψη 
των προβλημάτων ρύπανσης 
που παρατηρούνται σε πηγές 
υδροληψίας που λειτουργούν 
αυτή τη στιγμή.
Στο Υπουργείο Υποδομών και 
Μεταφορών, πέραν των άλλων, 
στόχος μας είναι και η ανα-
βάθμιση της καθημερινότητας 
των κατοίκων των πιο απομα-
κρυσμένων από την πρωτεύ-
ουσα περιοχών, προφέροντας 
βελτιστοποιημένη κάλυψη των 
αναγκών τους. Η σημερινή 
υπογραφή είναι ακόμη μια από-
δειξη ότι βρισκόμαστε και θα 
συνεχίσουμε να βρισκόμαστε 
δίπλα τους».

φθεί αυτό το γεγονός υπόψιν 
στον μελλοντικό σχεδιασμό 
έργων του Υπουργείου. Συ-
μπληρώνοντας πως ο ίδιος 
δεσμεύεται απέναντι στους 
πολίτες, τους Αρτινούς και 
τους Ηπειρώτες, να εργαστεί 
για να αναδείξει -μέσα στα 
πλαίσια τους κοινοβουλευτι-
κού- ελέγχου τέτοιας σημασί-
ας παρεμβάσεις και έργα.
Το νέο δίκτυο ύδρευσης στον 
Νομό της Άρτας θα καλύπτει 
τους Δήμους Αρταίων και Ν. 
Σκουφά και συγκεκριμένα θα 
εξυπηρετεί τις παρακάτω Δη-
μοτικές Ενότητες:
Στον Δήμο Αρταίων:  Δ.Ε. 
Άρτας (δηλαδή την πόλη της 
Άρτας), Δ.Ε. Αμβρακικού, Δ.Ε. 
Βλαχερνών, Δ.Ε. Φιλοθέης 
(πλην Αγ. Σπυρίδωνα), Δ.Ε. 
Ξηροβουνίου, Τ.Κ. Αγ. Σπυρί-
δωνα-Τ.Κ. Νέας Κερασούντας.
Στον Δήμο Ν. Σκουφά: το σύ-
νολο του Δήμου. 

παρευρεθεί στην υπογραφή 
της σύμβασης κατασκευής 
του. Παίρνοντας τον λόγο για 
δεύτερη φορά ο Βουλευτής 
Άρτας δήλωσε την ικανοποί-
ησή του όσων και των πολι-
τών της Άρτας και όλης της 
Ηπείρου για την απάντηση 
του Υπουργού. Συμπλήρω-

σε δε πως πλέον μιλάμε: για 
ένα έργο με συγκεκριμένο 
χρονοδιάγραμμα και προ-
ϋπολογισμό. Ένα έργο που 
αποδεικνύει πως το πολιτικό 
σύνθημα της Νέας Δημοκρα-
τίας, «το είπαμε το κάναμε», 
γίνεται πράξη». 
Συνεχίζοντας την τοποθέτη-

σή του επεσήμανε πως το νέο 
δίκτυο ύδρευσης, είναι ένα 
έργο διαπεριφερειακό. Τόνι-
σε μάλιστα πως έργα αυτού 
του είδους, που διασυνδέουν 
τους νομούς, οδηγούν σε ένα 
περισσότερο διαφοροποιη-
μένο και πιο ισχυρό μοντέλο 
ανάπτυξης. Κάλεσε δε να λη-

Δήλωση Μπάρκα για τη λανθασμένη επιλογή του Μητσοτάκη

Πάνω που είπαμε να 
χαρούμε με την πο-
λυαναμενόμενη υπο-

γραφή του μεγάλου έργου 
ύδρευσης προϋπολογισμού 
141 εκ ευρώ που καλείται 
να λύσει προβλήματα ετών 
στους νομούς Πρεβέζης, 
Άρτας και Λευκάδας, ήρθε 
η επιλογή της τοποθεσίας 
να μας φουντώσει. Γεγο-
νός είναι ότι η υπογραφή 
ενός έργου υδροδότησης 
οφείλει να γίνει συμβολικά 
εκεί που αναβλύζει το νερό 
που θα δώσει ζωή στο έργο, 
δηλαδή στις Πηγές του 

Λούρου ποταμού στον Άγιο 
Γεώργιο Πρεβέζης.Ο Κυριά-
κος Μητσοτάκης όμως μας 
έχει συνηθίσει σε παράδο-
ξες αποφάσεις και δεν άλ-
λαξε την πεπατημένη. Επέ-
λεξε η μεγάλη φιέστα των 
υπογραφών να γίνει εκεί 
που …..καταλήγει το νερό, 
δηλαδή στη Λευκάδα. 
Ούτε η Νικόπολης, η ελλη-
νική Πομπηία τον συγκί-
νησε, ούτε το μοναδικής 
ομορφιάς Ρωμαϊκό Υδρα-
γωγείο της, ένα θαυμαστό 
έργο αρχαίας τεχνολογίας 
με την οποία υδροδοτήθη-

κε η μεγαλύτερη αρχαία 
πόλη στην Ελλάδα και οι 
150.000 κάτοικοι της. (Με 
το καινούριο έργο αναμέ-
νεται να εξυπηρετηθούν 
επίσης 150.000 και πλέον 
κάτοικοι-Αλήθεια τώρα 
ούτε  εκεί δεν είδατε την 
αντιστοιχία; Το αναπόφευ-
κτο αυτής της επιλογής;)
Τώρα σε όσους θέλουν τα 
κομμάτια του παζλ να κολ-
λάνε επειδή η Λευκάδα εί-
ναι ο τόπος καταγωγής δι-
ευθυντικού συμβούλου της 
αναδοχής εταιρίας, απα-
ντάμε ότι αυτοί είναι υπο-

βολιμαίοι ισχυρισμοί. Εάν 
ήταν έτσι ο Πρωθυπουργός 
μπορεί να επέλεγε να βάλει 
τις υπογραφές στην δική 
του γενέτειρα την Κρήτη! 
«Γιάννης κερνάει Γιάννης 
πίνει» λέει ο σοφός λαός. 
Καλά γλέντια λοιπόν να 
ευχηθούμε σε όσους σπεύ-
σουν στη γιορτή και να 
πιουν κι ένα ποτήρι στην 
υγεία των κατοίκων του 
νομού Πρεβέζης που γεύ-
τηκαν μια κατάφωρη αδι-
κία που τους άφησε τόση 
πίκρα που ούτε με Σαμιώ-
τικο κρασί δεν γλυκαίνει…
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Eπίσκεψη του Πρωθυπουργού Κυριάκου 
Μητσοτάκη στη Λευκάδα για τον αγωγό ύδρευσης

Ο Π ρ ω θ υ π ο υ ρ -
γός Κυριάκος 
Μ η τ σ ο τ ά κ η ς 
παρέστη το με-
σημέρι στην 

υπογραφή της σύμβασης 
για την κατασκευή νέου δι-
κτύου ύδρευσης των Περι-
φερειακών Ενοτήτων Λευ-
κάδας, Πρέβεζας και Άρτας. 
Στο πλαίσιο της εκδήλωσης, 
που έγινε στη Λευκάδα, ο 
Πρωθυπουργός έκανε την 
ακόλουθη δήλωση:

«Κύριοι Περιφερειάρχες, κύ-
ριοι Δήμαρχοι, αγαπητοί συ-
νάδελφοι στην κυβέρνηση και 
στη Βουλή,

Επιτρέψτε μου να ξεκινήσω, 
συγχαίροντας την ηγεσία του 
Υπουργείου Υποδομών και 
Μεταφορών, αλλά και όλους 
τους τοπικούς παράγοντες, 
ειδικά της Λευκάδας, τον Πε-
ριφερειάρχη, τον Δήμαρχο, 
τον βουλευτή σας, για τον 
πολύ καλό συντονισμό και την 
ταχύτητα με την οποία κινη-
θήκαμε, προκειμένου να φτά-
σουμε σήμερα στην ευχάριστη 
στιγμή να υπογράφουμε αυτό 
το εξαιρετικά σημαντικό έργο.

Ένα έργο το οποίο, όπως 
είπε και ο Νίκος Ταχιάος, μας 
υποχρέωσε ως κυβέρνηση να 
“βουτήξουμε” βαθιά στο Πρό-
γραμμα Δημοσίων Επενδύσε-
ων, προκειμένου να είμαστε 
απολύτως βέβαιοι ότι εξα-
σφαλίζουμε την απαραίτητη 
χρηματοδότησή του.

Το λέω αυτό διότι ο αρχικός 
προγραμματισμός της κυβέρ-
νησης ήταν να εντάξει το έργο 
αυτό στο Ταμείο Ανάκαμψης. 
Όταν όμως κατέστη εμφανές 
ότι, όσο γρήγορα κι αν τρέ-
χουμε, δεν θα μπορούσαμε να 
τηρήσουμε τις ασφυκτικές 
προθεσμίες του Ταμείου Ανά-
καμψης, πήραμε την πολιτική 
απόφαση να χρηματοδοτή-
σουμε το πολύ σημαντικό 
αυτό έργο εξ ολοκλήρου από 
εθνικούς πόρους.

Και το κάναμε διότι ακριβώς 
στην προτεραιοποίηση των 
έργων σε εθνικό επίπεδο, τα 
έργα τα οποία σχετίζονται με 
τη σωστή, με τη χρηστή δια-
χείριση του νερού, έρχονται 
πάντα σε πρώτη προτεραιό-
τητα, για λόγους τους οποίους 

τα οποία ίσχυαν στο παρελ-
θόν για τις βροχοπτώσεις θα 
εξακολουθούν να ισχύουν στο 
μέλλον. Αυτό μας υποχρεώνει, 
όλες και όλους, να είμαστε δι-
πλά προσεκτικοί στη διαχείρι-
ση του νερού.

Αυτό αφορά όλες και όλους: 
το κεντρικό κράτος, το οποίο 
κατασκευάζει υποδομές οι 
οποίες εξασφαλίζουν ελάχι-
στες διαρροές αλλά και καλή 
ποιότητα νερού, που ανα-
κουφίζουν τον υδροφόρο 
ορίζοντα της Λευκάδας από 
τις πολλές γεωτρήσεις. Αυτή 
η πρωτοβουλία αφορά όμως 
και την Τοπική Αυτοδιοίκηση, 
τους Δήμους και τις κοινότη-
τες και τελικά τον κάθε πολίτη 
ξεχωριστά.

Πρέπει να μάθουμε να αντι-
μετωπίζουμε το νερό ως ένα 
πολύτιμο αγαθό. Να μην το 
σπαταλάμε αλόγιστα και να 
αλλάξουμε, θα έλεγα, συνολι-
κά τη νοοτροπία μας για τον 
τρόπο με τον οποίο το κατα-
ναλώνουμε. Αυτό δεν αφορά 
μόνο το έργο αυτό, αφορά συ-
νολικά ολόκληρη την πατρίδα 
μας.

Είμαι απολύτως σίγουρος, 
κυρίες και κύριοι, ότι το έργο 
αυτό θα ολοκληρωθεί και τα-
χύτερα από το προβλεπόμενο 
χρονοδιάγραμμα. Νομίζω ότι 
το είπε καλά ο Υπουργός, και η 
καταγωγή πολλών στελεχών 
της ΤΕΡΝΑ από τη Λευκάδα, 
θα βοηθήσει και αυτό με τον 
τρόπο του, έτσι ώστε να μπο-
ρέσουμε να πετύχουμε τον 
στόχο το έργο αυτό να παρα-
δοθεί εντός αυτής της τετρα-
ετίας της Νέας Δημοκρατίας. 
Και είμαι σίγουρος ότι ο στό-
χος αυτός θα επιτευχθεί.

Τελειώνοντας, να εκφράσω 
την ικανοποίησή μου για το 
γεγονός ότι και άλλα σημαντι-

κά έργα τα οποία σχετίζονται 
με την ανάπτυξη της Λευκά-
δας είτε έχουν ολοκληρωθεί 
είτε προχωρούν με μεγάλη τα-
χύτητα.

Ο δρόμος ο οποίος συνδέει 
την Αμφιλοχία με την Πρέβε-
ζα, η Αμβρακία Οδός, έχει πια 
ολοκληρωθεί και παραδοθεί 
σε πλήρη λειτουργία από τον 
περασμένο Ιούνιο. Και με πολύ 
γρήγορους ρυθμούς -θα το 
βλέπετε και εσείς κάθε φορά 
που φεύγετε από τη Λευκάδα-, 
ολοκληρώνεται και το κομμά-
τι το οποίο θα συνδέει τελικά 
τη Λευκάδα με το Άκτιο αλλά 
και με την Αμβρακία Οδό, έτσι 
ώστε να μπορέσουμε, μέχρι το 
τέλος του 2024, το αργότερο 
μέχρι τις αρχές του 2025, να 
εξασφαλίσουμε ότι η πρόσβα-
ση στη Λευκάδα θα είναι γρή-
γορη και απολύτως ασφαλής.

Και η εικόνα αυτή την οποία 
είδα σήμερα, ερχόμενος προς 
τη Λευκάδα, είναι μια εικόνα, 
κυρίες και κύριοι, την οποία 
τη συναντώ σε ολόκληρη την 
πατρίδα μας. Είχα πει πριν 
από πέντε χρόνια ότι ο σκοπός 
μας είναι να μετατρέψουμε 
την Ελλάδα σε ένα απέραντο 
εργοτάξιο. Το εργοτάξιο αυτό 
το βλέπουμε όπου και αν κοι-
τάξουμε γύρω μας σήμερα. 
Έχουμε περάσει πια από τη 
φάση της μελέτης και του σχε-
διασμού στη φάση της υλο-
ποίησης και της παράδοσης 
πολλών σημαντικών έργων 
εθνικής, περιφερειακής, τοπι-
κής εμβέλειας, που κάνουν τη 
ζωή των Ελληνίδων και των 
Ελλήνων καλύτερη.

Αυτός είναι ο σκοπός της πολι-
τικής μας. Αυτή είναι η κεντρι-
κή προτεραιότητα την οποία 
υπηρετεί η κυβέρνησή μας. Η 
εμπιστοσύνη με την οποία μας 
περιέβαλε ο ελληνικός λαός 
στις εκλογές του Ιουνίου του 

2023 μας επιβάλλει να τρέ-
ξουμε ακόμα πιο γρήγορα. Να 
υλοποιήσουμε το πρόγραμμά 
μας, να διορθώσουμε ατέλειες 
και προβλήματα του παρελθό-
ντος, να σχεδιάσουμε και να 
υλοποιήσουμε, με γνώμονα 
τους δημοσιονομικούς περιο-
ρισμούς και κάνοντας πάντα 
τις ορθές πολιτικές επιλογές.

Να κλείσω, μιας και μιλήσαμε 
για το νερό, κ. Περιφερειάρχα, 
λέγοντάς σας ότι η ύδρευση 
της Κέρκυρας θα είναι η επό-
μενη μεγάλη πρόκληση, την 
οποία θέλουμε να την εξετά-
σουμε και πάλι, από μηδενική 
βάση, για να δούμε πώς θα 
μπορέσουμε να αντιμετωπί-
σουμε και αυτό το ζήτημα με 
τρόπο ουσιαστικό, μόνιμο και 
βιώσιμο.

Με το καλό, να βρεθούμε και 
πάλι εδώ για την επίσημη πα-
ράδοση αυτού του τόσο σημα-
ντικού έργου. Σας ευχαριστώ 
πολύ».

Από την πλευρά του, ο Υπουρ-
γός Υποδομών και Μεταφο-
ρών Χρήστος Σταϊκούρας 
επισήμανε: «Με το έργο αυτό 
επιτυγχάνεται η κάλυψη των 
σημερινών αλλά και των μελ-
λοντικών υδατικών αναγκών 
των εξυπηρετούμενων περι-
οχών, αλλά και η μείωση της 
υπεράντλησης νερού από γε-
ωτρήσεις, με αποτέλεσμα να 
βελτιωθούν τα ποιοτικά αλλά 
και τα ποσοτικά χαρακτηρι-
στικά των υδάτινων συστημά-
των της περιοχής».

«Θα γλιτώσουμε απώλειες νε-
ρού, θα έχουμε την καλύτερη 
δυνατή εκμετάλλευση νερού, 
θα μπορέσουμε να έχουμε πε-
ρισσότερο έλεγχο στο νερό, 
κάτι που είναι πάρα πολύ 
βασικό στη διαχείριση αυτού 
του αγαθού που αφορά όλους 
μας», σημείωσε ο Υφυπουργός 

Υποδομών και Μεταφορών 
Νίκος Ταχιάος.

Η ταυτότητα του έργου

Το νέο δίκτυο αγωγών, δεξα-
μενών και αντλιοστασίων, μή-
κους 104 χιλιομέτρων, θα εξυ-
πηρετεί περισσότερους από 
150.000 κατοίκους των τριών 
Περιφερειακών Ενοτήτων, 
αντικαθιστώντας τα υφιστά-
μενα υδραγωγεία, τα οποία 
δεν επαρκούν ώστε να καλύ-
ψουν τις αυξημένες ανάγκες.

Έχει σχεδιαστεί ώστε να κα-
λύπτει τη μέγιστη ημερήσια 
ζήτηση της θερινής περιόδου, 
κατά την οποία ο πληθυσμός 
της περιοχής αυξάνεται από-
τομα, για περίοδο 40 ετών.

Με τη νέα υποδομή θα ελα-
χιστοποιηθούν οι απώλειες 
που διαπιστώνονται σήμε-
ρα, οι οποίες υπολογίζονται 
στο 30%, με αποτέλεσμα την 
εξοικονόμηση πολύτιμων 
υδατικών πόρων, ενώ χάρη 
στην ορθολογική διανομή του 
νερού θα αντιμετωπιστούν 
φαινόμενα υπεράντλησης από 
γεωτρήσεις.

Το έργο αναμένεται να ολο-
κληρωθεί το 2027.

Νωρίτερα, ο Πρωθυπουργός 
επισκέφθηκε τα έργα στο 
οδικό δίκτυο που συνδέει το 
Άκτιο με τη Λευκάδα και περι-
όδευσε στο κέντρο της Λευκά-
δας, όπου συνομίλησε με πολί-
τες, τουρίστες, επιχειρηματίες 
και εργαζόμενους στην εστία-
ση και στον τουρισμό.

Στη συνέχεια, ο Κυριάκος Μη-
τσοτάκης προήδρευσε σε συ-
σκέψεις με τους εκπροσώπους 
της Τοπικής Αυτοδιοίκησης 
και των φορέων της περιοχής.

νομίζω ότι αντιλαμβάνεστε 
απόλυτα.

Το έργο, το οποίο θα ξεκινή-
σει να κατασκευάζεται άμεσα, 
είναι από τα μεγαλύτερα νέα 
έργα ύδρευσης στην πατρίδα 
μας. Θα καλύψει τις ανάγκες 
150 χιλιάδων συμπολιτών 
μας, πρωτίστως τις ανάγκες 
της Λευκάδας. Ταυτόχρονα, 
όμως, είναι κι ένα έργο, κύρι-
οι Περιφερειάρχες, το οποίο 
ενώνει τρεις Περιφερειακές 
Ενότητες, παίρνοντας νερό 
από τις πηγές του Αγίου Γεωρ-
γίου και μεταφέροντάς το μέ-
χρι τη Λευκάδα, προκειμένου 
να μπορέσουμε να δημιουργή-
σουμε μία υποδομή ύδρευσης 
όλης αυτής της περιοχής, η 
οποία θα αντέξει στον χρόνο, 
θα αντέξει στις μεγάλες προ-
κλήσεις της κλιματικής κρίσης 
και θα εξασφαλίσει για πολλές 
δεκαετίες βιώσιμη ανάπτυξη 
σε όλες τις περιοχές τις οποίες 
και θα καλύπτει.

Όπως γνωρίζετε, η κλιματική 
κρίση είναι πια μαζί μας. Βλέ-
πετε τις συνέπειές της κάθε 
μέρα γύρω μας. Μία από τις 
συνέπειές της έχει να κάνει με 
το γεγονός ότι δεν είμαστε πια 
απολύτως βέβαιοι ότι αυτά 
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Το Σχόλιο

Ακόμη και η στιγ-
μή συνηγόρησε 
φέτος στο να εορ-
ταστούν λαμπρά 

στις 8 με τα χρώματα του 
χρυσού και ροδαλού απο-
γεύματος  την Κυριακή 
7 Ιουλίου τα Φιλελλήνια 
2024 με την στήριξη και 
τριών ακόμη Δημάρχων 
και του Βουλευτή Άρτας κ. 
Γ. Στύλιου στο Μνημείο του 
Πέτα έδρα του Δήμου Νικο-
λάου Σκουφά, με τις αρμό-
ζουσες τιμές.
Ο Δήμος Νικολάου Σκουφά 
φέτος συνδιοργάνωσε τις 
εκδηλώσεις «Φιλελλήνια 
2024» μαζί με το Μορφωτικό  
Πολιτιστικό Σύλλογο Πέτα. 
Το Σάββατο 6 Ιουλίου στην 
Πλατεία του Πέτα διοργανώ-
θηκε μία πολύ ενδιαφέρουσα 
και κεφάτη  Λαϊκορεμπέτικη 
βραδιά με την ορχήστρα  του 
Κώστα Κωστή.
Την Κυριακή 7 Ιουλίου στο 
Μνημείο του Πέτα πραγμα-
τοποιήθηκε μία πραγματικά 
ξεχωριστή διοργάνωση τιμής 
για την Μάχη του Πέτα στις 4 
Ιουλίου 1822,  η οποία μέσα 
στην απλότητα της περιελάμ-
βανε πολλά και ουσιαστικά 
μηνύματα όπως η ενότητα 
και ομοψυχία.
Τελέσθηκε επιμνημόσυνη Δέ-
ηση στις 8 το απόγευμα στη 
μνήμη των  Φιλελλήνων και 
Ελλήνων Ηρώων. Τηρήθηκε 
ενός λεπτού σιγή και ανά-
κρουση του Εθνικού Ύμνου 
και ακολούθησε κατάθεση 
στεφάνων στο Μνημείο των 
Πεσόντων και από την Πολι-
τική και Στρατιωτική Ηγεσία 
του Τόπου καθώς και από 
Εκπρόσωπους των Σωμάτων 
Ασφαλείας.
Παρευρέθηκαν μεταξύ άλ-
λων εκτός του οικοδεσπότη 
Δήμαρχου Νικολάου Σκουφά 
Κώστα Παπασιώζου,  ο Δή-
μαρχος Αρταίων Χριστόφο-
ρος Σιαφάκας, ο Δήμαρχος 
Γεωργίου Καραϊσκάκη Πε-
ρικλής Μίγδος, καθώς και ο 
Δήμαρχος  Κεντρικών Τζου-
μέρκων Χρήστος Χασιάκος, 
Αντιδήμαρχοι, Δημοτικοί 
Σύμβουλοι και πλήθος κό-
σμου.
Ομιλητής ήταν ο καταγόμε-
νος από το Πέτα Βάσιος Πα-
ναγιώτης Συγγραφέας του 
βιβλίου «Η Μάχη του Πέτα 
–  Το Οδοιπορικό της Ήττας 
των Ελλήνων (Ιούλιος 1822). 
Ο κ. Βάσιος πήρε το Α΄ Βρα-
βείο  Χρονικού-Μαρυρίας 
(Επιτροπή Πανελλήνιου και 

Γράφει η 
ΧΡΙΣΤΙΝΑ ΜΠΙΖΑ

Παγκύπριου Λογοτεχνικού  
Διαγωνισμού Ένωσης Ελλή-
νων Λογοτεχνών 2023).
Μεταξύ άλλων ο κ. Βάσιος 
ανέφερε ότι η έκβαση της 

μάχης του Πέτα ήταν η ολέ-
θρια ήττα Φιλελλήνων και 
Ελλήνων και οι συνέπειες της 
υπήρξαν ιδιαίτερα δυσάρε-
στες για του Σουλιώτες και 

για την συνέχιση του απε-
λευθερωτικού αγώνα στην 
Ήπειρο.
Οι απώλειες της Ελληνικής 
πλευράς στη Μάχη του  Πέτα 

ήταν πολύ βαρύτερες σε σχέ-
ση με κάθε άλλη μάχη κατά 
τα τρία πρώτα χρόνια της Ελ-
ληνικής Επανάστασης.
Με τη θυσία τους οι Έλληνες 

και οι Φιλέλληνες όμως έδω-
σαν το πραγματικό νόημα 
στην έννοια της λέξης ελευ-
θερία.
Πουθενά στην παγκόσμια 
Ιστορία δεν καταγράφετε 
κίνημα σαν το Φιλελληνικό 
στην οργάνωση στην ορμή, 
το πάθος και στην Τελική 
Προσφορά.
Στο Πέτα έχασαν τη ζωή 
τους άνθρωποι που ήρθαν να 
πολεμήσουν από διάφορες 
χώρες της Ευρώπης. Ήταν 
Ιταλοί, Γάλλοι, Βέλγοι, Ολλαν-
δοί Πολωνοί Ούγγροι, Δανοί, 
Σουηδοί Ελβετοί και Γερμα-
νοί δίνοντας διαχρονικά προ-
οδευτικά μηνύματα σε όλους 
μας.   
Ακολούθησε το βράδυ της 
Κυριακής  στην πλατεία του 
Πέτα παραδοσιακό γλέντι 
με την ορχήστρα του Ηλία 
Πλαστήρα ενώ συμμετείχε 
στη διοργάνωση το μεγάλο 
χορευτικό του Μορφωτικού 
Πολιτιστικού Συλλόγου Πέτα.
Αργότερα το κέφι επεκτάθη-
κε και όλοι μικροί και μεγά-
λοι στροβιλίζονταν ρυθμικά 
στους ήχους της παραδοσι-
ακής μουσικής αφού εμείς οι 
Ηπειρώτες γνωρίζουμε τι θα 
πει αγώνας για τα ιδανικά 
ενώ ταυτόχρονα ξέρουμε τι 
θα πει ζεστή και ξεχωριστή 
διασκέδαση.

Με πραγματικά λαμπρό χρώμα 
τα Φιλελλήνια 2024

Ο Γιώργος Στύλιος νέος Πρόεδρος της 
Επιτροπής Κοινωνικών Υποθέσεων της Βουλής

Στη συνεδρίαση 
της Πέμπτης 4 
Ιουλίου, ο Γιώργος 
Στύλιος εξελέγη 

Προέδρος της της Διαρ-
κούς Επιτροπής Κοινωνι-
κών Υποθέσεων του Κοι-
νοβουλίου. Ο βουλευτής 
Άρτας προτάθηκε για τη 
συγκεκριμένη θέση από 
την Κοινοβουλευτική Ομά-
δα της Νέας Δημοκρατίας 
έπειτα από απόφαση του 
Πρωθυπουργού Κυριάκου 
Μητσοτάκη.
Η Διαρκής Επιτροπή Κοι-
νωνικών Υποθέσεων, 
αποτελεί μια από τις έξι 
Διαρκείς Επιτροπές του 
Κοινοβουλίου. Αρμόδια για 
τα θέματα που αφορούν: 
τα Υπουργεία Υγείας, Ερ-
γασίας και Κοινωνικής 
Ασφάλισης καθώς και το 
Υπουργείο Κοινωνικής 
Συνοχής και Οικογένειας. 
Μάλιστα κύριο αντικείμε-
νό της αποτελεί η επεξερ-
γασία των νομοθετημάτων 
που αυτά εισηγούνται στη 
Βουλή. Γεγονός που καθι-
στά απαραίτητη τη στενή 
συνεργασία μεταξύ του 
Προέδρου της και των εκά-
στοτε Υπουργών.
Επιπλέον, ο Πρόεδρος της 

Επιτροπής Κοινωνικών 
Υποθέσεων συμμετέχει 
στη Διάσκεψη των Προέ-
δρων της Βουλής, η οποία 
μεταξύ άλλων καθορίζει 
τις κοινοβουλευτικές δι-
αδικασίες και επιλέγει τα 
μέλη των Ανεξάρτητων Αρ-
χών.
Με την ολοκλήρωση της 

συνεδρίασης και την εκλο-
γή του, ο Γιώργος Στύλιος 
δήλωσε: «Θέλω να ευχαρι-
στήσω τους συναδέλφους 
μου βουλευτές, μέλη της 
Επιτροπής Κοινωνικών 
Υποθέσεων, που με εμπι-
στεύθηκαν. Ευχαριστώ 
από καρδιάς και τον Πρω-
θυπουργό και Πρόεδρο 

της Νέας Δημοκρατίας, 
Κυριάκο Μητσοτάκη, για 
την τιμητική του πρότα-
ση. Δεσμεύομαι να εργα-
στώ με συνέπεια για την 
εκπλήρωση των καθηκό-
ντων μου». Στη συνέχεια 
πρόσθεσε πως βασικός του 
στόχος είναι να συμβάλει 
μέσα από το έργο της επι-

τροπής στην επιτάχυνση 
του κυβερνητικού έργου 
και τη βελτίωση της καθη-
μερινότητας των πολιτών. 
Σημειώνοντας πως: «ερ-
γαζόμαστε για μια Ελλάδα 
παραγωγική και ανταγω-
νιστική. Είμαστε δίπλα 
στους πολίτες».



Εδώ και λίγες ημέρες η 
ΜΕΘ του Νοσοκομεί-
ου μας, που έχει σώ-

σει με το έργο της εκατο-
ντάδες ανθρώπινες ζωές, 
έμεινε με μόλις ΔΥΟ για-
τρούς από τους ΤΕΣΣΕΡΙΣ 
γιατρούς που υπηρετού-
σαν στο Νοσοκομείο. 

Ενημερώνουμε ότι στη ΜΕΘ 
του Γενικού Νοσοκομείου 
Άρτας λειτουργούν 7 κλίνες 
εντατικής θεραπείας, υπηρε-
τούν 4 εξειδικευμένοι γιατροί 
του ΕΣΥ,  μία εξειδικευόμενη 
ιατρός και έχει ΤΡΕΙΣ κενές 
οργανικές θέσεις ιατρικού 
προσωπικού από τις οποίες 
δεν έχει προκηρυχθεί ΚΑΜΙΑ 
τα τελευταία χρόνια.

Παρόλες τις εκκλήσεις και 
αναφορές, προφορικές και 
έγγραφες, του Συντονιστή 
Διευθυντή της, Δρ. Χριστό-
δουλου Ναθαναήλ το προη-
γούμενο διάστημα, για άμεση 
προκήρυξη θέσεων ιατρικού 
προσωπικού για την ΜΕΘ ( 
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Μονάδα Εντατικής Θεραπείας – Ώρα ΜΗΔΕΝ 
Με δυο γιατρούς η ΜΕΘ του Γενικού Νοσοκομείου Άρτας 

Διοίκηση πάλι ΤΙΠΟΤΑ δεν 
κάνουν! Θεωρούν δεδομένο 
ότι θα υπάρξει μείωση κλι-
νών ΜΕΘ από 7 σε πόσες 
άραγε; Σε 2; Και επίσης θεω-
ρούν δεδομένο  ότι πάλι θα 
μοιραστούν «εντέλλεσθε» 
για την μετακίνηση γιατρών 
από άλλα Νοσοκομεία για 
να καλυφθούν οι μέρες εφη-
μέρευσης, άγνωστο για πόσο 
μεγάλο διάστημα, λες και 
οι ασθενείς στις Μονάδες 
Εντατικής Θεραπείας, αλλά 
και γενικότερα, έχουν ΜΟΝΟ 
ανάγκη από ΕΝΑΝ εφημερεύ-
οντα γιατρό!
Επικαλούνται δημοσιονομι-
κό κόστος για την πρόσληψη 
έστω και ενός επικουρικού 
γιατρού την στιγμή που τις 
προηγούμενες μέρες και προ-
κειμένου να έρθει ο εργολά-
βος στις υπηρεσίες καθαριό-
τητας «βρήκαν» 55.000 ευρώ 
για ένα μήνα, δεν μπορούν 
όμως «να βρουν» 40.000,00 
ευρώ για ένα χρόνο που εί-
ναι το ετήσιο κόστος ενός 
επικουρικού, εδώ και σχεδόν 
ΤΡΙΑ χρόνια! 

ΖΗΤΑΜΕ το Υπουργείο 
Υγείας ΑΜΕΣΑ να προκη-
ρύξει και τις ΤΡΕΙΣ κενές 
οργανικές θέσεις ιατρικού 
προσωπικού για την ΜΕΘ. 

ΖΗΤΑΜΕ ΧΘΕΣ να εγκριθεί 
η πρόσληψη τουλάχιστον 
ΔΥΟ επικουρικών γιατρών 
για την ΜΕΘ και να σταμα-
τήσει ο εμπαιγμός του «δη-
μοσιονομικού κόστους»! 

ΑΠΑΙΤΟΥΜΕ να μην μει-
ωθούν οι ανοιχτές κλίνες 
της ΜΕΘ του Νοσοκομείου. 

ΕΛΠΙΖΟΥΜΕ να μην υπάρ-
χει σε ΚΑΝΕΝΟΣ το μυαλό 
να κλείσει η ΜΕΘ του Γε-
νικού Νοσοκομείου Άρτας, 
έστω και προσωρινά!

Καλούμε τους πολίτες της 
Άρτας, της Ηπείρου, της 
Δυτικής Ελλάδας να αγωνι-
στούμε για να μείνει όρθιο 
το Εθνικό σύστημα Υγείας 
και οι δομές του.- 

Άρτα, 5 Ιουλίου 2024.

έστω και επικουρικού) κα-
θώς η λειτουργία ΜΕΘ 7 κλι-
νών με μόλις 4 γιατρούς και 
με δεδομένη την επερχόμενη 

μακροχρόνια απουσία  για-
τρού λόγω ειδικής άδειας, η 
Διοίκηση του Νοσοκομείου, 
η 6η Υ.ΠΕ. και το Υπουργείο 

Υγείας, δεν έκαναν απολύτως 
ΤΙΠΟΤΑ. 

Και σήμερα όμως 5 Ιουλίου 

2024 που πλέον δυο γιατροί 
της ΜΕΘ είναι δεδομένο ότι 
θα απουσιάσουν μακροχρό-
νια, Υπουργείο, 6η Υ.ΠΕ. και 

Παρέμβαση Γιώργου Στύλιου για την ομαλή 
λειτουργία της ΜΕΘ του Νοσοκομείου Άρτας

Για τις πρωτοβου-
λίες και τις δρά-
σεις που προτί-
θεται να λάβει το 
Υπουργείο Υγείας 

ώστε να διασφαλίσει την 
λειτουργία της ΜΕΘ του 
Νοσοκομείου Άρτας ζητά 
να ενημερωθεί ο Γιώργος 
Στύλιος. Ο Βουλευτής Άρ-
τας σε αναφορά του προς 
τον Υπουργό Υγείας παρα-
θέτει δημοσιεύματα στον 
ηλεκτρονικό τύπο που κά-
νουν λόγο για ενδεχόμενη 
διακοπή της λειτουργίας 
της Μονάδας Εντατική Θε-
ραπείας (ΜΕΘ) του Γενικού 
Νοσοκομείου Άρτας λόγω 
έλλειψης προσωπικού.

Συγκεκριμένα τα δημοσι-
εύματα αναφέρονται σε 
ενδεχόμενη διακοπή της 
λειτουργίας της ΜΕΘ μετά 
από την μακροχρόνια 
απουσία λόγω άδειας δύο 
γιατρών που υπηρετούν σε 
αυτό.

Αναφερόμενος στο ζήτημα 
ο κ. Στύλιος σημείωσε πως 
η Δημόσια Υγεία οφείλει 
να μένει εκτός μικροπολι-
τικών συμφερόντων και 
αντιπαραθέσεων. Μακριά 
από ανεύθυνες και ανέ-
ξοδες ασκήσεις συνδικα-
λισμού. Ενώ τόνισε πως ο 
ίδιος προσωπικά θα επικοι-
νωνήσει με τους αρμόδιους 
Υπουργούς, την 6η ΥΠΕ και 
τη Διοίκηση του Νοσοκο-

μείου, με σκοπό να τους 
ενημερώσει για το ζήτημα 
ώστε να βρεθεί σύντομα 
λύση. Επιπλέον κάλεσε 
τους γιατρούς που για χρό-
νια υπηρέτησαν στο Νοσο-
κομείο της πόλης μας προ-
σφέροντας πολλά, αλλά και 
λαμβάνοντας από αυτό, να 

το στηρίξουν για ένα χρο-
νικό διάστημα, μέχρι να 
έχουμε οριστικές προσλή-
ψεις.Επιπλέον σε δήλωσή 
του σχετικά υπογράμμισε: 
«Το Νοσοκομείο της Άρτας 
είναι σημείο αναφοράς 
για την ευρύτερη περιοχή. 
Ένα καλό Νοσοκομείο που 

οφείλουμε όλοι να το δια-
φυλάξουμε και να το ενι-
σχύσουμε. Ζητώ την άμεση 
ανταπόκριση των αρμόδι-
ων για την διασφάλιση της 
κανονικής λειτουργίας της 
ΜΕΘ καθώς και στο επόμε-
νο διάστημα την προκήρυ-
ξη θέσεων γιατρών και για 

τη στελεχώση της. Δεσμεύ-
ομαι απέναντι στους Αρτι-
νούς πολίτες να εργαστώ 
με όλες μου τις δυνάμεις 
για να ενισχυθεί στην πρά-
ξη το Νοσοκομείο μας. Εί-
μαι δίπλα τους. Ζούμε μαζί! 
Αγωνιζόμαστε μαζί».

• Ζητώ την άμεση 
ανταπόκριση 
των αρμόδιων 
για την 
διασφάλιση 
της κανονικής 
λειτουργίας της 
ΜΕΘ καθώς και 
στο επόμενο 
διάστημα την 
προκήρυξη 
θέσεων γιατρών 
και για τη 
στελεχώσή της» 

•  «Δεσμεύομαι 
απέναντι 
στους Αρτινούς 
πολίτες να 
εργαστώ με όλες 
μου τις δυνάμεις 
για να ενισχυθεί 
στην πράξη το 
Νοσοκομείο 
μας»
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Eκλογές για τα όργανα διοίκησης του Συλλόγου 
Εργαζόμενων στο νοσοκομείο και τα κέντρα υγείας Άρτας

Την Τρίτη 
25/6/24 πραγ-
ματοποιήθηκαν 
οι εκλογές για 

τα όργανα διοίκησης 
του Συλλόγου Εργαζόμε-
νων στο νοσοκομείο και 
τα κέντρα υγείας Άρτας.

Τα αποτελέσματα έχουν 
ως εξής για το ΔΣ του 
συλλόγου: Ενωμένοι ερ-
γαζόμενοι 5 έδρες, ΑΣΥ 2 
έδρες. Για αντιπροσώπους 
στο Ν.Τ ΑΔΕΔΥ: Ενωμέ-
νοι εργαζόμενοι 15 έδρες, 
Αγωνιστική ενότητα ανα-
τροπή 5 έδρες, ΑΓΣΥ 4 
έδρες. Για αντιπροσώπους 
στην ΠΟΕΔΗΝ Ενωμένοι 
εργαζόμενοι 6 έδρες, ΑΣΥ 
2 έδρες, Αγωνιστική ενό-
τητα ανατροπή 1 έδρα. 
Την Παρασκευή 5/7/24 
συγκροτήθηκε σε σώμα το 
ΔΣ του συλλόγου. Ομόφω-
να αποφασίστηκε: Πρό-
εδρος Χρηστάκης Δημή-
τρης, Γραμματέας Πάντζος 
Περικλής, Αντιπρόεδρος 
Μπόκος Χρήστος, Ταμίας 
Παππά Χρύσα, Αν. γραμ-
ματέας Κλούμπα Κατερί-
να, Μέλη Στύλιος Γιώργος, 
Χαττάρι Μάρκος.
Μετά τη συγκρότηση, το 

Δ.Σ του συλλόγου επισκέ-
φτηκε τον Διοικητή του 
νοσοκομείου και τέθηκε 
το άμεσο θέμα ενίσχυσης 
της Μ.Ε.Θ του νοσοκομεί-
ου με ιατρικό προσωπικό. 
Η μονάδα εντατικής θε-

ραπείας του νοσοκομείου 
νοσηλεύει ως 7 ασθενείς 
από όλη την Ελλάδα και 
έχει ετήσιο ποσοστό κάλυ-
ψης 100%. Σήμερα υπηρε-
τούν σε οργανικές θέσεις 
4 ειδικευμένοι ιατροί και 

έχει 3 κενές οργανικές θέ-
σεις. Λόγω μακροχρόνιων 
αναγκαστικών αδειών 
λείπουν 2 ιατροί και έχουν 
απομείνει μόνο 2!!!! . Ζη-
τήσαμε από τη διοίκηση 
του νοσοκομείου την άμε-

ση προκήρυξη των κενών 
οργανικών θέσεων καθώς 
και την κάλυψη με επικου-
ρικό προσωπικό ως ότου 
ολοκληρωθεί η διαδικα-
σία διορισμού μονίμων 
ιατρών. Το νοσοκομείο 

εφημερεύει καθημερινά 
και πραγματοποιείται 
πλειάδα χειρουργικών 
επεμβάσεων. Επίσης εξυ-
πηρετεί πέραν του νόμου 
της Άρτας και τους νόμους 
Πρέβεζας, Λευκάδας κα-
θώς και μέρος του νόμου 
Αιτωλοακαρνανίας. Ειδικά 
τους καλοκαιρινούς μήνες 
οι ανάγκη για κρεβάτια σε 
ΜΕΘ είναι ιδιαίτερα αυξη-
μένη.
Αντίστοιχο πρόβλημα 
υπάρχει και στο ακτινο-
διαγνωστικό τμήμα όπου 
υπηρετεί ένας μόνιμος 
Ιατρός και ένας με μετα-
κίνηση ενώ υπάρχουν 4 
κενές θέσεις. Επίσης στο 
συγκεκριμένο τμήμα του 
νοσοκομείου υπάρχει έλ-
λειψη σε τεχνολόγους και 
χειριστές .
Το αμέσως επόμενο χρονι-
κό διάστημα θα ζητήσου-
με συνάντηση με το διοι-
κητή της 6ής Υγειονομικής 
Περιφέρειας και με την 
ηγεσία του υπουργείου 
υγείας για την άμεση λύση 
του προβλήματος.
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑ-
ΤΕΑΣ
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΧΡΗΣΤΑΚΗΣ 
ΠΕΡΙΚΛΗΣ ΠΑΝΤΖΟΣ

Ιατρική Ημερίδα με θέμα ΠΡΟΛΗΨΗ ΚΑΙ ΘΕΡΑΠΕΙΑ ΤΩΝ 
ΚΑΡΔΙΑΓΓΕΙΑΚΩΝ ΝΟΣΗΜΑΤΩΝ στην Αίθουσα ΣΚΟΥΦΑ

Με ιδιαίτε-
ρη μεγάλη 
ε π ι τ υ χ ί α 
π ρ α γ μ α τ ο -

ποιήθηκε η Επιστημονι-
κή Ιατρική Ημερίδα για 
το κοινό στις 14 Ιουνίου 
2024 στην Αίθουσα Σκου-
φά.

Η κατάμεστη αίθουσα επι-
σφράγισε την επιτυχία 
της ημερίδας στο  πλαίσιο 
της οποίας έγινε τιμητική 
βράβευση από τον ΙΑΤΡΙ-
ΚΟ ΣΥΛΛΟΓΟ ΑΡΤΑΣ των  
ιατρών Καρδιολόγων και 
οι οποίοι δεν είναι εν ζωή 
ως εξέχουσες προσωπι-
κότητες που πρόσφεραν 
πολλά στο χώρο της υγεί-
ας στην  τοπική κοινωνία 
της Άρτας .

        Τιμήθηκαν κατά αλφα-
βητική σειρά οι:

Ιατρός Καρδιολόγος ΜΙ-
ΧΑΛΗΣ ΚΩΝ/ΝΟΣ
         Την τιμητική αναμνη-
στική πλακέτα  απένειμε 
η Πρύτανης του Πανεπι-

στημίου Ιωαννίνων κ. Α. 
ΜΠΑΤΙΣΤΑΤΟΥ 

Ιατρός Καρδιολόγος ΝΥ-
ΧΤΗΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ
         Την τιμητική αναμνη-
στική πλακέτα  απένειμε 
ο  Ομότιμος Καθηγητής 
Παν/μίου Θράκης και 
Γραμματέας της Ακαδη-
μαϊκής Εταιρείας Άρτας κ. 
Γ. ΚΟΛΙΟΣ 

Ιατρός Καρδιολόγος ΧΟΥ-
ΛΙΑΡΑΣ ΧΡΗΣΤΟΣ
          Την τιμητική αναμνη-
στική πλακέτα  απένειμε 
ο  Καθηγητής Καρδιολογί-
ας ΕΚΠΑ κ. Κ. ΤΟΥΤΟΥΖΑΣ 

Φαρμακοποιός ΤΣΕΤΗΣ 
ΛΕΩΝ
        Την τιμητική αναμνη-
στική πλακέτα  απένειμε 
ο  Καθηγητής Καρδιολο-
γίας ΠΓΝΙ 

        κ. Λ. ΜΙΧΑΛΗΣ

        Ευχαριστούμε όλους 
τους συμπολίτες μας που 

τίμησαν με την παρουσία 
τους την εκδήλωση.

Και στη συνέχεια στις 
15 ΙΟΥΝΙΟΥ 2024 στο 
Ξενοδοχείο ΒΥΖΑΝΤΙΝΟ 
διοργανώθηκε  με μεγά-
λη επιτυχία Πανελλήνιο 
Καρδιολογικό συνέδριο 
αφιερωμένο στην Τε-
χνολογία και Καινοτομία 
στην Καρδιολογία,με δι-
οργανωτές την Β’ Καρδι-
ολογική Κλινική ΠΓΝ Ιω-
αννίνων, σε συνεργασία 
με την Καρδιολογική Κλι-
νική του ΓΝ Αρτας, τον Ια-
τρικό Σύλλογος Άρτας και 
την Ακαδημαϊκή Εταιρεία 
Άρτας υπό την αιγίδα του 
Πανεπιστημίου Ιωαννί-
νων και του Δήμου Αρταί-
ων και με τη συμμετοχή 
συναδέλφων από όλη την 
Ελλάδα.

Αποκλειστικός χορηγός 
του Συνεδρίου ήταν η 
εταιρεία UNI-PHARMA 
του Ομίλου Φαρμακευτι-
κών Επιχειρήσεων Τσέτη.

www. apopsi-press.gr
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ΑΔΥΝΑΜΙΑ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑΣ Μ.Ε.Θ. ΤΟΥ Γ.Ν. ΑΡΤΑΣ!

Άλλο ένα χτύπημα, στη συνεχιζόμενη 
υποβάθμιση του ΓΝ Αρτας!

Για ακόμη μια φορά το 
υπουργείο επιλέγει 
να αγνοεί συνεχώς 

τα αιτήματα των κλινι-
κών του ΕΣΥ, των ενώσε-
ων και της ομοσπονδίας 
για την προκήρυξη των 
κενών οργανικών θέσε-
ων, οδηγώντας σε ασφυ-
ξία τα περισσότερα τμή-
ματα των νοσοκομείων 
της χώρας.
Το τελευταίο θύμα αυτής 
της εγκληματικής πολιτι-
κής είναι η Μ.Ε.Θ. του Γ.Ν. 
ΑΡΤΑΣ που θα παραμείνει 
τους επόμενους μήνες με 
δύο μόνο ιατρούς, καθι-
στώντας έτσι αδύνατη τη 
συνέχιση της λειτουργίας 
της.
Παρά τις προσπάθειες 
του Διευθυντή της για 
προκήρυξη 2 κενών ορ-
γανικών θέσεων τα τε-
λευταία τρία χρόνια το 

αίτημα δεν εισακούστηκε 
ποτέ και τώρα, μετά την 
αποχώρηση με μακρο-
χρόνιες άδειες δύο συνα-
δέλφων όπως αναφέρει 
με επιστολή του προς τη 
Διοίκηση του Γ.Ν. Άρτας 
στις 02/07/24, η Μ.Ε.Θ. 
αδυνατεί να συνεχίσει τη 
λειτουργία της.
Η πολιτική του πάμε και 
όπου βγει, έχει εξαντλή-
σει το υγειονομικό προ-
σωπικό και δεν μπορεί 
να συνεχιστεί άλλο. Η 
υπερεφημέρευση και οι 
συνθήκες εργασιακής 
εξουθένωσης οδηγούν 
στην διάλυση σε ότι έχει 
απομείνει όρθιο και λει-
τουργεί μέχρι σήμερα.

Ζητούμε να ικανοποιηθεί 
άμεσα το αίτημα του Διευ-
θυντή της Μ.Ε.Θ. για την 
προκήρυξη 2 κενών οργα-

νικών θέσεων (με επείγου-
σες διαδικασίες και όχι τον 
Οκτώβριο) και ταυτόχρο-
να την άμεση πρόσληψη 
2 επικουρικών ιατρών για 
την ασφαλή και εύρυθμη 
λειτουργία της Μ.Ε.Θ.! Η 
διοίκηση δε φείδεται χρη-
μάτων όταν πρόκειται να 
αναθέσει την καθαριότη-
τα σε εργολάβο που έχει 
αξιώσεις 55.000€ το μήνα, 
αλλά για τη διατήρηση της 
Μ.Ε.Θ. δυσκολεύεται να δε-
σμεύσει 36.000€ για έναν 
χρόνο και αναμένει διευ-
κρινήσεις για το χρονικό 
διάστημα απουσίας τον 
συναδέλφων όταν οι ανά-
γκες είναι άμεσες και δεν 
υπάρχει καμία εφεδρεία 
στο ιατρικό προσωπικό. 

Υπενθυμίζουμε ότι συνεχί-
ζει για 10 μήνες με δυο μό-
νιμους ιατρούς και η Μ.Ε.Θ. 

του Γ.Ν. Αγρινίου και για 
τις ανάγκες λειτουργίας 
της μετακινούνται ιατροί 
από τις Μ.Ε.Θ. του Π.Γ.Ν.Ι. 
και Γ.Ν. Χατζηκώστα.
Δεν μπορεί να συνεχιστεί 
άλλο αυτή η πολιτική απα-
ξίωση του Ε.Σ.Υ. που έχει 
οδηγήσει τα περισσότερα 
δευτεροβάθμια νοσοκο-
μεία σε μια ισορροπία του 
τρόμου. Οι εκκλήσεις μας 
είναι συνεχείς και επα-
ναλαμβανόμενες για τα 
προβλήματα του Ε.Σ.Υ., 
οφείλουν πλέον οι τοπικές 
κοινωνίες και η τοπική αυ-
τοδιοίκηση να αναλάβουν 
πρωτοβουλίες για την 
άμεση στήριξη του.

Αγωνιστική Συσπείρωση 
Υγειονομικών
Γενικού Νοσοκομείου & 
Κέντρων Υγείας Άρτας

Η Μονάδα Εντα-
τικής Θεραπεί-
ας, μένει με 2 
γιατρούς! Παρά 

τις εκκλήσεις και τις 
προειδοποιήσεις των 
εργαζομένων, η διοίκη-
ση του νοσοκομείου, η 
ΥΠΕ και το Υπ. Υγείας δε 
φρόντισαν για τίποτε.
Ούτε γραμμή δεν ξέφυγαν 
από την πολιτική κυβέρ-
νησης-ΕΕ, που περιλαμ-
βάνει μόνο κόφτες για τις 
ανάγκες του λαού και στο 
χώρο της υγείας. Υποβάθ-
μιση, επακόλουθη ιδιωτι-
κοποίηση μέσω ανάθεσης 
των υπηρεσιών του νοσο-
κομείου στον ιδιωτικό το-
μέα (σίτιση, καθαριότητα, 
απεικονιστικός έλεγχος, 
μονάδες τεχνητού νεφρού, 
απογευματινά επί πληρω-

μή χειρουργεία, ιδιώτες 
γιατροί σε παροχή υπηρε-
σιών και νοσοκομειακοί 
γιατροί με δυνατότητα 
άσκησης ιδιωτικού έργου) 
και βαθύτερα το χέρι στην 
τσέπη για εργαζόμενους 
και συνταξιούχους για 
την κάλυψη των αναγκών 
τους στην υγεία. Πρόσφα-
το παράδειγμα η εκ νέου 
αυξήσεις που προαναγ-
γέλθηκαν σε πολλές κατη-
γορίες φαρμάκων.
Από την πλευρά της κυ-
βέρνησης, ο εμπαιγμός 
που θα μεταφραστεί σε 
εντέλλεσθε με μετακινή-
σεις γιατρών από άλλα 
νοσοκομεία για να δημι-
ουργήσει κι άλλα προβλή-
ματα, η υπερεφημέρευση 
του προσωπικού και εν 
τέλει οι κίνδυνοι της υπο-

βαθμισμένης περίθαλψης 
για τους ασθενείς. Αυτό θα 
είναι το έργο για άλλη μια 
φορά! Αυτό είναι το «νέο» 
ΕΣΥ! Κοστολογημένο, κομ-

μένο και ραμμένο στα μέ-
τρα της αγοράς! Με την 
επιστήμη κακοποιημένη 
στη γωνία και τις ανάγκες 
των ανθρώπων στο καλά-

θι των αχρήστων, ενάντια 
στις επιστημονικές δυνα-
τότητες της εποχής μας.
Απέναντι στη νέα αυτή 
δυσμενή εξέλιξη για νοσο-

κομείο μας απαιτούμε εκ 
νέου: 
 Την συνεχή ενημέρωση 
όλου του λαού της περιο-
χής για τη λειτουργία του 
νοσοκομείου. Είναι ζήτη-
μα που αφορά άμεσα τη 
ζωή και την υγεία όλων.
 Την άμεση κάλυψη των 
αναγκαίων θέσεων προ-
σωπικού για τη λειτουρ-
γία της ΜΕΘ.
 Την κάλυψη όλων των 
απαραίτητων θέσεων σε 
άλλα τμήματα του νοσο-
κομείου που διαχρονικά 
υπάρχουν ελλείψεις.
ΔΕΝ ΠΑΕΙ ΑΛΛΟ ΜΕ ΤΗ 
ΔΙΑΛΥΣΗ ΤΟΥ ΕΣΥ!

ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΑΡ-
ΤΑΣ

Σε διαβούλευση το Σχέδιο Νόμου του Υπουργείου Υγείας 
για την ολοκλήρωση της Ψυχιατρικής Μεταρρύθμισης

Αναρτήθηκε προς δια-
βούλευση το Σχέδιο 
Νόμου του Υπουργείου 
Υγείας με αντικείμενο 

την ολοκλήρωση της Ψυχιατρι-
κής Μεταρρύθμισης, που ξεκί-
νησε εδώ και 30 χρόνια με τον 
Ν.2716/1999.
Στόχος του είναι η αναδιάρθρωση 
του συστήματος οργάνωσης και 
διοίκησης των υπηρεσιών ψυχικής 
υγείας της χώρας και ο εκσυγχρο-
νισμός του νομοθετικού πλαισίου, 
ώστε, με τρόπο εμβληματικό και 
ουσιαστικό, τα άτομα, που αντιμε-
τωπίζουν προκλήσεις στην ψυχική 
τους υγεία, να τοποθετούνται στο 
επίκεντρο του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, με απόλυτο σεβασμό στα δι-
καιώματα και τις ανάγκες τους.
Η ψυχιατρική μεταρρύθμιση ολο-
κληρώνεται με την ανάπτυξη του 

Εθνικού Δικτύου Υπηρεσιών Ψυχι-
κής Υγείας (Ε.Δ.Υ.Ψ.Υ.), στο οποίο 
εντάσσεται το σύνολο των υπηρεσι-
ών Ψυχικής Υγείας του ΕΣΥ και το 
οποίο διαρθρώνεται σε Περιφερει-
ακά Δίκτυα υπαγόμενα στις Διοική-
σεις των Υγειονομικών Περιφερει-
ών υπό ενιαία υπηρεσιακή, ιατρική 
και νοσηλευτική Διεύθυνση.
Ταυτόχρονα δημιουργείται ο 
Εθνικός Οργανισμός Πρόληψης 
και Αντιμετώπισης Εξαρτήσεων 
(Ε.Ο.Π.Α.Ε.), στον οποίο εντάσσο-
νται και λειτουργούν από κοινού, 
όλοι οι εγκεκριμένοι οργανισμοί και 
φορείς θεραπείας των εξαρτήσεων 
του δημοσίου τομέα, σε ένα ενιαίο 
και ολιστικό πλαίσιο οργάνωσης 
των παρεχόμενων υπηρεσιών με 
απόλυτο σεβασμό των θεραπευτι-
κών επιλογών.
Νομοθετείται επί πλέον η δημιουρ-

γία ενός Ολοκληρωμένου Πληροφο-
ριακού Συστήματος Επιδημιολογι-
κής Επιτήρησης και Θεραπευτικής 
Διαχείρισης των Ψυχικών Διαταρα-
χών, το οποίο θα διευκολύνει την 
έγκαιρη πρόληψη και την ορθή πλο-

ήγηση των ασθενών στις κατάλλη-
λες υπηρεσίες.
Το νέο νομοθετικό πλαίσιο επιδι-
ώκει την βελτίωση και προαγωγή 
της ψυχικής υγείας των πολιτών και 
την απρόσκοπτη και ισότιμη πρό-

σβασή τους σε όλες τις αναγκαίες 
υπηρεσίες πλησίον της κατοικίας 
τους. Επιδιώκει την έγκαιρη και 
έγκυρη διάγνωση των ψυχικών δι-
αταραχών, ολοκλήρωση της αποα-
συλοποίησης, την καθιέρωση ενός 
συστήματος συνεχούς αξιολόγησης 
της ποιότητας, την παροχή υπηρε-
σιών Ψυχικής Υγείας στα σωφρονι-
στικά καταστήματα, την πρόληψη 
παραβατικών συμπεριφορών των 
ανηλίκων και την αποτελεσματική 
καταπολέμηση του στίγματος.
Καλούμε όλους τους ενδιαφερόμε-
νους φορείς, οργανισμούς και πο-
λίτες να συμμετάσχουν στη διαβού-
λευση και να καταθέσουν τα σχόλια 
τους, συμβάλλοντας έτσι ενεργά 
στην διαμόρφωση ενός σύγχρονου 
και αποτελεσματικού συστήματος 
Ψυχικής Υγείας στη χώρα μας.
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Υπογραφή σύμβα-
σης για την ενερ-
γειακή αναβάθμι-
ση και ανακαίνιση 

4 Κέντρων Υγείας της 6ης 
Υ.ΠΕ. Πελοποννήσου, Ιονίων 
Νήσων, Ηπείρου & Δυτικής 
Ελλάδας
Ο Υπουργός Υγείας Άδωνις Γε-
ωργιάδης και η Αναπληρώτρια 
Υπουργός Υγείας Ειρήνη Αγα-
πηδάκη παρέστησαν σήμερα, 
Τρίτη 2 Ιουλίου 2024, στην 
υπογραφή σύμβασης έργου 
για την ενεργειακή αναβάθ-
μιση και ανακαίνιση των Κέ-
ντρων Υγείας Ανδρίτσαινας, 
Κρεστένων, Φιλιατρών και 
Κρανιδίου, της 6ης Υγειονομι-
κής Περιφέρειας Πελοποννή-
σου, Ιονίων Νήσων, Ηπείρου & 
Δυτικής Ελλάδας. Παρών ήταν 
και ο βουλευτής Μεσσηνίας 
της Νέας Δημοκρατίας, Περι-
κλής Μαντάς.
Τη σύμβαση υπέγραψαν ο Δι-
οικητής της 6ης Υγειονομικής 
Περιφέρειας, Γιάννης Καρβέ-
λης, και ο εκπρόσωπος της 
ανάδοχης εταιρείας «ΤΕΧΝΙΚΗ 
ΑΝΑΠΤΥΞΗ Α.Τ.Ε.Β.Ε.», πα-
ρουσία στελεχών του ΤΑΙΠΕΔ 
που απαρτίζουν τις αρμόδιες 
ομάδες έργων με την αξία της 
σύμβασης να ανέρχεται σε 5,57 
εκατ. ευρώ, μη συμπεριλαμβα-
νομένου ΦΠΑ. Τους διαγωνι-

Υπογραφή σύμβασης για την ενεργειακή αναβάθμιση και 
ανακαίνιση 4 Κέντρων Υγείας της 6ης Υ.ΠΕ. Πελοποννήσου, 

Ιονίων Νήσων, Ηπείρου & Δυτικής Ελλάδας

σμούς για τα έργα ωρίμασε και 
διενήργησε η Μονάδα Συμβά-
σεων Στρατηγικής Σημασίας 
του ΤΑΙΠΕΔ, με αναθέτουσα 
αρχή την 6η Υγειονομική Περι-
φέρεια του Υπουργείου Υγείας.

Το Έργο υλοποιείται στο πλαί-
σιο του Εθνικού Σχεδίου Ανά-
καμψης και Ανθεκτικότητας 
«Ελλάδα 2.0» με τη συγχρη-
ματοδότηση της Ευρωπαϊκής 

Ένωσης –NextGenerationEU 
και υπάγεται στους ειδικούς 
όρους εκτέλεσης των Δράσεων 
και Έργων του Ταμείου Ανά-
καμψης και Ανθεκτικότητας.

Μετά την υπογραφή της σύμ-
βασης ο Υπουργός Υγείας Άδω-
νις Γεωργιάδης δήλωσε:

«Με ταχύτατους ρυθμούς και 
εντός χρονοδιαγράμματος 

προχωρά το πρόγραμμα του 
Ταμείου Ανάκαμψης σε συνερ-
γασία με το ΤΑΙΠΕΔ και με τον 
συντονισμό της αναπληρώτρι-
ας Υπουργού Υγείας κ. Ειρήνης 
Αγαπηδάκη για την ανακαίνι-
ση των Kέντρων Yγείας σε όλη 
την χώρα. Είμαι υπερήφανος 
που όλοι μαζί ως ομάδα χτί-
ζουμε το νέο Εθνικό Σύστημα 
Υγείας. Σήμερα υπογράψαμε 
4 καινούργιες συμβάσεις που 

θα δώσουν στους ασθενείς την 
ευκαιρία που τους αξίζει: να 
απολαμβάνουν ποιοτικότερες 
υπηρεσίες Υγείας στον πρώτο 
και κομβικότερο πυλώνα του 
συστήματος Υγείας που είναι η 
Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγεί-
ας. Και όπως είναι γνωστό δεν 
γίνεται να έχουμε Πρωτοβάθ-
μια Φροντίδα Υγείας χωρίς Κέ-
ντρα Υγείας που λειτουργούν 
ομαλά. Με αυτές τις ενέργειες 

στόχος παραμένει η μείωση 
της ροής ασθενών στα νοσοκο-
μεία και η άμεση κάλυψη των 
υγειονομικών αναγκών του 
πληθυσμού».

Η Αναπληρώτρια Υπουργός 
Υγείας Ειρήνη Αγαπηδάκη, δή-
λωσε:

«Μέρα με τη μέρα κάνουμε 
σημαντικά βήματα προς την 
κατεύθυνση της βελτίωσης 
των παρεχόμενων υπηρεσι-
ών υγείας στη χώρα μας. Με 
την αναβάθμιση των Κέντρων 
Υγείας, όχι μόνο διασφαλί-
ζουμε καλύτερες συνθήκες 
εργασίας για το υγειονομικό 
μας προσωπικό, αλλά δημι-
ουργούμε ένα πιο φιλικό και 
ασφαλές περιβάλλον για όλους 
τους πολίτες με υψηλού επιπέ-
δου υπηρεσίες υγείας. Βάζουμε 
τις νέες βάσεις για το ΕΣΥ που 
θέλουμε να έχουμε τα επόμε-
να 40 χρόνια, κάνοντας πράξη 
το όραμα του Πρωθυπουργού 
Κυριάκου Μητσοτάκη για ένα 
σύγχρονο ΕΣΥ δίπλα στον πο-
λίτη. Ευχαριστούμε θερμά το 
Ταμείο Ανάκαμψης, το ΤΑΙΠΕΔ, 
τις ανάδοχες εταιρείες, όλους 
όσοι συμβάλλουν στην επιτυ-
χή έναρξη αυτών των έργων 
και προσβλέπουμε στην άμεση 
ολοκλήρωσή τους».

Συνέπεια και Πολιτική
άρθρο του

Γιώργου Στύλιου

Βουλευτή Άρτας, ΝΔ

Η Νέα Δημοκρατία 
από το 2019 πολι-
τεύτηκε με δύο βα-

σικές αρχές, την συνέπεια 
και την επαφή με την κοι-
νωνία. Και τα δύο εκφρά-
στηκαν από τα κεντρικά 
πολιτικά της συνθήματα, 
«Το Είπαμε. Το Κάναμε!» 
και το «Δίπλα στον πολί-
τη». Στις εθνικές εκλογές 
του Μαΐου του 2023, ο Κυ-
ριάκος Μητσοτάκης απευ-
θύνθηκε στους πολίτες και 
έκανε απολογισμό όσων 
έργων και δράσεων ολο-
κλήρωσε στην πρώτη αυτή 
θητεία.
Μια θητεία στην οποία χρει-
άστηκε να διαχειριστεί μια 
σειρά κρίσεων, όπως η παν-
δημία, η ενεργειακή και γεω-
πολιτική αστάθεια, πολεμικές 
συρράξεις στην νοτιοανατο-
λική Ευρώπη και η παγκό-
σμια πληθωριστική κρίση. 
Και το έκανε επιτυχώς, έχο-
ντας ως πυξίδα του το καλό 
της κοινωνίας και το συμφέ-

ρον των πολιτών. 
Παράλληλα, παρουσίασε ένα 
νέο πλάνο για την επόμενη 
τετραετία. Μεταρρυθμίσεις 
και τομές στο κράτος και την 
οικονομία καθώς και έργα 
που εκσυγχρονίζουν τις υπο-
δομές μας και αναδεικνύουν 
τα συγκριτικά πλεονεκτήμα-
τα μιας πολυπολικής Ελλά-
δας. Αυτής που δίνει έμφαση 
στην περιφέρεια και τις δυ-
νάμεις της.
Πιστή στο τρίπτυχο: συνέ-
πεια, σταθερότητα, αξιοπι-
στία, η κυβέρνηση του Κυριά-

κου Μητσοτάκη στο ξεκίνημα 
της νέας της θητείας, υλοποί-
ησε το 50% του προεκλογι-
κού της προγράμματος. Δίνο-
ντας αυξήσεις σε μισθούς και 
συντάξεις, στηρίζοντας το 
πραγματικό εισόδημα.
Αυτή η Νέα Δημοκρατία που 
είναι δίπλα στον πολίτη με 
μετρήσιμα αποτελέσματα, 
σήμερα καλείται να επιταχύ-
νει τον βηματισμό της και να 
αναμετρηθεί με παθογένειες 
δεκαετιών. Προβλήματα που 
πολλές φορές η επίλυσή τους 
απαιτεί χρόνο μεγαλύτερο 

της τετραετίας αλλά και τις 
δυνάμεις ενός κράτους. Δι-
εθνείς κρίσεις, όπως ο πλη-
θωρισμός και η ενεργειακή 
κρίση, είναι ζητήματα που 
απαιτούν κοινές ευρωπαϊκές 
απαντήσεις. 
Ωστόσο, η Κυβέρνηση έχει 
μπροστά της ένα περιθώριο 
τριών χρόνων -καθαρoύ πο-
λιτικού χρόνου- για να υλο-
ποιήσει το πρόγραμμα της 
και να κάνει πράξη την δέ-
σμευσή της για μια Ελλάδα 
πιο ανταγωνιστική και πιο 
ευρωπαϊκή.

Σε αυτή την προσπάθεια ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης είναι 
εγγυητής. Έχοντας αποδείξει 
την προσήλωσή του στους 
θεσμούς, με κυβερνήσεις που 
ολοκληρώνουν τον κοινο-
βουλευτικό τους κύκλο. Δια-
σφαλίζοντας την σταθερότη-
τα και δίνοντας χρόνο για την 
προώθηση μεταρρυθμίσεων 
όπως αυτές στον ΑΣΕΠ αλλά 
και την υλοποίηση έργων 
πνοής για την περιφέρεια.
Ειδικά σε αυτό τον τομέα ο 
Πρωθυπουργός δίνει ιδιαί-
τερη έμφαση. Βάζοντας σε 

προτεραιότητα σε αυτή τη 
θητεία την ολοκλήρωση εμ-
βληματικών έργων υποδομής 
και αναπτυξιακών δράσεων 
στην περιφέρεια που διασυν-
δέουν τις τοπικές οικονομίες. 
Πρόσφατο παράδειγμα ενός 
τέτοιου έργου είναι το νέο δί-
κτυο ύδρευσης στους Νομούς 
Άρτας, Πρέβεζας και Λευκά-
δας, προϋπολογισμού145€ 
εκατ. Μια υποδομή που με 
την ολοκλήρωσή της θα βελ-
τιώσει την καθημερινότητα 
των πολιτών αλλά και θα 
αποτελέσει την βάση για την 
περαιτέρω τουριστική ανά-
πτυξη της περιοχής.
Τα επόμενα τρία χρόνια η 
Νέα Δημοκρατία καλείται να 
δώσει λύσεις σε προβλήματα 
χρόνια. Γειωμένοι στην πραγ-
ματικότητα, βάζοντας το κοι-
νό καλό πάνω από το κομμα-
τικό συμφέρον ,όπως πάντα 
έκανε η παράταξη μας, θα τα 
καταφέρουμε. 
Δημιουργώντας ένα καλύ-
τερο κράτος, ψηφιακό, λιτό, 
σύγχρονο και πιο αποτελε-
σματικό. Ικανό να εγγυηθεί 
την δίκαιη ανάπτυξη και να 
οικοδομήσει μια οικονομία 
παραγωγική και εξωστρεφή.
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Αποφάσεις Περιφερειακής Επιτροπής
Στην Περιφέρεια 
Ηπείρου περιέρ-
χονται οι κατα-

σκηνώσεις 
του «Πνευματι-

κού Φάρου Ιωαν-
νίνων» 

 
Στην Περιφέρεια Ηπείρου πε-
ριέρχονται οι εγκαταστάσεις 
της κατασκήνωσης του Πνευ-
ματικού Φάρου Ιωαννίνων οι 
οποίες βρίσκονται στη θέση 
«Πετρίτσια» της περιοχής Νε-
οχωρίου Δήμου Πρέβεζας. 
Το ακίνητο με απόφαση 
της Γενικής Συνέλευσης του 
«Πνευματικού Φάρου» παρα-
χωρείται δωρεάν στην Περι-
φέρεια Ηπείρου, κατά πλήρη 
κυριότητα, προκειμένου να 
αξιοποιηθεί για κοινωφελούς 
σκοπούς. 
Στη σημερινή της συνεδρία-
ση η Περιφερειακή Επιτροπή 
έκανε αποδοχή της δωρεάς με 
τον Πρόεδρο της Επιτροπής, 
Περιφερειάρχη κ. Αλέξανδρο 
Καχριμάνη, να υπογραμμί-
ζει ότι τα τελευταία χρόνια 
η Περιφέρεια Ηπείρου είχε 
αναλάβει τον ευπρεπισμό και 
την συντήρηση του χώρου, 
ενώ απώτερος στόχος  είναι 
να διατίθενται τις καλοκαιρι-
νές περιόδους οι εγκαταστά-
σεις σε φορείς στο πλαίσιο 
της κοινωνικής προσφοράς 
της Περιφέρειας Ηπείρου και 
τηρώντας και τον όρο της 
δωρεάν παραχώρησης του 
ακινήτου. 

Ανάδοχος για νέο 
έργο στον ΤΟΕΒ 
Μπόϊδα-  Μαυρή

Ένα ακόμη έργο που αφορά 
τη βελτίωση των αγροτικών 
υποδομών μπαίνει στην τε-
λική του ευθεία. Πρόκειται 
για την αντικατάσταση τμή-
ματος χαλύβδινου αγωγού 
στο δίκτυο άρδευσης αντλι-
οστασίου Α4 Πριάλας εγγει-
οβελτιωτικού έργου Μπόιδα 
- Μαυρή», προϋπολογισμού 
€ 640.000, για το οποίο η 
Περιφερειακή Επιτροπή στη 
σημερινή της συνεδρίαση 
κατακύρωσε το αποτέλεσμα 
του διαγωνισμού με ανάδοχο 
τον Αναστάσιο Τάσιο. Το έργο 
χρηματοδοτείται από το Πρό-
γραμμα Αγροτικής Ανάπτυ-
ξης 2014-2020.
 
Ανάδοχοι για οδικά έργα στην 
Π.Ε. Πρέβεζας

Στη σημερινή της συνεδρία-
ση η Περιφερειακή Επιτροπή 
ανέδειξε επίσης τον προσω-
ρινό ανάδοχο για δύο   έργα 
στην Π.Ε. Πρέβεζας και συ-
γκεκριμένα:
«Ασφαλτοστρώσεις - συντη-
ρήσεις οδικών τμημάτων στο 
οδικό δίκτυο αρμοδιότητας 
Π. Ε. Πρέβεζας», προϋπολο-
γισμού € 370.000. Ανάδοχος: 
Κων. Κώστας.
 «Βελτίωση βατότητας - Κα-
τασκευή και συντήρηση 
τεχνικών στο οδικό δίκτυο 
αρμοδιότητας Π.Ε. Πρέβε-
ζας», προϋπολογισμού € 

264.314,52  Ανάδοχος: Κων-
σταντίνος Κώστας. 
Αντιπλημμυρικά 

κ.α. έργα στην 
Π.Ε. Άρτας

 Αναδόχους για τέσσερα έργα 
της Π.Ε. Άρτας ανέδειξε στη 
σημερινή της συνεδρίαση 

η Περιφερειακή Επιτροπή. 
Πρόκειται για τα εξής:
«Άμεση αντιστήριξη οδού 
πρόσβασης, επισκευή φο-
ρέα και προστασία βάθρων 
γέφυρας Κομποτίου», προ-
ϋπολογισμού 150.000,00 €. 
Οριστικός ανάδοχος αναδεί-
χτηκε η   «Κ. ΚΩΣΤΑΒΑΣΙΛΗΣ 

& ΣΙΑ Ο.Ε.»
  «Καθαρισμός – άρση προ-
σχώσεων υδατορεμάτων 
Π.Ε. Άρτας για το έτος 2024», 
προϋπολογισμού € 120.000 
Οριστικός. Ανάδοχος η 
Τ.Ε.ΚΑΤ. Ο.Ε.
 «Συνδρομή στην κατασκευή 
τεχνικών έργων (επένδυ-

ση πρανών, διαβάσεις κλπ) 
στραγγιστικού - αρδευτικού 
δικτύου Π.Ε. Άρτας για το 
έτος 2024», προϋπολογισμού 
€ 140.000, Οριστικός ανάδο-
χος: ΖΙΩΒΑ ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΤΟΥ 
ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΥ,
  «Βελτίωση τμήματος 19ης 
επαρχιακής οδού «Σκοτωμέ-

νου» - Γραικικό – Κουκούλια 
Δήμου Κεντρικών Τζουμέρ-
κων Π.Ε. Άρτας Περιφέρειας 
Ηπείρου», προϋπολογισμού 
175.000  € . Προσωρινός ανά-
δοχος: « Γ.Ν.& Θ. ΘΩΜΑΣ Ο.Ε.
 

Αντιπλημμυρικά 
έργα στη Ν. Σελεύ-

κεια

Από την Π.Ε. εγκρίθηκε η δη-
μοπράτηση των αντιπλημμυ-
ρικών έργων στη στη θέση 
«Γκουμάτσια» Νέα Σελεύ-
κειας Δήμου Ηγουμενίτσας», 
με προϋπολογισμό 340.000 
ευρώ.

Αποκατάσταση 
γεφυριού Κλειδω-

νιάς

Εργασίες αποκατάστασης 
του γεφυριού Κλειδωνιάς του 
Δήμου Κόνιτσας, (το οποίο εί-
ναι ενταγμένο στα  πολιτιστι-
κά μνημεία), θα υλοποιηθούν 
από την Περιφέρεια Ηπείρου. 
Το έργο με   προϋπολογισμό 
του έργου   90.000 ευρώ, 
μετά από σημερινή απόφαση 
της Π.Ε. θα εκτελέσει ο «ΓΕ-
ΩΡΓΙΟΣ Θ. ΧΡΙΣΤΟΓΙΑΝΝΗΣ».

Κατάσχεση απαγορευμένων αντικειμένων στο 
Κατάστημα Κράτησης Ιωαννίνων 

Απαγορευμένα 
α ν τ ι κ ε ί μ ε ν α 
βρέθηκαν και 
κατασχέθηκαν 

την (5-7-2024) το μεση-
μέρι σε χώρους του Κα-
ταστήματος Κράτησης 
Ιωαννίνων. 
Συγκεκριμένα, στο πλαί-
σιο αιφνιδιαστικού 
ελέγχου από σωφρο-
νιστικούς υπαλλήλους 
εντοπίστηκαν σε κοινό-
χρηστο χώρο του κατα-
στήματος δύο αυτοσχέ-
δια μαχαίρια, μήκους 
31,5 και 25 εκατοστών, 
αντίστοιχα. 
Κατόπιν αυτού με-
τέβησαν στο σημείο 
αστυνομικοί της Υπο-
διεύθυνσης Ασφάλειας 
Ιωαννίνων, όπου παρου-
σία Εισαγγελέως Πρω-
τοδικών Ιωαννίνων δι-
ενεργήθηκε περαιτέρω 
έλεγχος, κατά τον οποίο 
βρέθηκαν σε χώρους θα-
λάμων:
• 2 αυτοσχέδια μαχαί-

ρια μήκους 15 και 11 
εκατοστών, 

• αυτοσχέδιο μεταλ-
λικό γκλοπ μήκους 
33 εκατοστών, απο-
σπασμένο από βάση 
μεταλλικού κρεβα-

τιού, 
• κινητό τηλέφωνο με 

κάρτα SIM,
• φορτιστής κινητού 

τηλεφώνου και 
• 12 σφραγισμένα 

κουτιά αλουμινίου 
μπύρας. 

Τα παραπάνω αντικεί-
μενα θα αποσταλούν για 
εργαστηριακές εξετά-
σεις στα αρμόδια εγκλη-
ματολογικά εργαστή-
ρια, ενώ προανάκριση 
ενεργείται από την Υπο-
διεύθυνση Ασφάλειας 
Ιωαννίνων. 

Εντοπίστηκαν 
ύστερα από 
αιφνιδιαστικό 
έλεγχο 
αυτοσχέδια 
όπλα, κινητό 
τηλέφωνο και 
αλκοολούχα 
ποτά
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Γράφει ο
Ελπιδοφόρος
Ιντζέμπελης

Έχουν περάσει είκοσι 
ένα χρόνια από τότε 
που πήρα τη συνέ-

ντευξη του Νίκου Καραβα-
σίλη συγγραφέα της παλιάς 
γενιάς της Άρτας. Ο ίδιος μου 
αποκάλυψε ότι σπάνια έδινε 
συνεντεύξεις. Μάλλον η πα-
ρέα που κάναμε στο καφε-
νείο τον έκανε να μου δείξει 
εμπιστοσύνη. Στο καφενείο 
του «Ματσόλα» δίπλα στον 
Αι Γιώργη όπου μαζεύονταν 
ο Γιάννης Τσούτσινος, ο Τά-
κης και ο Γρηγόρης Βαφιάς, 
ο Δημήτρης  Σύγκελλος, ο 
Κώστας Τσιλιγιάννης. Η θρυ-
λική παρέα έσμιγε και έλεγε 
τα δικά τους. Μνήμες παλιές 
και νέα πράγματα. Ο Καρα-
βασίλης πιο μοναχικός όταν 
απουσίαζαν έπιανε μια άκρη 
και μου διηγούνταν πώς ξε-
κίνησε να γράφει. Είχε οικο-
γένεια , δύσκολη δουλειά και 
διατηρούσε το μεράκι της 
συγγραφής. Μετά από καιρό 
πείστηκε να μου δώσει την 
πολυπόθητη συνέντευξη. 
Εκείνη τη μέρα είχε φορέσει 
ένα καινούργιο κουστούμι 
ήταν κουρεμένος και ξυρι-
σμένος σαν να πήγαινε σε 
γάμο. Ήπιε ένα τσίπουρο και 
έπειτα μου είπε:
-Είμαι έτοιμος, Ελπιδοφό-
ρε!
Άπλωσα το μαγνητόφωνο 
πάνω στο τραπέζι και πίεσα 
το κουμπί της εγγραφής. Τον 
κοίταξα στα μάτια και του 
έκανα την πρώτη ερώτηση. 
Αυτό ήταν! Έσπασε ο πάγος , 
το μικρό τρακ και άφησε τον 
εαυτό του να αποκαλύψει τις 
ιδέες και τις σκέψεις του.  

Πριν από σαράντα χρόνια, 
το 1963, εκδώσατε την 
πρώτη σας ποιητική συλ-
λογή «Ανθοί και χίμαιρες». 
Φέτος το 2003 βρήκε η νέα 
ποιητική συλλογή «Στην 
ελπίδα και στην Απόγνω-
ση». Από πού εμπνευστή-
κατε και πόσος καιρός 
χρειάστηκε για να γρα-
φτούν αυτά τα ποιήματα;

 Δύσκολοι οι καιροί, τότε, 
δίσεκτα τα χρόνια. Μεγάλω-
νες και πάλευες για τη ζωή 
πριν την ώρα σου. Έβλεπες, 
εκτιμούσες και μαχόσουν 
για να επιβιώσεις περνώντας 
καθημερινά ανάμεσα από 
συμπληγάδες φτώχειας και 
πολέμου. Στοχαζόσουν και 
φιλοσοφούσες πριν την ώρα 
σου. Κάποιοι τέτοιοι στοχα-
σμοί κατά καιρούς με πνίγα-
νε και καιρού δοθέντος τους 

καταχωρούσα στο χαρτί για 
να τους βιώσω και από μια 
άλλη διάσταση ίσως σε κά-
ποια ώρα περισυλλογής.

 Θεωρείστε από τους χει-
μαρρώδεις και ρωμαλέους 
πεζογράφους της Ηπείρου. 
Πρωτογίνατε γνωστός 
από το βιβλίο σας «Χάθη-
καν αμνημόνευτοι…» που 
εκδόθηκε το 1976. Γιατί η 
μνήμη επιθυμεί να φωτίζει 
το πέρασμα των παλιότε-
ρων γενιών;

Το θεωρώ κάπως υπερβολή 
αυτό. Προσωπικά δεν έχω 
δείγματα τέτοια. Αδιάφορους 
τους βρήκα τους πολλούς και 
μάλιστα τους γραμματισμέ-
νους. Κουράγιο πάντα μου 
έδινε το πάθος μου να εκ-
φραστώ και κάποιοι άνθρω-
ποι του λαού που εκφράζανε 
απερίφραστα τα αισθήματά 
τους. Το παρόν είναι κάτι το 
ατελές ακόμα, είναι ρευστό. 
Το αύριο ίσως… υποθετικά 
να είναι και κάτι το υπέρο-
χο, κάτι το ξέχωρο. Όμως, 
ίσως, γιατί και το αρνητικό 
δεν αποκλείεται. Εκείνο που 
καλού – κακού καταστάλα-
ξε είναι το χθες, είναι το πα-
ρελθόν που διδάσκει χωρίς 
ενδοιασμούς πια και το πε-
τυχημένο και το ατυχές και 
η θύμησή του πάντα θέλω να 
πιστεύω πως κάτι διδάσκει.

Τα βιβλία σας «Η τελευταία 
απαντοχή», «Η Μαντώ», 

«Ου νταίσεις» έγιναν αγα-
πητά αναγνώσματα της 
Αρτινής κοινωνίας και 
επιβεβαίωσαν τη φήμη 
σας ως καλού συγγραφέα. 
Φτάνει όμως μόνο αυτό 
για τον συγγραφέα Νίκο 
Χρ. Καραβασίλη;

Στην κρίση σας αυτή με βρί-
σκεται κάπως σύμφωνο. Ζη-
τήθηκαν και διαβάστηκαν 
από πολύ κόσμο ακόμα και 
από άσχετους με τη λογοτε-
χνία. Όχι μόνον στην Άρτα 
αλλά και σε πολλά της πα-
τρίδας μας μέρη, σε κόσμο 
άγνωστο που έστειλα είχα 
απαντήσεις πολύ ικανοποι-
ητικές και αυτός ήταν ένας 
παραπάνω λόγος που ξα-
νατόλμησα. Απευθύνεσαι 
στον πολύ κόσμο και βλέπεις 
πως όχι μόνο δεν κουράζεις, 
αλλά και ευχαριστείς. Αυτό 
και μόνον σου είναι αρκετό: 
Προσφέρεις χαρά ίσως και 
αγαλλίαση. Λείπουν για το 
συγγραφέα αρκετά ακόμα, 
αλλά η επαρχία, όπως και να 
το κάνουμε, έχει περιορισμέ-
νο χώρο για όλα.

Χρόνια γράφετε στο πε-
ριοδικό «ΣΚΟΥΦΑΣ» όπως 
και σε Ηπειρώτικα έντυπα. 
Πoια είναι η εμπειρία σας 
από αυτή την ενασχόληση;

 Γράφεις πάντα από την εσω-
τερική σου ψυχική ανάγκη 
και ό,τι ήθελε προκύψει. Τα 
περιοδικά και όλα τα έντυ-

πα όλοι θέλουνε και αν κάτι 
έχει ανταπόκριση, αν αρέσει 
και ζητείται από τους ανα-
γνώστες «συμφέρει» και σου 
ζητάνε για να κάνουνε τη 
δουλειά τους και… μην περι-
μένεις ευχαριστώ, γιατί είναι 
ρουτίνα.

 Εκτός από την καθημερι-
νή σας ενασχόληση στην 
επιχείρηση που είχατε, κα-
ταφέρατε να βρείτε χρόνο 
και να γράψετε τα βιβλία 
σας. Άξιζε τον κόπο;

Ψυχική ανάγκη, «αλκοόλ», 
πάθος, ας πούμε, που σε κά-
νει να υποτάσσεται δίχως 
να το ψάχνεις αν αυτό που 
κάνεις συμφέρει ή όχι. Αν ξε-
κινήσεις με υλιστικούς υπο-
λογισμούς και προτάσεις το 
υλικό συμφέρον νομίζω πως 
είσαι σε λάθος δρόμο.

Είσαστε ευχαριστημένος 
από την ανταπόκριση της 
Πολιτείας στο πνευματικό 
σας έργο και γιατί;

Λίγο ναι και περισσότερο όχι. 
Αν τους προσφέρεις τιμητικά 
την εργασία σου μ’ ένα τυπι-
κό ευχαριστώ και με μια στε-
γνή πρόφαση φόρτου εργα-
σίας σου δείχνουνε το δρόμο 
από ’κει που ήρθες.

 Τί θα προτείνατε στους 
νέους της Άρτας που έχουν 
καλλιτεχνικές αναζητή-
σεις;

Ο συγγραφέας Νίκος Καραβασίλης
Να κάμουνε εκείνο που αν-
θρώπινα επιτάσσει ο ψυ-
χισμός τους, το είναι τους, 
αδιαφορώντας για το τι ήθε-
λε προκύψει. Όλα στη ζωή 
έχουν ένα κόστος. Ευτύχημα 
θα είναι αν η προσπάθεια 
δικαιωθεί έστω και από κά-
ποιους.

Την συνέντευξη την διάβασε 
και την διόρθωσε αρκετές 
φορές. Δημοσιεύτηκε στην 
έντυπη εφημερίδα  Ταχυδρό-
μος, Τετάρτη 24 Σεπτεμβρίου 
2003.

Στην επόμενη συνάντηση, 
στο καφενείο «Ματσόλα» 
μετά τη δημοσίευση ήρθε χα-
ρούμενος.

 – Ελπιδοφόρε, μου είπε η συ-
νέντευξη άρεσε.

Χαμογέλασε και παράγγει-
λε δύο τσίπουρα. Εκείνη την 
μέρα έμοιαζε με μικρό παιδί. 

Τα χρόνια πέρασαν το καφε-
νείο έκλεισε και ο Καραβα-
σίλης μεγάλωσε. Τον συνα-
ντούσα μόνο στο Μενίδι το 

καλοκαίρι που έμενε με τη 
γυναίκα του. Έπειτα  έφυγε 
για να συναντήσει τη γενιά 
του και άφησε σε εμάς τη 
μνήμη του και τα βιβλία του.
Πριν από λίγες ημέρες οι γιοι 
του ο Σωτήρης και ο Χρήστος 
μου χάρισαν ένα αντίτυπο 
από το βιβλίο «... χάθηκαν 
αμνημόνευτοι», που επανεκ-
δόθηκε από τις αρτινές εκδό-
σεις ΕΝΤΥΠΩΣΙΣ. 
Το πήρα με αγάπη στα χέρια 
και το κοίταξα με προσοχή. 
Την επόμενη ημέρα χάθηκα 
μέσα στις σελίδες του βιβλί-
ου. Ταξίδεψα και βρέθηκα 
στα μέρη του Καραβασίλη 
στους Μελισσουργούς. Αντά-
μωσα τα βουνά και έμαθα τα 
τοπωνύμια. Να ένα βιβλίο 
που είναι γραμμένο με γλώσ-
σα κέντημα, σκέφτηκα. 
Ωραία εκτύπωση , όμορφος 
πρόλογος του συγγραφέα 
Γιάννη Καλπούζου. Μία δου-
λειά που επανεμφανίστηκε 
και πρέπει να έχει την περί-
οπτη θέση στις βιτρίνες των 
βιβλιοπωλείων της πόλης. 
Και στους αναγνώστες της 
Άρτας που θα είναι ένα εξαί-
ρετο βιβλίο, κόσμημα για την 
προσωπική βιβλιοθήκη τους.



15
ΑΠΟΨΗ:. ΤΕΤΑΡΤΗ 10 IOYΛIOY 2024 -ΑΡ.ΦΥΛΛΟΥ 169

ΚΕΝΤΡΟΑΡΙΣΤΕΡΑ

www.apopsi-press.gr

Ημέρα της Κεντρικής Επι-
τροπής η σημερινή, κυρία 
αντιπρόεδρε. Ποιο το ευ-
κταίο και ποιο το απευ-
κταίο σενάριο;

Η συζήτηση στα συλλογικά 
όργανα είναι μια από τις βα-
σικές λειτουργίες κάθε δη-
μοκρατικού κόμματος. Πολύ 
περισσότερο του ΣΥΡΙΖΑ – 
Προοδευτική Συμμαχία, σε 
όλη την ιστορική του διαδρο-
μή. Ειδικά μετά από ένα εκλο-
γικό αποτέλεσμα η συζήτηση 
αυτή είναι ιδιαίτερα κρίσιμη. 
Να δούμε τι έφταιξε και χά-
σαμε 3 μονάδες και το 1/3 
των ψηφοφόρων μας μέσα 
σε ένα χρόνο, παρά το γεγο-
νός ότι η Νέα Δημοκρατία, 
που κυβερνά και έχει τερά-
στια φθορά, έχασε πάνω από 
12 μονάδες και πάνω από 1 
εκατ. ψηφοφόρους. Να δούμε 
πώς απαντάμε στην αποχή 
και στην άνοδο της ακροδε-
ξιάς. Να δούμε τι πρέπει να 
κάνουμε για να υπάρξει προ-
οδευτική διέξοδος απέναντι 
στη Νέα Δημοκρατία. Πήγαμε 
σε εκλογές χωρίς να συνεδρι-
άσει η Κεντρική Επιτροπή για 
πέντε μήνες, με αποφάσεις 
κυρίως του Προέδρου και 
ενός στενού πυρήνα ανθρώ-
πων για την στρατηγική και 
την καμπάνια του κόμματος. 
Ξέρετε, κύριε Παπαδημητρί-
ου, και τα μέλη της Κεντρικής 
Επιτροπής είμαστε εκλεγμέ-
νοι από τη βάση του κόμμα-
τος και βεβαίως οι βουλευ-
τές, εκλεγμένοι από χιλιάδες 
πολίτες. Αδιαμεσολάβητα. 
Προσβλέπω λοιπόν σε μια 
ειλικρινή συζήτηση και με σε-
βασμό στην άποψη του κάθε 
συντρόφου και της κάθε συ-
ντρόφισσας. Στην συνεδρία-
ση της Πολιτικής Γραμματεί-
ας την Πέμπτη νομίζω έγινε 
μια καλή αρχή προς αυτή την 
κατεύθυνση.

Και με ποιο σχέδιο προσέρ-
χονται οι «87» στη συνε-
δρίαση;

Το κείμενο που συνυπογρά-
ψαμε 87 συντρόφισσες και 
σύντροφοι αποτελεί μια μί-
νιμουμ βάση σε μία σειρά 
ζητημάτων. Για την αποτί-
μηση του εκλογικού αποτε-
λέσματος, για την ανάγκη να 
πρωταγωνιστήσει ο ΣΥΡΙΖΑ 
– Προοδευτική Συμμαχία στη 
συνεργασία των προοδευ-
τικών δυνάμεων, αλλά και 
για ζητήματα συλλογικής 
λειτουργίας, διαφάνειας και 
ήθους, για τον εξορθολογισμό 
των κομματικών μέσων ενη-
μέρωσης. Περισσότερα στη 

συνεδρίαση της Κεντρικής 
Επιτροπής...

Ο πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ – 
Π.Σ. στην πρόσφατη συνέ-
ντευξή του περιέγραψε τις 
απόψεις του για το κόμμα, 
για τη λεγόμενη Κεντροα-
ριστερά κ.ο.κ., υπερασπί-
ζεται την αυτονομία του 
κόμματος της αξιωματικής 
αντιπολίτευσης. Είναι συμ-
βατά τα δύο σχέδια, το δικό 
του και το δικό σας;

Ως προς το σχέδιο του Προ-
έδρου, πιστεύω ότι ενώπιον 
της Κεντρικής Επιτροπής θα 
ξεκαθαρίσει την θέση του. 
Το λέω, γιατί έχουμε ακούσει 
πολλές και αντικρουόμενες 
μεταξύ τους απόψεις για το 
συγκεκριμένο ζήτημα. Από 
την δική μου πλευρά, θα σας 
πω την άποψη που διατυπώ-

νω σταθερά εδώ και καιρό: Το 
τέλος του κατακερματισμού, 
η συνεργασία των προοδευ-
τικών δυνάμεων, η συγκρό-
τηση μιας μεγάλης προο-
δευτικής συμμαχίας που θα 
κερδίσει τη Νέα Δημοκρατία 
στις επόμενες εθνικές εκλο-
γές, όποτε αυτές κι αν γίνουν, 
είναι κοινωνικό αίτημα και 
σε αυτό το αίτημα είμαστε 
υποχρεωμένοι να ανταποκρι-
θούμε. Αυτό δεν σημαίνει αυ-
τοδιάλυση ή ρευστοποίηση 
του ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική 
Συμμαχία. Κάθε άλλο. Σημαί-
νει ο ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική 
Συμμαχία να είναι πρωτα-
γωνιστής στις εξελίξεις. Δεν 
έχουμε να φοβηθούμε τίπο-
τα, αλλά να σταθούμε με αυ-
τοπεποίθηση. Με λογικές πε-
ριχαράκωσης και εγωισμούς 
δεν θα φτιαχνόταν ποτέ το 
Νέο Λαϊκό Μέτωπο στη Γαλ-

λία. Εξάλλου, το μήνυμα των 
πολιτών είτε στην κάλπη είτε 
με την αποχή τους από αυτή 
είναι σαφές: Από τη μία, γυρί-
ζουν την πλάτη στη Νέα Δη-
μοκρατία, από την άλλη, δεν 
βλέπουν στην παρούσα κα-
τάσταση εναλλακτική προο-
δευτική πρόταση διακυβέρ-
νησης. Παράλληλα, η άνοδος 
των ποσοστών της ακροδε-
ξιάς είναι ένα μόνιμος συνα-
γερμός. Αν τον αγνοήσουμε, 
είναι πολύ πιθανό να δούμε 
και στην χώρα μας ό,τι συμ-
βαίνει σε όλο και περισσότε-
ρες χώρες της Ευρώπης. Είτε 
συγκυβέρνηση Κεντροδεξιάς 
– Ακροδεξιάς είτε να γιγα-
ντώνεται απέναντι στην ΝΔ 
ένας ανταγωνιστής από την 
Ακροδεξιά. Αυτή η εφιαλτική 
προοπτική πρέπει να απο-
τραπεί. Η σημερινή ανισορ-
ροπία στο πολιτικό σύστημα 

πρέπει να αντιμετωπιστεί.

O κ. Κασσελάκης μίλη-
σε και για τον κ. Τσίπρα. 
Εσείς, σε συνδυασμό και με 
προηγούμενες τοποθετή-
σεις του περί «παιχνιδιών» 
κ.ο.κ., πώς κρίνετε την 
προσέγγιση του προέδρου 
του ΣΥΡΙΖΑ έναντι του 
προκατόχου του;

Ο Αλέξης Τσίπρας είναι πρώ-
ην Πρωθυπουργός της χώρας 
και Πρόεδρος του ΣΥΡΙΖΑ για 
15 χρόνια. Πήρε ένα μικρό 
κόμμα της Αριστεράς και το 
έκανε κυβέρνηση με 36%. 
Και πριν ένα χρόνο ανέλαβε 
την ευθύνη για το εκλογικό 
αποτέλεσμα και παραμέρισε. 
Θα ήταν καλύτερο να μην τον 
εμπλέκουμε άλλο σε αυτή τη 
συζήτηση. Είμαστε πολιτικοί 
σε κορυφαίο επίπεδο, υπεύ-

Συνέντευξη της Όλγας Γεροβασίλη, Δ’ Αντιπροέδρου της ΒτΕ και βουλευτή Άρτας του ΣΥΡΙΖΑ – 
Προοδευτική Συμμαχία στην Εφημερίδα των Συντακτών και τον δημοσιογράφο Νίκο Παπαδημητρίου

Να δώσουμε προοδευτική διέξοδο 
στην κοινωνία

θυνοι για τις δικές μας επιλο-
γές και πράξεις.

Είναι, εξ άλλου, γνωστές οι 
θέσεις του για τη λεγόμενη 
εσωκομματική αντιπολί-
τευση, για την «Αυγή» και 
το μαύρο χρήμα…

Για να μπορέσουμε να παί-
ξουμε πρωταγωνιστικό ρόλο 
στις εξελίξεις είναι απαραί-
τητο να λειτουργούμε ως 
συλλογικότητα με δημοκρα-
τία. Η συζήτηση, ο διάλογος, 
οι απόψεις, οι εμπειρίες, οι 
εξειδικευμένες γνώσεις του 
καθενός και της καθεμιάς εί-
ναι πλούτος και μπορούν να 
συμβάλουν στην καλύτερη 
και πληρέστερη προσέγγιση 
των ζητημάτων. Αυτό βέβαια 
σημαίνει ότι σε μια τέτοια 
λειτουργία υπάρχουν και 
διαφορετικές απόψεις. Δεν 
μπορούμε να προχωρήσουμε 
με μια λογική ότι όποιος δεν 
σιωπά είναι υπονομευτής. 
Με συγκροτημένη λειτουργία 
και συλλογική συζήτηση πρέ-
πει να αντιμετωπίσουμε και 
τα οικονομικά θέματα, όπου 
πράγματι - το αναγνωρίζουμε 
όλες και όλοι - έχουμε μεγά-
λες δυσκολίες. Όχι, όμως, με 
αναρτήσεις με υπαινιγμούς 
περί ηθικής και διαφάνειας 
στον ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική 
Συμμαχία, χωρίς καμιά βάση, 
χωρίς κανένα έρεισμα. Μας 
τραυμάτισε η ιστορία αυτή. 
Επίσης, δεν γίνεται να παίρ-
νονται τόσο κρίσιμες αποφά-
σεις για τον εξορθολογισμό 
στα μέσα ενημέρωσης του 
κόμματος, που αφορούν ερ-
γαζόμενους, αποφάσεις με 
ιστορικό χαρακτήρα για την 
Αριστερά, όπως η αναστολή 
του καθημερινού φύλλου της 
“Αυγής”, χωρίς να συζητηθούν 
καν σε κάποιο συλλογικό όρ-
γανο.
Εσείς έχετε διευκρινίσει 
ότι θέτετε θέμα λειτουρ-
γίας του κόμματος, και ότι 
δεν αμφισβητείτε τον πρό-
εδρο. Μετά από όσα ανα-
πτύξατε παραπάνω, είναι, 
όντως, δυνατή η… συγκα-
τοίκηση;

Εδώ, τόση ώρα, μιλάμε για τη 
συνεργασία στον προοδευτι-
κό χώρο, πώς και τι πρέπει 
να γίνει, όχι να ανοίγουμε και 
συζήτηση για νέους κατακερ-
ματισμούς. Άλλωστε, επιλο-
γές κατακερματισμού αποδο-
κιμάστηκαν στις πρόσφατες 
ευρωεκλογές από τους προο-
δευτικούς πολίτες. Με συλλο-
γική λειτουργία και σεβασμό 
στη διαφορετική άποψη να 
προχωρήσουμε μπροστά.

Για να μπορέσουμε να παίξουμε πρωταγωνιστικό 
ρόλο στις εξελίξεις είναι απαραίτητο να 

λειτουργούμε ως συλλογικότητα με δημοκρατία. 
Η συζήτηση, ο διάλογος, οι απόψεις, οι εμπειρίες, 

οι εξειδικευμένες γνώσεις του καθενός και 
της καθεμιάς είναι πλούτος και μπορούν να 
συμβάλουν στην καλύτερη και πληρέστερη 
προσέγγιση των ζητημάτων. Αυτό βέβαια 

σημαίνει ότι σε μια τέτοια λειτουργία υπάρχουν 
και διαφορετικές απόψεις.
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Η οικιακή και ενδοοικογενεια-
κή βία είναι μοτίβο καταχρη-
στικής συμπεριφοράς σε μια 
ερωτική σχέση ή σε μια οικο-
γενειακή σχέση άλλου τύπου, 
όπου ένα άτομο αποφασίζει 
να εξουσιάσει τον άλλο και 
του προκαλεί φόβο. Η κατά-
σταση αυτή είναι γνωστή και 
ως οικιακή βία, ενδοοικογε-
νειακή βία ή βία μεταξύ ερω-
τικών συντρόφων.  Η συγκε-
κριμένη μορφή βίας μπορεί 
να προκύψει σε πολλές και 
διαφορετικές σχέσεις, π.χ. με-
ταξύ δύο συζύγων ή ερωτικών 
συντρόφων, μεταξύ ενηλίκων 
ατόμων και παιδιών ή ενηλί-
κων ατόμων και ηλικιωμένων 
γονέων ή μεταξύ άλλων κο-
ντινών συγγενών όπως θείων 
και παππούδων ή μεταξύ ατό-
μων που συγκατοικούν χωρίς 
να έχουν ερωτική σχέση.
Η οικιακή και ενδοοικογενει-
ακή βία δεν σταματά πάντα 
όταν τερματιστεί η σχέση, 
αλλά ενδέχεται να προκύψει 
και μεταξύ πρώην συντρό-
φων. Πολλά τέτοια γεγονότα 
έρχονται στο φως. 
Αυτό τον καιρό αν περιπλανη-
θείς στα site θα δεις πληθώρα 
αναφορών στην βία. Θα δεις 
αναίτιους θανάτους. Ο άλλος 
ναρκομανής, ο άλλος πιοτής.  
Σχολική, νεανική, οικιακή  βία. 
Ο ένας μακελεύει τον άλλο. 
Ο καθένας θέλει να εξουσιά-
ζει τον άλλο. Συνήθως οι πιο 
δυνατοί τους αδύνατους. Ο 
άντρας την γυναίκα. Καθημε-
ρινά λοιπόν χαλάει η ωραία 
σου μέρα με τις αναφορές 
αυτές που στο τέλος αν και 
σε προβληματίζουν, συμπέ-
ρασμα δεν βγάζεις. Στις περι-
πτώσεις που έχουμε και θάνα-
το η ταραχή φαίνεται στο πως 
αντιδρά ο οργανισμός σου στο 
διάβασμα του άρθρου. Στις 
προάλλες που κατέσφαξε την 
γυναίκα του ο Αλβανός θυμά-
μαι το σώμα μου ένοιωσε μια 
ανατριχίλα για μερικά λεπτά. 
Μια από τα ίδια είπα. Συνε-
χίστε να μπλέκετε με παρα-
βατικούς, λέει σε σχόλιο του 
στο site κάποιος άγνωστος. Η 
μοίρα σας έχει διαγραφεί. Το 
τέλος έρχεται με μια σφαίρα. 
Χθες 17χρονος νταής Αλβανός 
συνελήφθη  με πιστόλι στην 
ζώνη περασμένο.
Τελευταίο γεγονός που μονο-
πώλησε τα ΜΜΕ ο ξυλοδαρ-
μός της γυναίκας του δικηγό-
ρου ΛΥΤΡΑ από τον ίδιο. Χθες 
κυκλοφόρησε και για άλλο 
δικηγόρο που παρά τα 70 χρό-
νια ηλικίας του είχε ερωμένη 
εκπαιδευόμενη 42χρονη και 
την μούτεψε στις σφαλιάρες. 
Δεν πάμε καλά…Δηλώθηκε 
και ερωμένη του…Δεν πάμε 
καλά…
Τα άτομα με καταχρηστική 
συμπεριφορά χρησιμοποιούν 
πολλές και διάφορες τακτικές 
για να διατηρήσουν την εξου-
σία και τον έλεγχο.
-Διαπράττουν σωματικές επι-
θέσεις

Σημειωματάριο Ιδεών και Απόψεων

Οικιακή και 
Ενδοοικογενειακή βία

Ο Μαθηματικός και Φροντιστής Παναγιώτης Λύτρας γράφει

-Διαπράττουν πράξεις σεξουα-
λικής βίας, συχνά βιασμούς
-Κακοποιούν συναισθηματικά 
το θύμα, το βρίζουν
-Απομονώνουν το θύμα από 
όσους το υποστηρίζουν, από 
την οικογένεια και την κοινό-
τητα
-Καταδιώκουν ύπουλα το 
θύμα ή το παρακολουθούν
-Κακοποιούν ψυχολογικά το 
θύμα
-Χρησιμοποιούν τα οικονομι-
κά για να κακοποιήσουν το 
θύμα
Οι στατιστικές δείχνουν ότι η 
οικιακή και ενδοοικογενειακή 
βία είναι πιθανότερο να δια-
πραχθεί από άντρες σε βάρος 
των γυναικών.
Ορισμένες ομάδες γυναικών 
διατρέχουν μεγαλύτερο κίνδυ-
νο να πέσουν θύματα οικιακής 
και ενδοοικογενειακής βίας:
• Εγκυμονούσες γυ-
ναίκες.
• Χωρισμένες γυναί-
κες.
Κάθε μορφή βίας ήταν είναι 
και θα είναι απαράδεκτη. Η 
βία μπορεί να προκύψει σε 
κάθε είδος σχέσης. Μορφές 
της αποτελούν η βία από γυ-
ναίκες προς άντρες, η βία με 
στόχο ηλικιωμένα άτομα ή 
άτομα με αναπηρίες και η βία 
των εφήβων προς τους γονείς 
τους. Συνήθως τα άτομα αυτά 
είναι ψυχικά άρρωστα. 
Όσοι βιώνουν άλλους τύπους 
βίας ή κακοποίησης στο σπί-
τι μπορεί να πληγωθούν, να 
τραυματιστούν ή να ντρέπο-
νται όπως και όσοι υφίστα-
νται οικιακή και ενδοοικογε-
νειακή βία.
Η ενδοοικογενειακή βία είναι 
ένα έγκλημα που διώκεται 
αυτεπάγγελτα και τιμωρεί-
ται από τις διατάξεις του Ν. 
3500/2006, όπως έχει τροπο-
ποιηθεί και ισχύει.
Η Ελληνική Αστυνομία, στο 
πλαίσιο των αρμοδιοτήτων 

της, δημιούργησε Υπηρεσί-
ες Αντιμετώπισης Ενδοοι-
κογενειακής Βίας, οι οποί-
ες λειτουργούν σε όλη την 
Επικράτεια. Συγκεκριμένα, 
ιδρύθηκαν 73 επιτελικές Υπη-
ρεσίες Αντιμετώπισης Ενδοοι-
κογενειακής Βίας, καθώς και 
18 Γραφεία Αντιμετώπισης 
Ενδοοικογενειακής Βίας με 
επιχειρησιακά-προανακρι-
τικά καθήκοντα. Η Ελληνική 
Αστυνομία διαχειρίζεται κάθε 
περιστατικό ενδοοικογενει-
ακής βίας και ενημερώνει τις 
αρμόδιες εισαγγελικές Αρχές, 
ενώ παράλληλα, παρέχει κα-
τευθύνσεις και πληροφορίες 
στα θύματα, για την αναζή-
τηση δομών στέγασης, ιατρο-
φαρμακευτικής περίθαλψης, 
ψυχοκοινωνικής και νομικής 
υποστήριξης.
Η άσκηση κάθε είδους βίας ή 
κακοποίησης: ψυχολογικής, 
σωματικής ή σεξουαλικής δι-
ώκεται από το Νόμο.
-Η λεκτική βία είναι άμεσα 
συνδεδεμένη με την ψυχολο-
γική κακοποίηση. Εμπεριέχει 
ένα ευρύ φάσμα συμπεριφο-
ρών που ξεκινούν από φω-
νές, απειλές και εξυβρίσεις 
και φτάνουν ως το λεκτικό 
εξευτελισμό και την τρομο-
κράτηση. Στόχος της λεκτικής 
κακοποίησης είναι η χειραγώ-
γηση διαμέσου του φόβου και 
ο έλεγχος πάνω στη ζωή του 
ατόμου. 
 

Τι προτείνει η Αστυνομία αν 
είστε θύμα:
• Καλέστε το 100.
• Αν δεν μπορείτε 
να μιλήσετε, στείλτε γραπτό 
μήνυμα (sms) στο 100, με: 
Ακριβή διεύθυνση – Ονομα-
τεπώνυμο – Είδος επείγουσας 
ανάγκης (π.χ. «κινδυνεύει η 
ζωή μου», «δέχομαι βία από 
τον/τη σύζυγό μου»).
• Εάν εσείς δεν μπο-

ρείτε να επικοινωνήσετε με 
το 100, ζητήστε από κάποιον 
άλλον να ειδοποιήσει τις Αρ-
χές για εσάς (π.χ. από κάποιον 
οικείο ή το γιατρό σας).
• Αναζητήστε ιατρική 
περίθαλψη και πείτε στο για-
τρό όλη την αλήθεια.
• Υποβάλλετε μήνυση 
στο πλησιέστερο Αστυνομι-

κό Τμήμα ή στο πλησιέστερο 
Γραφείο Αντιμετώπισης Εν-
δοοικογενειακής Βίας, όπου 
υφίσταται.
• Για κατευθύνσεις 
και οδηγίες, τηλεφωνήστε ή 
στείλτε μήνυμα ηλεκτρονικού 
ταχυδρομείου (email) στις 
Υπηρεσίες Αντιμετώπισης 
Ενδοοικογενειακής Βίας της 
Ελληνικής Αστυνομίας, που 
βρίσκονται σε όλη την Επι-
κράτεια.
• Καλέστε τη Γραμμή 
SOS 15900 της Γενικής Γραμ-
ματείας Δημογραφικής και 
Οικογενειακής Πολιτικής και 
Ισότητας των Φύλων, που 
απευθύνεται σε γυναίκες, 
για ψυχοκοινωνική στήριξη, 
νομική συμβουλευτική και 
φιλοξενία σε ξενώνες. Επικοι-
νωνία και μέσω e-mail στο 
sos15900@isotita.gr.
Κάθε βράδυ γίνονται 50 συλ-
λήψεις δήλωσε ο αρμόδιος 
υπουργός κ. Χρυσοχοίδης. Ε 
και, να πάνε φυλακή. Να δού-
με αυστηρότητα της δικαιοσύ-
νης. Ενδοοικογενειακή βία 465 
καταγγελίες - 315 συλλήψεις 
σε μία εβδομάδα τα στατιστι-
κά της αστυνομίας. Χριστέ μου 
λέω μόλις το διαβάζω. 
Σε κάθε ενήλικο θύμα ενδοοι-
κογενειακής βίας, ανεξαρτή-
τως φύλου, σε ολόκληρη τη 
χώρα, θα χορηγείται πλέον το 

«Panic Button», σύμφωνα με 
την κοινή υπουργική απόφα-
ση των υπουργών Προστασί-
ας του Πολίτη Μιχάλη Χρυσο-
χοΐδη, Εθνικής Οικονομίας & 
Οικονομικών Κωστή Χατζηδά-
κη, Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
Δημήτρη Παπαστεργίου και 
της υφυπουργού Κοινωνικής 
Συνοχής και Οικογένειας Μα-
ρίας-Αλεξάνδρα Κεφάλα.
Καιρός οι γυναίκες να μην 
δικαιολογούν τις βάρβαρες 
πράξεις εναντίον τους. Αν λά-
βουμε υπόψη τα λεγόμενα 
της δολοφονημένης τώρα τε-
λευταία και τα λεγόμενα του 
δολοφόνου καταλήγουμε σε 
ένα συμπέρασμα αλλόκοτο. 
Αυτός δηλώνει ότι είχε φίλο, 
αυτή ότι έπινε…Τι περιμένανε 
να εξαφανιστούν ο ένας από 
την ζωή του άλλου; Μάλλον 
τον θάνατο. Η φυγή λαμβάνει, 
τρομακτικές διαστάσεις εξαι-
τίας του φόβου. Πρέπει όμως 
να γίνει.
Καμμιά ενέργεια βίας μην συγ-
χωρείστε γιατί θα επαναλη-
φθεί. Καλύτερα μια δύσκολη 
ζωή και μόνοι παρά ο θάνα-
τος. Όσα και να πούμε η βία 
δεν σταματά. Κάνετε σωστές 
επιλογές και οπλιστείτε με 
υπομονή. Μην φθάνετε άντρες 
και γυναίκες στα άκρα. Δίπλα 
είναι ο γκρεμός. 
ΛΥΤΡΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ
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Εκτός από 
την Ιερά Οι-
κία, δηλαδή 
τον ναό και 

κατοικία του Δία, 
στη Δωδώνη σώζο-
νται και άλλοι ναοί, 
όλοι σε επίπεδο θε-
μελίων και μικρό-
τερων διαστάσεων. 
Πιο αναλυτικά, λίγα 
μέτρα ανατολικά, 
σχεδόν εφαπτόμε-
νος με την παλαιο-
χριστιανική βασι-
λική, εντοπίζεται ο 
παλαιός ναός της 
Διώνης. Πρόκειται 
για έναν τετράγω-
νο πρόστυλο τετρά-
στυλο ιωνικό ναό, 
με πρόναο και σηκό, 
στο βάθος του οποί-
ου διατηρούνται 
λείψανα του βά-
θρου του λατρευτι-
κού αγάλματος της 
Διώνης, το οποίο 
κοσμούσαν, κάθε 
χρόνο, με πλούσιες 
προσφορές και οι 
Αθηναίοι. 

Συνολικά, έχει διαστάσεις 
περίπου μισές από την Ιερά 
Οικία και παρόμοιο αρχιτε-
κτονικό τύπο. Ο συγκεκριμέ-
νος ναός χρονολογείται  στο 
β΄ μισό του 4ου π.Χ. αι. ή στις 
αρχές του 3ου και εγκαταλεί-
φθηκε μετά την πυρπόλησή 
του από τους Αιτωλούς. Με 
την ανοικοδόμηση του ιερού, 
μετά το 219 π.Χ., κτίζεται 
ένας νέος μικρότερος ναός 
αφιερωμένος στη Διώνη, 
λίγο νοτιότερα και αντίστοι-
χου αρχιτεκτονικού τύπου. 
Και σε αυτόν, στο βάθος του 
σηκού, διατηρείται το βάθρο 
του λατρευτικού αγάλματος 
της θεάς.
 Αμέσως δυτικά της 
Ιεράς Οικίας, σώζεται ένας 
ορθογώνιος πρόστυλος τε-
τράστυλος ιωνικός ναός, με 
πρόναο και σηκό, ο οποίος, 
σύμφωνα με μία επιγραφή 
από το Βουλευτήριο, ταυτί-
στηκε με τον ναό της Θέμιδας, 
της θεάς δηλαδή στη λατρεία 

Θρησκευτικά οικοδομήματα: 
Οι υπόλοιποι ναοί

της οποίας συνεχίστηκε η 
προϋπάρχουσα, στην περιο-
χή, λατρεία της Γης. Η Διώνη 
και η Θέμιδα αναφέρονται 
ως σύνοικοι και σύνναοι του 
Δία στη Δωδώνη. Επομένως, 
αποτελούν τις δύο σπου-
δαιότερες, μετά από αυτόν, 
θεότητες του ιερού. Έτσι, 
δικαιολογείται και η πλαι-
σίωση της Ιεράς Οικίας από 
τους ναούς τους, ενώ και οι 
τρεις περιβάλλουν τη φηγό 
και αποτελούν μία τριαδική 
ομάδα. Ο ναός της Θέμιδας 
μπορεί να χρονολογηθεί την 
περίοδο της Συμμαχίας των 
Ηπειρωτών (340 – 232 π.Χ.). 
Μπροστά του, διατηρείται η 
θεμελίωση μεγάλου βωμού 
και ανατολικά ένα τετράγω-
νο βάθρο, το οποίο θα έφερε 
κάποιο σημαντικό ανάθημα. 
 Στην ανατολική 
πλευρά του ιερού, σε κάποια 
απόσταση από την Ιερά Οι-

κία και εν μέρει κάτω από 
την παλαιοχριστιανική βα-
σιλική, βρίσκεται ο ναός του 
Ηρακλή. Πρόκειται για έναν 
ορθογώνιο πρόστυλο τετρά-
στυλο ή εξάστυλο, δωρικό, 
αυτή τη φορά, ναό, με πρό-
ναο και σηκό. Είναι ο δεύτε-
ρος, σε διαστάσεις, μετά την 
Ιερά Οικία και ο μοναδικός 
δωρικός στον χώρο. Κτίστη-
κε στις αρχές του 3ου π.Χ. αι., 
επί βασιλέως Πύρρου, για να 
τιμηθεί ο προγονικός ήρω-
ας των Μολοσσών Ηρακλής. 
Μάλιστα, ο Πύρρος επιδίωξε 
να συνδέσει το γένος του με 
τον μυθικό ήρωα, ιδιαίτερα 
μετά τον γάμο του με τη Λά-
νασσα, κόρη του τυράννου 
των Συρακουσών Αγαθοκλή, 
ο οποίος καταγόταν από την 
Ηρακλή. Μετά την πυρπόλη-
σή του από τους Αιτωλούς, 
το κτήριο ανοικοδομήθηκε 
και ορισμένα από τα προη-

γούμενα αρχιτεκτονικά του 
μέλη εντοιχίστηκαν στον 
τοίχο ανάμεσα στον πρόναο 
και τον σηκό. Ανατολικά του 
προνάου, σώζεται και η βάση 
του βωμού. Ο ναός συνδέθη-
κε με τον Ηρακλή από αρχα-
ϊστικά χάλκινα ελάσματα, 
παραγναθίδες από κράνη, με 
παράσταση της φιλονικίας 
του Ηρακλή με τον Απόλλω-
να για την κατοχή του δελ-
φικού τρίποδα και ιδίως από 
μία μετόπη του 3ου π.Χ. αι., 
με παράσταση του άθλου της 
Λερναίας Ύδρας. 
 Δυτικά της Ιεράς 
Οικίας, κοντά στον ναό της 
Θέμιδας, σώζεται ο τελευταί-
ος ναός του ιερού, αυτός της 
Αφροδίτης. Πρόκειται για 
έναν ορθογώνιο δίστυλο εν 
παραστάσι ναό, με πρόναο 
και σηκό. Επομένως, ο αρχι-
τεκτονικός του τύπος διαφέ-
ρει από τον καθιερωμένο στη 

Της ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΑΣ 
ΖΗΔΡΟΥ

ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΟΥ

Δωδώνη, καθώς, ανάμεσα 
στις παραστάδες της πρόσο-
ψης, έχει δύο δωρικούς οκτά-
πλευρους στύλους αντί για 
τους συνήθεις 4 ιωνικούς κί-
ονες. Χρονολογείται στα τέλη 
του 4ου αρχές 3ου π.Χ. αι. Η 
σχέση του ναού με την Αφρο-
δίτη τεκμηριώθηκε από την 
ανεύρεση, μέσα και γύρω από 
αυτόν, πήλινων ειδωλίων 
που παρίσταναν γυναικεία 
μορφή να κρατά στο στήθος 
της, με το δεξί της χέρι, ένα 
περιστέρι, σύμβολο της θεάς 
αλλά και από ένα μαρμάρινο 
κομμάτι γυναικείου κορμού, 
πιθανότατα από το άγαλμά 
της. Γενικά, η λατρεία της 
Αφροδίτης στη Δωδώνη μαρ-
τυρείται από μία επιγραφή. 
Είναι άγνωστο πότε καθιε-
ρώθηκε. Ωστόσο, επί Πύρρου, 
συγχωνεύθηκε με τη λατρεία 
της Αινειάδος Αφροδίτης, την 
οποία εισήγαγε από τη Σικε-

λία. Η Αφροδίτη συνδέεται 
με τον Τρώα ήρωα Αινεία και 
γενικά με τον τρωικό κύκλο, 
ιδιαίτερα αγαπητό στους Μο-
λοσσούς. Μάλιστα, σύμφωνα 
με κάποιες παραδόσεις, το 
ηπειρώτικο φύλο καταγόταν 
από τους Τρώες μέσω της 
θεάς. 
 Τα θρησκευτικά 
οικοδομήματα ολοκληρώνο-
νται με την ύπαρξη της χρι-
στιανικής βασιλικής, στην 
ανατολική πλευρά του ιερού, 
πλησίον του ναού του Ηρα-
κλή, η οποία αποτελεί αδιά-
ψευστο μάρτυρα της ιστο-
ρικής πορείας του χώρου. 
Πρόκειται για μία τρίκλιτη, 
ερειπωμένη σήμερα, βασι-
λική, κτισμένη με υλικό σε 
β΄ χρήση από τα γειτονικά 
μνημεία. Αρχικά, οικοδομή-
θηκε ως τρίκλιτη βασιλική 
με εξέχων στις στενές πλευ-
ρές εγκάρσιο κλίτος, κατά 
το πρότυπο της βασιλικής 
Α Νικοπόλεως και νάρθηκα. 
Στη συνέχεια και στις αρχές 
του 6ου μ.Χ. αι., μετά τους 
καταστρεπτικούς σεισμούς, 
επισκευάστηκε και αναπτύ-
χθηκε ανατολικά με την προ-
σθήκη τρίκογχου ιερού.

Εικ. 1 Ο νέος ναός της Διώ-
νης, όπως σώζεται στον 
χώρο

Εικ. 2 Ο δωρικός ναός του 
Ηρακλή όπως σώζεται 
στον χώρο, στο βάθος δια-
κρίνεται και η Ιερά Οικία
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ΔΙΑΛΕΞΗ ΣΤΟ ΑΡΧΑΙΟΛΟΓΙΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ ΑΡΤΑΣ
ΑΠΟ ΤΟΝ ΚΑΘΗΓΗΤΗ  ΘΕΟΔΟΣΗ Π. ΤΑΣΙΟ

Ο Σ ύ λ λ ο γ ο ς 
Α σ τ ρ ο ν ο -
μίας και 
Διαστήμα -
τος Άρτας 

Αστρολάβος, ο Δήμος 
Αρταίων και η Εφορεία 
Αρχαιοτήτων Άρτας 
σας προσκαλούν στην 
ομιλία του διεθνούς 
κύρους πολιτικού μη-
χανικού, ομότιμου κα-
θηγητή του Ε.Μ.Π. κ. 
Θεοδόση Π. Τάσιου, με 
θέμα «Οι Γέφυρες των 
Αρχαίων Ελλήνων», που 
θα πραγματοποιηθεί 
στον αύλειο χώρο του 
Αρχαιολογικού Μου-
σείου Άρτας την Παρα-
σκευή 12 Ιουλίου και 
ώρα 21:00.

Ο κ. Θεοδόσης Π. Τάσιος είναι 
ένας από τους κορυφαίους 
επιστήμονες της χώρας μας με 
πολυάριθμες κατασκευές και 
δάσκαλος χιλιάδων μηχανι-
κών, ενώ έχει διαπρέψει και σε 
θέματα φιλοσοφίας, ιστορίας, 
παιδείας  και γλώσσας.
Η πόλη μας, η Άρτα, είναι από-
λυτα συνυφασμένη με την 
επαγγελματική δραστηριότητα 
του καθηγητή, διότι αφενός εί-
ναι ο μελετητής και κατασκευ-
αστής της νέας γέφυρας του 
Αράχθου το 1959 και αφετέ-
ρου συνέβαλε ουσιαστικά στη 
συντήρηση της Ιστορικής Γέ-
φυρας στις αρχές της δεκαετί-
ας του 1980, και στην επίλυση 

των προβλημάτων που είχαν 
παρουσιαστεί στα βάθρα της.
Για τους παραπάνω λόγους ο 
Δήμος Αρταίων, στο πλαίσιο 
της εκδήλωσης, θα επιδώσει 
στον καθηγητή το απόσπασμα 
Πρακτικού της 17ης Ιουνίου 
2024, με το οποίο ανακηρύχθη-
κε επίτιμος δημότης Αρταίων, 
και θα του παραδοθεί το «Κλει-
δί της πόλης», ως ένδειξη ευ-
γνωμοσύνης για την τεράστια 
προσφορά του στην πρόοδο 
της περιοχής με την κατασκευή 
της γέφυρας στον Άραχθο πο-
ταμό.
Η βραδιά θα πλαισιωθεί με 
υπέροχες μελωδίες από το Δη-
μοτικό Ωδείο Άρτας, ενώ οι 
συμπολίτες μας και ιδιαίτερα 
τα παιδιά θα έχουν την δυνα-
τότητα να απολαύσουν μια 
βραδιά αστροπαρατήρησης με 
τα τηλεσκόπια του Συλλόγου 
Αστρονομίας Αστρολάβος. Θα 
παρατηρήσουμε στον έναστρο 
ουρανό της Άρτας, την υπέρλα-
μπρη Αφροδίτη, τον μοναδικό 
Κρόνο με τους δακτυλίους του, 
τον γίγαντα Δία με τους δορυ-
φόρους του, διάφορους αστερι-
σμούς καθώς και νεφελώματα.
Καλούμε λοιπόν όλους τους συ-
μπολίτες μας σε μία μοναδική 
βραδιά, πέρα από τα συνηθι-
σμένα, με μουσική, ιστορία και 
αστέρια, με μια μοναδική προ-
σωπικότητα διεθνούς κύρους, 
τον καθηγητή Θεοδόση Π. Τά-
σιο, που αξίζει όλοι μαζί να τον 
τιμήσουμε.

ΑΔΑΜ: 24PROC015062216 

ΑΔΑ: 6ΖΤΖΩΨΑ-ΤΣ6

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                     
ΝΟΜΟΣ ΑΡΤΑΣ                                                                           
ΔΗΜΟΣ ΑΡΤΑΙΩΝ     
                                                                        
ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ ΔΙΑΓΩ-

ΝΙΣΜΟΥ ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑ 
ΣΚΥΡΟΔΕΜΑΤΟΣ ΓΙΑ ΤΟ ΔHMO 

ΑΡΤΑΙΩΝ ΓΙΑ ΤΟ ΕΤΟΣ 2024
Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ  ΑΡΤΑΙΩΝ

Διακηρύσσει μειοδοτικό διαγωνι-
σμό για την προμήθεια σκυροδέ-
ματος για το Δήμο Αρταίων για 
το έτος 2024, με κριτήριο κατα-
κύρωσης την πλέον συμφέρουσα 
από οικονομική άποψη προσφορά 
αποκλειστικά βάσει της τιμής (χα-
μηλότερη τιμή), συνολικής προϋ-
πολογισθείσης αξίας 34.912,68€ 
συμπεριλαμβανομένου του ΦΠΑ.  
Οι υπηρεσίες του διαγωνισμού 
εντάσσονται στον κωδικό cpv: 
44114100-3.
Οι προσφορές υποβάλλονται 
από τους οικονομικούς φορείς ηλε-
κτρονικά, μέσω της διαδικτυακής 
πύλης www.promitheus.gov.gr, του 
Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. (αριθμός διαγωνισμού 
353551) μέχρι τις 19/7/2024 

ημέρα Παρασκευή και ώρα 
15.00, στην Ελληνική γλώσσα, σε 
ηλεκτρονικό φάκελο, σύμφωνα με 
τα αναφερόμενα στο Ν. 4155/13 
(ΦΕΚ/Α/29-5-2013), στο άρ-
θρο 11 της  Υ.Α. Π1/2390/2013 
(ΦΕΚ/Β/2677/21-10-2013) «Τε-
χνικές λεπτομέρειες και διαδι-
κασίες λειτουργίας του Εθνικού 
Συστήματος Ηλεκτρονικών Δημο-
σίων Συμβάσεων (Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.)», τον 
4412/2016 όπως έχει τροποποιηθεί 
και ισχύει βάσει του 4497/2017.  Η 
αποσφράγιση των προσφορών 
θα γίνει στις 25/7/2024, ημέρα 
Πέμπτη και ώρα 10.00.
Αντίγραφα της διακήρυξης για τη 
συμμετοχή στο διαγωνισμό  και 
πληροφορίες γι’ αυτόν παρέχονται 
κατά τις εργάσιμες ημέρες και ώρες, 
από το γραφείο προμηθειών του 
Δήμου Αρταίων, (αρμόδιος υπάλ-
ληλος: Αρκουμάνης Θανάσης, τηλ.: 
2681362290), καθώς και από την 
ιστοσελίδα του Δήμου www.arta.
gr στην επιλογή «Επικαιρότητα» - 
«Προκηρύξεις».

Ο ΔΗΜΑΡΧΟΣ ΑΡΤΑΙΩΝ

ΣΙΑΦΑΚΑΣ ΧΡΙΣΤΟΦΟΡΟΣ

μίου, και του Γεωπονικού 
Πανεπιστημίου. Χρημάτισε 
πρόεδρος διεθνών επιστη-
μονικών Ενώσεων, μέλος 
της Επιτροπής Βραβείων του 
American Concrete Institute 
(2015-18), εμπειρογνώμων 
του συστήματος των Ηνωμέ-
νων Εθνών και της Ευρωπα-
ϊκής Ένωσης. Είναι επίτιμος 
πρόεδρος της Ελληνικής Φι-
λοσοφικής Εταιρίας και πρό-
εδρος της Εταιρίας Διερεύ-
νησης της Αρχαιοελληνικής 
και Βυζαντινής Τεχνολογίας. 
Έχει δημοσιεύσει πάνω από 
500 επιστημονικές εργασίες 
και 65 βιβλία σε διάφορες 
γλώσσες. Τον Σεπτέμβριο 
2013 του απενεμήθη το 
International Award of Merit 
in Structural Engineering 
από την Διεθνή Ένωση Γε-
φυρών και Κατασκευών 
(IABSE) στη Ζυρίχη. Το 17ο 
Παγκόσμιο Συνέδριο Αντι-
σεισμικής (Ιαπωνία, 2020-
21) τον περιέλαβε ανάμεσα 
στους τέσσερις “Legendary 
Figures, Old Masters”. Επίσης, 
αποδέκτης του Μεταλλίου 
της Πόλεως των Παρισίων 
και επίτιμος δημότης πέντε 
ελληνικών πόλεων.
Ειδικότερα, ο κ. Θ. Π. Τάσιος 
έχει από καιρού προσφέρει 
στην πόλη της Άρτας τις 
υπηρεσίες του ως Γεφυρο-
ποιός: Αφενός ως Μελετητής 
και Επόπτης Κατασκευα-
στής (προ 60ετίας) της επί 
του Αράχθου γέφυρας της 
οδού Άρτας –Ιωαννίνων, και 
αφετέρου ως συντονιστής 
της (προ 40ετίας) σωτήριας 
επέμβασης για τη στερέωση 
της ιστορικής γεφύρας της 
Άρτας και τη διευθέτηση της 
κοίτης του ποταμού.

Οι συνδιοργανωτές
Σύλλογος Αστρονομίας  Άρ-
τας Αστρολάβος 
Δήμος Αρταίων 
Εφορεία Αρχαιοτήτων Άρτας 

ΒΙΟΓΡΑΦΙΚΟ ΣΗΜΕΙΩΜΑ 
ΤΟΥ ΘΕΟΔΟΣΙΟΥ Π. ΤΑΣΙΟΥ
Ο κ. Θεοδόσιος Π. Τάσιος, 
Ομότιμος Καθηγητής του 
Εθνικού Μετσόβιου Πολυτε-
χνείου, Μέλος της Ακαδημί-
ας Επιστημών του Τουρίνου 
(Ιταλία), είναι επίτιμος Δι-
δάκτωρ του Πανεπιστημίου 
της Λιέγης, του Πανεπιστη-
μίου του Νανκίν, του Δημο-
κριτείου Πανεπιστημίου, 
του Αριστοτελείου Πανεπι-
στημίου Θεσσαλονίκης, του 
Πανεπιστημίου Κύπρου, της 
Φιλοσοφικής Σχολής του 
Εθνικού και Καποδιστρια-
κού Πανεπιστημίου Αθηνών, 
του Παντείου Πανεπιστη-

ΝΥΧΤΕΣ ΘΕΡΙΝΟΥ ΣΙΝΕΜΑ ΣΤΟ “ΣΙΝΕ ΟΡΦΕΑΣ” 
ΑΠΟ ΤΗΝ ΚΙΝΗΜΑΤΟΓΡΑΦΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΑΡΤΑΣ

ΚΑΘΕ ΤΕΤΑΡΤΗ ΤΟΥ ΙΟΥΛΙΟΥ ΜΕ ΕΛΕΥΘΕΡΗ ΕΙΣΟΔΟ
Είστε έτοιμοι για έναν Ιούλιο 
γεμάτο Νύχτες Θερινού Σινε-
μά;
Όπως κάθε χρόνο, η Κινη-
ματογραφική Λέσχη Άρτας 
επιστρέφει στο θερινό “ΣΙΝΕ 
ΟΡΦΕΑΣ” με ένα πρόγραμμα 
προβολών γεμάτο σασπένς, 
γέλιο και δυνατά συναισθή-
ματα.
Εφόσον καταφέρετε να ξε-
φύγετε από “Τα Σαγόνια του 
Καρχαρία” του Στίβεν Σπίλ-
μπεργκ θα έρθετε αντιμέτω-
ποι με μία σχέση καθηγητή 
και μουσικού “Χωρίς Μέτρο”, 
ενώ στη συνέχεια θα απο-
λαύσετε την “Τέλεια Ομορ-
φιά” του Σορεντινικού σινε-
μά, κλείνοντας ιδανικά με το 
ανεξάντλητο coolness του 
“Μεγάλου Λεμπόφσκι” των 
αδελφών Κοέν.
Κάθε Τετάρτη του Ιουλίου, 
από τις 10/7 και μετά, θα 
αποκτήσει κινηματογραφική 
χροιά στο αγαπημένο θερι-
νό σινεμά της πόλης και για 
άλλη μία φορά είμαστε πολύ 
χαρούμενοι που θα απολαύ-
σουμε μαζί στιγμές, που θα 
τις θυμόμαστε για καιρό.
Ευχαριστούμε πολύ τους χο-
ρηγούς μας για τη στήριξη 
και φυσικά όλους εσάς που 
δίνετε το παρόν σε κάθε προ-
βολή και δράση μας.
Η αντίστροφη μέτρηση ξεκι-

νά...
Γράφει, ο Βασίλης Γκορό-
γιας

Έχουμε πρεμιέρα! Την Τε-
τάρτη 10 Ιουλίου στις 21:30, 
θα έχουμε την ευκαιρία να 
παρακολουθήσουμε μια από 
τις πιο κλασικές ταινίες όλων 
των εποχών, “Τα Σαγόνια του 
Καρχαρία” του Στίβεν Σπίλ-
μπεργκ.
Μια καλοκαιρινή ταινία αλ-
λιώτικη από τις άλλες, με την 
οποία ο φοβερός σκηνοθέτης 
του Hollywood, σε ηλικία 28 
ετών, κατάφερε να σοκάρει 
το παγκόσμιο σινεμά του 
1975.
Ο τεράστιος λευκός καρχα-

ρίας, ο άψογος χειρισμός της 
κάμερας, των πλάνων και 
όσων εφέ είχαν διαθέσιμα 
εκείνη την εποχή, το μοντάζ 
αλλά και η μουσική επένδυ-
ση, δημιούργησαν μια ταινία 
γεμάτη σασπένς που άφησε 
το στίγμα της στον κινημα-
τογράφο και κατάφερε να εκ-
θρονίσει τον “Νονό”, ως η πιο 
εμπορική ταινία όλων των 
εποχών, μέχρι τότε...
Ετοιμαστείτε λοιπόν καθώς 
πλησιάζει η μέρα για να έρθε-
τε αντιμέτωποι με “Τα Σαγό-
νια του Καρχαρία”!

Σας περιμένουμε !!!

Γράφει, η Φιλιώ Τζαχρήστα

ΤΑ ΣΑΓΟΝΙΑ ΤΟΥ ΚΑΡΧΑΡΙΑ 
(JAWS, 1975)
Ένας μεγάλος λευκός καρχα-
ρίας τρομοκρατεί τους κατοί-
κους ενός μικρού νησιού που 
ζει από τον τουρισμό, λίγο 
πριν τον εορτασμό της 4ης 

Ιουλίου. 
Οι τοπικές Αρχές κάνουν τα 
στραβά μάτια λόγω οικονο-
μικών συμφερόντων, μέχρι… 
να χυθεί αίμα και ν’ αναλά-
βουν δράση ένας Σερίφης, 
ένας ωκεανολόγος κι ένας 
σκληροτράχηλος κυνηγός.

ΣΥΝΤΕΛΕΣΤΕΣ
Σκηνοθεσία: Στίβεν Σπίλ-
μπεργκ
Σενάριο:  Πίτερ Μπέντσλι 
(βασισμένο στο ομώνυμο 
μυθιστόρημά του) και  Καρλ 
Γκότλιμπ 
Μουσική: Τζον Γουίλιαμς
Πρωταγωνιστούν: Ρόι Σάι-
ντερ, Ρόμπερτ Σο, Ρίτσαρντ 
Ντρέιφους, Mάρει Χάμιλτον
Διάρκεια: 124’

ΤΕΤΑΡΤΗ 10 ΙΟΥΛΙΟΥ 2024
ΘΕΡΙΝΟ ΣΙΝΕ “ΟΡΦΕΑΣ”
ΩΡΑ ΠΡΟΒΟΛΗΣ 21:30
ΕΙΣΟΔΟΣ ΕΛΕΥΘΕΡΗ
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ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ άμεσα Άτομα για εργασία σε ελληνικό 
εστιατόριο στην πόλη Reilingen (Ρειλινγκεν) στην Γερ-
μανία. Για Σέρβις κ κουζίνα για το Σέρβις.
Πληροφορίες στα τηλέφωνα:
+49 176 45692845 & +491786297615

Η Ξενοδοχειακή μονάδα HORIZON 
BEACH RESORT στη Σταλίδα Χερσο-
νήσου στη Κρήτη επιθυμεί  να στελεχώ-
σει με προσωπικό τα τμήματα του f&b 
Κουζινα, Εστιατόριο,Bar,Snack Bar.

Παροχές
Οικονομικό πακέτο βάσει προσό-

ντων
Διαμονή 

Διατροφή
Οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να επικοι-
νωνήσουν και να μιλήσουν άμεσα με 
εκπρόσωπο της επιχείρησης στην ΑΡΤΑ.

ΤΗΛ  6946151454 
Κος ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ

ΤΑΤΣΙΩΝΑΣ 

Σπύρος Τζίμας
Πτυχιούχος κλασικής φιλολογίας

Πανεπιστήμιο Ιωαννίνων
Παραδίδονται μαθήματα

Γυμνασίου - Λυκείου

Τηλ. 697 0933 861
email: spirostzimas@gmail.com

ΜΙΚΡΕΣ ΑΓΓΕΛΙΕΣ- ΜΕΓΑΛΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ- ΠΩΛΗΣΕΙΣ- ΑΓΟΡΕΣ-ΕΡΓΑΣΙΑ

ΠΩΛΕΙΤΑΙ ΙΣΟΓΕΙΟΣ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 
(ΜΕ ΣΧΕΔΙΟ ΚΑΙ ΑΔΕΙΑ 30 ΕΤΩΝ)

70τ.μ Κατοικήσιμο με Τζάκι και Air Condition - Στρωμένο με πλακάκι.Γύρω γύρω 10 
στρέμματα λιοστάσι με ελιές καρπίσιμες - 7 χλμ από το Μενίδι (Θάλασσα) και 20 χλμ 

από την πόλη της Άρτας -Σε πανοραμική θέση με θέα τον Αμβρακικό με μηδέν υγρασία 
(άσφαλτος δρόμος)- Κατάλληλο για εξοχικό,για λιοστάσι ή για μόνιμη κατοικία εντός 

οικισμού -Ανεξάρτητο,ήσυχο
Οικισμός Καστριώτισσα Μενιδίου Αιτ/νίας

50.000 € Συζητήσιμη
τηλ 6942227207 κος Κώστας

ΠΩΛΕΙΤΑΙΠΩΛΕΙΤΑΙ κατάστημα 200 τμ 
με ημιυπόγειο 200 τμ με δικαίωμα 

οικοδομής άλλα 200 τμ για 1ο όροφο 
μέσα σε οικόπεδα 600 τμ. Βρίσκεται 

στην επαρχιακή οδό Άρτας- Σαλαώρας 
2ο χλμ στους Κωστακιούς. Τηλ.Επικ.  

69369757646936975764

ENOIKIAZETAIENOIKIAZETAI
130τμ &υπογειο 100τμ
στο κέντρο της Άρτας

Τηλ.Επικ.  69369757646936975764

Αντικατάσταση 5000 συμβατικών 
υδρομέτρων με ψηφιακά

ΑΝΑΓΓΕΛΙΑ ΓΑΜΟΥ
Ο Δημήτριος Μάκης του Ιωάννη και της 

Λαμπρινής το γένος Ράγκου, που γεννήθη-
κε στην Άρτα και κατοικεί στην Φιλιππιά-
δα και η Άννα Αυγέρη του Ιωάννη και της 

Θεοδώρας το γένος Κολοβού που γεννήθη-
κε στην Άρτα και κατοικεί στην Φιλιππι-
άδα θα έλθουν σε γάμο που θα γινει στην 
Βίγλα στον Ιερό Ναό Παναγία της Ροδιάς.

Η ΔΕΥΑΑ στα πλαί-
σια εκσυγχρονι-
σμού των δικτύων 

ύδρευσης και των παρε-
χόμενων υπηρεσιών προς 
τους πολίτες, προχωρά 
εντός των προσεχών ημε-
ρών στην αντικατάσταση 
πέντε χιλιάδων (5.000) 
συμβατικών υδρομέτρων 
με ψηφιακά υδρόμετρα 
που διαθέτουν ενσωμα-
τωμένη διάταξη μετάδο-
σης δεδομένων. 
 Η αντικατάσταση των 
υδρομέτρων θα πραγματο-
ποιηθεί χωρίς καμία οικο-
νομική επιβάρυνση για τους 
πολίτες. Η όλη διαδικασία 
θα καλυφθεί από τη ΔΕΥΑΑ, 
διασφαλίζοντας έτσι ότι οι 
κάτοικοι της περιοχής δεν 
θα αντιμετωπίσουν κανένα 
επιπλέον κόστος.
Η έναρξη των εργασιών θα 
ξεκινήσει από την περιοχή 
του Τριγώνου σήμερα Τρίτη 
9 Ιουλίου 2024 και αναμέ-
νεται να έχει ολοκληρωθεί 
στην περιοχή αυτή έως το 
τέλος του έτους.
Κατά τη διάρκεια εκτέλεσης 
των σχετικών εργασιών 

αντικατάστασης των υδρο-
μέτρων κάθε οικοδομής θα 
χρειαστεί να γίνουν διακο-
πές υδροδότησης διάρκει-
ας λίγων λεπτών έως μίας 
ώρας το μέγιστο. 
Την εργασία αντικατά-
στασης θα αναλάβουν εξ 
ολοκλήρου, η Ανάδοχος 
εταιρεία και οι τεχνικοί 
της υπηρεσίας ύδρευσης 
της ΔΕΥΑΑ. Οι τεχνικοί εί-
ναι εξειδικευμένοι και θα 
διασφαλίσουν την ομαλή 
και γρήγορη εγκατάσταση 
των νέων υδρομέτρων, ελα-
χιστοποιώντας την όποια 
αναστάτωση για τους πο-
λίτες. Τα παλαιά υδρόμετρα 
θα παραδοθούν στους ιδιο-
κτήτες.

Τα οφέλη των νέων ηλε-
κτρονικών  υδρομέτρων:   
Ακρίβεια στις μετρήσεις: 
Τα ηλεκτρονικά υδρόμετρα 
παρέχουν ακριβέστερες και 
πιο αξιόπιστες μετρήσεις 
της κατανάλωσης νερού.
Αυτόματη καταγραφή δε-
δομένων: Δυνατότητα απο-
μακρυσμένης ανάγνωσης 
και καταγραφής των δε-

δομένων, μειώνοντας την 
ανάγκη για φυσική παρου-
σία.
Άμεση ανίχνευση διαρρο-
ών: Τα ηλεκτρονικά υδρό-
μετρα μπορούν να ανιχνεύ-
σουν διαρροές στο δίκτυο 
πιο γρήγορα, βοηθώντας 
στην αποφυγή απώλειας 
νερού και στη μείωση του 
κόστους.
Ευκολία στη διαχείριση: 
Οι πολίτες θα μπορούν να 
παρακολουθούν την κατα-
νάλωσή τους μέσω ειδικής 
εφαρμογής, επιτρέποντάς 
τους να διαχειρίζονται κα-

λύτερα τους πόρους τους 
και να μειώνουν τη σπατά-
λη.
Η ΔΕΥΑΑ δεσμεύεται να 
συνεχίσει να βελτιώνει τις 
υπηρεσίες της, προσφέρο-
ντας καινοτόμες λύσεις που 
προάγουν την αποδοτικό-
τητα και την εξυπηρέτηση 
των πολιτών.

Για περισσότερες πληρο-
φορίες, μπορείτε να επικοι-
νωνήσετε με τη ΔΕΥΑΑ στα 
τηλέφωνα εξυπηρέτησης 
πελατών  2681070140.
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ΠΟΛΙΤΙΣΜΟΣ & ΚΟΙΝΩΝΙΑ

Όλο το πρόγραμμα από το ΠΟΛΙΤΙΣΤΙΚΟ ΚΑΛΟΚΑΙΡΙ 2024 του 
Δήμου Αρταίων

****** 9/7 -12/7 Τρίτη έως 
Παρασκευή Basket Nights 
3n3,
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Ακαδημία κα-
λαθοσφαίρισης « ΠΥΡΡΟΣ 
ΑΡΤΑΙΩΝ», Π.Ε. Αρτας – Δή-
μος Αρταίων, ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: 
Γήπεδο 1ου Λυκείου Άρτας 
ώρα 20.30 Είσοδος Ελεύθερη

******10/7 Τετάρτη Νύκτες 
Θερινού Σινεμά -Προβολή 
ταινίας “Τα Σαγόνια του 
καρχαρία”
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: ΚΙΝΗΜΑΤΟ-
ΓΡΑΦΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΑΡΤΑΣ Με 
την υποστήριξη του Δήμου 
Αρταίων & της Α.Δ.Α.Ε. Ο.Τ.Α.
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Σινέ Ορφέας 
ώρα 21.30 Είσοδος Ελεύθερη

*****12/7 Παρασκευή “Οι 
Γέφυρες των Αρχαίων Ελ-
λήνων” Διάλεξη από τον πο-
λιτικό μηχανικό ομότιμο κα-
θηγητή στο Εθνικό Μετσόβιο 
Πολυτεχνείο Θεοδόση Π. Τά-
σιο Συμμετέχει το Δημ. Ωδείο 
Άρτας
Με το πέρας της διάλεξης θα 
ακολουθήσει Αστροπαρατή-
ρηση
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Δήμος Αρταί-
ων, Εφορεία Αρχαιοτήτων 
Άρτας ,Σύλλογος Αστρονο-
μίας & Διαστήματος Άρτας 
“Αστρολάβος”
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Αύλειος Χώρος 
Αρχαιολογικό Μουσείο Άρτας 
ώρα 21.00 -Είσοδος Ελεύθε-
ρη
**********12/7 Παρασκευή 
-Παραδοσιακό Γλέντι
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Πολιτιστικός 
και Λαογραφικός; Σύλλογος 
Γραμμενίτσας “Το Γαϊτανάκι”
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Πλατεία Γραμ-
μενίτσας ώρα 22.00, Είσοδος 
Ελεύθερη

********* 15/7 Δευτέρα -Φε-
στιβάλ Παραδοσιακών Χο-
ρών
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Σύλλογος 
Γραμμενίτσας ”Το Γαϊτανάκι’” 
με την υποστήριξη του Δήμου 
Αρταίων
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Πλατεία Γραμ-
μενίτσας ώρα 21.00, Είσοδος 
Ελεύθερη

******** 17/7 Τετάρτη -Νύ-
χτες Θερινού Σινεμά Προβολή 
ταινίας “Whiplash”
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: ΚΙΝΗΜΑΤΟ-
ΓΡΑΦΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΑΡΤΑΣ με 
την υποστήριξη του ΔΗΜΟΥ 
ΑΡΤΑΙΩΝ &.
της Α.Δ.Α.Ε. ΟΤΑ
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Σινέ Ορφέας 
ώρα 21.30, Είσοδος Ελεύθερη

********20/7 Σάββατο -Πα-
ραδοσιακό Πανηγύρι
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Πολιτιστικός 
Σύλλογος Δαφνωτής & Αδελ-
φότητα των Εν Αθήναις Δαφ-
νιωτών «Ο Προφήτης Ηλίας»
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Δαφνωτή ώρα 
21.00, Είσοδος Ελεύθερη

********21/7 Κυριακή -Πα-
ραδοσιακό Πανηγύρι
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Πολιτιστικός 
Σύλλογος Δαφνωτής & Αδελ-
φότητα των Εν Αθήναις Δαφ-
νιωτών «Ο Προφήτης Ηλίας»
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Δαφνωτή ώρα 
21.00, Είσοδος Ελεύθερη

********22/7 Δευτέρα -”Ο 
Καραγκιόζης Ναυαγοσώ-
στης” Παράσταση Θεάτρου 
Σκιών
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Θέατρο Σκιών 
Αθανασίου
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Σινε Ορφέας 
ώρα 21.00 Είσοδος με Εισι-
τήριο
********24/7 Τετάρτη- Προ-
βολή Ταινίας “La Grande 
Bellezza”
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: ΚΙΝΗΜΑΤΟ-
ΓΡΑΦΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΑΡΤΑΣ Με 
την υποστήριξη του Δήμου 
Αρταίων & της Α.Δ.Α.Ε. Ο.Τ.Α.
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Σινέ Ορφέας 
ώρα 21.30 Είσοδος Ελεύθερη

********25/7 Πέμπτη – Θεα-
τρική Παράσταση Robert 
Thomas «Διάλεξε τον θά-
νατό σου αγάπη μου»
Διασκευή – Σκηνοθεσία: Θα-
νάσης Παπαθανασίου -Μιχά-
λης Ρέπας
Παίζουν οι: Κάτια Δανδου-
λάκη, ‘Άννα – Μαρία Παπα-
χαραλάμπους, Πηνελόπη 
Αναστασοπούλου, Πάνος 
Σταθακόπουλος, Γιώργος Γε-
ροντιδάκης
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: ΙΣΤΡΙΩΝ Θεα-
τρικές παραγωγές Δανδουλα-
κη-Τάγαρης, Υπό την αιγίδα 
του Δήμου Αρταίων
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Παραποτάμιο 
Θέατρο ώρα 21.30 Είσοδος 
με Εισιτήριο

********25/7 Πέμπτη- Ηous 
Music Event Festival
Συμμετέχουν οι DJ’S: DYVE, 
Άννα Μαρία Παπαγιάν-
νη, ENDIE ΚΕΝΖΑΚ, JOHN 
KATSIBRAS & NECCC
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Αναγέννηση 
Άρτας Παραγωγή Collective 
Μοb Events
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Πλατεία Σκου-
φά ώρα 20.00 Είσοδος με Ει-
σιτήριο

**********26/7 Παρασκευή 
20ος Διάπλους Αμβρακι-
κού -“Βραδιά Αστροπαρα-
τήρησης”
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Δήμος Αρταί-
ων, Σύλλογος Αστρονομίας & 
Διαστήματος Άρτας “Αστρο-
λάβος”
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Παραλία “Φρά-
χτης” Κορωνησία ώρα 21.00 
Είσοδος Ελεύθερη

**********27/7 Σάββατο 
Αγώνες Kite Surf, Αγώνας 
Δρόμου, Πεζοπορία στο μο-
νοπάτι του Αγίου
Ονουφρίου στην Κορωνη-
σία
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Δήμος Αρταί-
ων, Σύλλογος Δρομέων ‘Άρ-
τας, Ναυτικός Όμιλος Κορω-
νησίας
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Κορωνησία Εί-
σοδος Ελεύθερη

********28/7 Κυριακή 20ος 
Διάπλους Αμβρακικού & 2ο 
Ionian Swimming Challenge
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Δήμος Αρταί-
ων,
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Κορωνησία, Εκ-
κίνηση Διάπλου 6.00 π.μ, Εί-
σοδος Ελεύθερη

********28/7 Κυριακή -Ημε-
ρήσιο Παραδοσιακό Πανη-
γύρι

ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Πολιτιστικός 
Σύλλογος Πολυδρόσου “Άγιος 
Αθανάσιος” Με την υποστή-
ριξη του Δήμου Αρταίων
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Προαύλιο Αγίας 
Παρασκευής Πολύδροσο ώρα 
11.00 Είσοδος Ελεύθερη
********28/7 Κυριακή Πλού-
τος του Αριστοφάνη
Μετάφραση – Διασκευή: Δη-
μοσθένης Παπαμάρκος Σκη-
νοθεσία – Δραματουργική 
επεξεργασία: Μάνος Βαβα-
δάκης
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Σωματείο “ΔΙ-
ΑΖΩΜΑ” Εθνικό Θέατρο της 
Ελλάδας, Με την υποστήριξη 
του Υπουργείου Πολιτισμού .
Η παράσταση διεξάγεται στο 
πλαίσιο του προγράμματος 
«Γνωριμία με τα άγνωστα 
αρχαία θέατρα της Ελλάδας»
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Αρχαίο Θέατρο 
Αμβρακίας ώρα 19.30 Είσο-
δος Ελεύθερη
********29/7 Δευτέρα -Ρεσι-
τάλ Βιολιού. Η εκδήλωση 
διεξάγεται στο πλαίσιο του 
προγράμματος “Ακούμε 
τους Νέους”
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Σωματείο “ΔΙ-
ΑΖΩΜΑ” Μέγαρο Μουσικής 
Αθηνών , Τρίτο Πρόγραμμα 
Καλογεροπούλειο Ίδρυμα Κο-
ρίνθου & Δήμος Αρταίων
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Ιστορικό Γεφύ-
ρι Άρτας ώρα 21.00 Είσοδος 
Ελεύθερη
********30/7 Τρίτη – 2η Eκ-
πτωτική Νύχτα, Συναυλία 
με τον Δήμο Αναστασιάδη 
& την ΕΜΙLΥ

ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: Εμπορικός 
Σύλλογος Άρτας, Δήμος Αρ-
ταίων
ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Πλατεία Σκου-
φά ώρα 23.00 Είσοδος Ελεύ-
θερη

********31/7 Τετάρτη-Νύ-
χτες Θερινού Σινεμά Προβολή 
Ταινίας “The Big Lebowski”
ΔΙΟΡΓΑΝΩΣΗ: ΚΙΝΗΜΑΤΟ-
ΓΡΑΦΙΚΗ ΛΕΣΧΗ ΑΡΤΑΣ Με 
την υποστήριξη του Δήμου 

Αρταίων & της Α.Δ.Α.Ε. Ο.Τ.Α.

ΤΟΠΟΘΕΣΙΑ: Σινέ Ορφέας 

ώρα 21.30 Είσοδος Ελεύθερη


